
 

 

 

BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

               Tuzlanski kanton 

                GRAD TUZLA 

           GRADSKO VIJEĆE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

S JEDANAESTE SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ODRŽANE 27. 

JANUARA  2022. GODINE U SALI „NARODNOG POZORIŠTA“ TUZLA S 

POČETKOM U 10 SATI 

 

-SJEDNICI PRISUSTVUJE 30  VIJEĆNIKA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

U Tuzli, januar 2022. godine 

 

 

 

 

                 S T E N O G R A M 



2 
 

 

NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla 

 

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, 

obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram jedanaestu redovnu sjednicu Gradskog 

vijeća  Tuzla.  

Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje  

28 od ukupnog broja vijećnika 31, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje. 

Za današnju sjednicu svoj izostanak je najavio vijećnik Damir Muratović, dok su svoje 

kašnjenje najavili vijećnik Šefik Husić i Selma Ćatibušić pa predlažem da im opravdamo 

odsustvo.  

Generalna skupština Ujedinjenih naroda je 2005. godine donijela službenu Rezoluciju 

o obilježavanju 27. januara kao Međunarodnog dana sjećanja na žrtve holokausta. 

 

Pozivam sve prisutne da minutom šutnje odamo poštovanje svim žrtvama holokausta. 

(Minuta šutnje, učenje Fatihe ili druge molitve.) 

 Neka im je rahmet, mir njihovim dušama, vjećna slava i hvala. 

  

Kao što vam je poznato, Tužilaštvo Bosne i Hercegovine je donijelo odluku o 

nesprovođenju istrage zbog nedostatka dokaza, protiv pet lica za artiljerijsko djelovanje po 

Tuzli, po krivičnoj prijavi Fondacije Istina Pravda Pomirenje, podnesenoj 2007. godine. 

Kolegij Gradskog vijeća Tuzla je tim povodom, na sjednici održanoj 20. 01. 2022. 

godine uputio podršku Fondaciji Istina Pravda Pomirenje u poduzimanju daljih koraka kada je 

u pitanju odluka Tužilaštva Bosne i Hercegovine o nesprovođenju istrage. Na sjednici Kolegija 

Gradskog vijeća je dogovoreno da se održi i sjednica Komisije za istinu o Tuzli 92-95, na kojoj 

će se razmatrati navedena odluka Tužilaštva Bosne i Hercegovine kao i zaključak Kolegija 

Gradskog vijeća te usvojiti odgovarajući zaključci koji će se pročitati na sjednici Gradskog 

vijeća Tuzla i koje će, u ime Gradskog vijeća Tuzla, Komisija za istinu o Tuzli 92-95 uputiti 

Fondaciji Istina pravda Pomirenje i Tužilaštvu Bosne i Hercegovine. 

Zamoliću sekretara Gradskog vijeća da pročita zaključke Komisije za istinu o Tuzli 92-

95. Izvolite.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Pozdravljam sve prisutne. Pročitat ću zaključke Komisije. Komisija za Istinu o Tuzli 

92-95 izražava nezadovoljstvo činjenicom da žrtve višegodišnjeg granatiranja Tuzle kao i žrtve 

zločina na Kapiji 25. maja 1995. godine neće dobiti sadisfakciju zbog Naredbe Tužilaštva 

Bosne i Hercegovine o nesprovođenju istrage protiv pet osumnjičenih visoko pozicioniranih 

oficira bivše JNA protiv kojih je Fondacija Istina Pravda Pomirenje Tuzla podnijela krivičnu 

prijavu 2007. godine. Komisija za Istinu o Tuzli 92-95 smatra da je Tužilaštvo Bosne i 

Hercegovine u periodu 15 godina od podnošenja krivične prijave moralo i trebalo preduzeti 

sve mjere iz svoje nadležnosti na utvrđivanju materijalne istine, odnosno utvrditi ko je 

odgovoran i kakva je uloga prijavljenih ali i drugih osoba u granatiranju Tuzle i zločinu na 

Kapiji.  

Naime, kako je saopšteno iz Tužilaštva Bosne i Hercegovine prikupljeni dokazi 

potvrđuju da je u periodu od 1992. do 1995. godine Tuzla granatirana i da su tom prilikom 

ginuli i naranjivani civili, uništavani kulturni i vjerski objekti ali ta granatiranja nisu se mogla 

dovesti u uzročno posljedičnu vezu sa prijavljenim licima, pa prema mišljenju Komisije za 

Istinu o Tuzli 92-95 od strane Tužilaštva Bosne i Hercegovine nisu preduzete sve zakonom 

propisane mjere i radnje kako bi se otkrili izvršioci, saizvršioci i pomagači prijavljenih ratnih 

zločina jer je očigledno da je jedini osuđeni za zločin na Kapiji Novak Đukić imao saučesnike.  
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Komisija za Istinu o Tuzli 92-95 i Gradsko vijeće Tuzla pozivaju Fondaciju Istina 

Pravda Pomirenje iz Tuzle da iskoristi zakonsku mogućnost i u skladu sa članom 216. Zakona 

o krivičnom postupku Bosne i Hercegovine podnese pritužbu na Naredbu Tužilaštva Bosne i 

Hercegovine o nesprovođenju istrage protiv pet lica za artiljerijsko djelovanje po Tuzli u 

periodu od 1992. godine do 1995. godine te izražava nadu da će Tužilaštvo Bosne i 

Hercegovine uvažiti pritužbu Fondacije Istina Pravda Pomirenje te nastaviti sprovoditi istragu 

i prikupljati dokaze protiv navedenih pet lica kao i svih drugih lica koja se mogu dovesti u vezu 

sa artiljerijskim djelovanjem po Tuzli i s tim u vezi počinjenim zločinom protiv čovječnosti 

ratnim zločinom protiv civilnog stanovništva Tuzle te povredama zakona i običaja ratovanja.  

Pročitani zaključci Komisija za Istinu o Tuzli 92-95 se u ime Komisije za Istinu o Tuzli 

92-95 i u ime Gradskog vijeća Tuzla upućuju Tužilaštvu Bosne i Hercegovine i Fondaciji Istina 

Pravda Pomirenje. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Slađana.  Obavještavam vijećnike da je vijećnik Hasib Hirkić 10. 01. 

2022. godine dostavio obavijest o istupanju iz Kluba Socijaldemokrata Bosne i Hercegovine  u 

kojoj je naveo da će u narednom periodu, počev od 15. 01. 2022. godine pa do kraja svog 

mandata, nastupati kao samostalni vijećnik u Gradskom vijeću Tuzla. 

Takođe obavještavam vijećnike da je Gradski odbor Saveza za bolju budućnost 13. 01. 

2022. godine dostavio obavijest da će funkciju predsjednika Kluba SBB u Gradskom vijeću 

Tuzla ubuduće obavljati Omer Delalić a da će zamjenica predsjednika Kluba biti Lejla 

Osmančević. 

Da li ima primjedbi na stenogram i Zapisnik sa 10. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 22. 12. 2021. godine?  

Ako nema, stavljam na izjašnjavanje stenogram i Zapisnik sa 10. redovne sjednice 

Gradskog vijeća Tuzla, održane 22. 12. 2021. godine. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje 

je okončano.  

Konstatujem da je stenogram i Zapisnik sa 10. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 22. 12. 2021. godine, usvojen sa, 

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Za današnju 11. redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla predlažem dnevni red koji ste 

dobili u materijalu za sjednicu.  

 

D N E V N I  R E D  

 

- Usvajanje Skraćene verzije Zapisnika sa 10. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 22. 12. 2021. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE  

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU IZRADI IZMJENE 

DIJELA REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA SJEVER” U 

TUZLI  

3. RAZMATRANJE I USVAJANJE POLITIKE INVESTIRANJA RASPOLOŽIVIH 

NOVČANIH SREDSTAVA GRADA TUZLE U 2022. GODINI  

4. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a)  ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA, POSTUPKU I 

UTVRĐIVANJU USLOVA I KRITERIJA ZA IMENOVANJE SEKRETARA GRADSKOG 

VIJEĆA TUZLA, (sa tekstom Javnog oglasa)  
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b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE JAVNOG 

OGLASA ZA IMENOVANJE SEKRETARA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA  

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O  RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE ČLANA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KONKURSNE KOMISIJE ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

c) RJEŠENJA O DOPUNI RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA 

OBAVLJANJE POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE  

a)  ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA UDRUŽENJEM ŽENA TUZLA.  

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE   

a) ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA OPĆA AKTA JAVNIH 

PREDUZEĆA, JAVNIH KOMUNALNIH PREDUZEĆA, JAVNIH USTANOVA, JAVNE 

USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I ZDRAVSTVENIH USTANOVA ČIJI JE 

OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA I DAVANJU SAGLASNOSTI NA NOVA 

ZAPOŠLJAVANJA   

b) ODLUKE O UTVRĐIVANJU NAKNADA ZA RAD U ORGANIMA JAVNIH 

PREDUZEĆA, JAVNIH KOMUNALNIH PREDUZEĆA, JAVNIH USTANOVA, JAVNE 

USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I ZDRAVSTVENIH USTANOVA ČIJI JE 

OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA   

8. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I JAVNIM 

KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO 

OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) ODLUKE O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I 

JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI 

OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR ČLANOVA NADZORNIH 

ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U 

KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG 

KAPITALA  

d) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE DOO 

TUZLA  

e) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JP DIREKCIJA ZA IZGRADNJU DOO TUZLA  

f) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP KOMEMORATIVNI CENTAR DOO TUZLA 

g) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U CENTRALNO GRIJANJE DD TUZLA  

9. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  



5 
 

 

a) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA ČIJI 

JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) ODLUKE O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA I 

ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ 

GRAD TUZLA  

10. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA 

SOCIJALNI RAD, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) ODLUKE O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA 

UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA, 

ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

11. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP “SAOBRAĆAJI KOMUNIKACIJE TUZLA” D.O.O. TUZLA ZA 

RAZRJEŠENJE DUŽNOSTI DIREKTORA DRUŠTVA  

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP “SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE TUZLA” D.O.O. TUZLA ZA 

IMENOVANJE VRŠIOCA DUŽNOSTI DIREKTORA  

12. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O DAVANJU PREDHODNE 

SAGLASNOSTI  NADZORNOM ODBORU JP SKPC MEJDAN D.O.O. TUZLA ZA 

IMENOVANJE DIREKTORA DRUŠTVA  

13. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O NAZIVIMA NASELJENIH 

MJESTA, NASELJA, ULICA I TRGOVA NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

14. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O POSTUPKU I USLOVIMA ZA 

DODJELU SREDSTAVA ZA SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA SANACIJE 

ZAJEDNIČKIH DIJELOVA ZGRADA  

15.  RAZMATRANJE I USVAJANJE PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I 

POSTUPKU ZA OSTVARIVANJE PRAVA NA JEDNOKRATNE NOVČANE POMOĆI IZ 

BUDŽETA GRADA TUZLE  

16. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA:  

a) ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA IZGRADNJU 

ELEKTROENERGETSKOG OBJEKTA  

b) ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA “G” NA LOKACIJI STUPNE U 

TUZLI  

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODNOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA  „G“ NA LOKACIJI STUPINE 

U TUZLI  
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d) RJEŠENJA O ODBIJANJU ZAHTJEVA AVDIBAŠIĆ RASIMA ZA 

UTVRĐIVANJE PRAVA VLASNIŠTVA NA IZGRAĐENOM GRAĐEVINSKOM 

ZEMLJIŠTU OZNAČENOM KAO K.Č. BROJ 527/3 „SRPSKA VAROŠ“, KO TUZLA II, 

Broj: 01/07-27-14845/21  

e) ZAKLJUČKA O ODBACIVANJU ZAHTJEVA ZA UTVRĐIVANJE JAVNOG 

INTERESA ZBOG NENADLEŽNOSTI (JP CESTE FBIH) Broj: 01/07-27-26161/21  

17. RAZMATRANJE:  

a) INFORMACIJE O AKTIVNOSTIMA NA RJEŠAVANJU STAMBENIH 

PROBLEMA RASELJENIH LICA I SOCIJALNE KATEGORIJE STANOVNIKA  

b) INFORMACIJE O AKTUELNIM PITANJIMA IZ OBLASTI BORAČKO-

INVALIDSKE ZAŠTITE I REALIZACIJI PRAVA DEMOBILISANIH BORACA  

18. RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O OSNIVANJU JAVNE USTANOVE 

CENTAR ZA AUTIZAM TUZLA  

19. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA  

20. TEKUĆA PITANJA  

a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu životne okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Nacrta Regulacionog plana stambeno-poslovne zone “Kreka jug” – II faza 

u Tuzli.  

 

Služba za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu nas je, nakon slanja materijala za 

sjednicu Vijeća, obavijestila da se prilikom izrade Pravilnika o kriterijima i postupku za 

ostvarivanje prava na jednokratne novčane pomoći iz Budžeta Grada Tuzle (tačka 15. dnevnog 

reda) potkrala tehnička greška jer je u dostavljenom materijalu u članu 26. stav 2. tačka a) 

greškom napisano “preko 26 godina starosti”.  

Služba za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu je ispravila ovu tehničku grešku te je 

vijećnicima, u materijalu podijeljenom neposredno pred početak današnje sjednice, dostavljen 

korigovani Pravilnik.  

Obavještavam vijećnike da je gradonačelnik Grada Tuzle, kao predlagač, povukao iz 

dnevnog reda 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla prijedlog Odluka koje su se trebale 

razmatrati kao tačka 7. dnevnog reda pod  

a) ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA OPĆA AKTA JAVNIH 

PREDUZEĆA, JAVNIH KOMUNALNIH PREDUZEĆA, JAVNIH USTANOVA, JAVNE 

USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I ZDRAVSTVENIH USTANOVA ČIJI JE 

OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA I DAVANJU SAGLASNOSTI NA NOVA 

ZAPOŠLJAVANJA  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU NAKNADA ZA RAD U ORGANIMA JAVNIH 

PREDUZEĆA, JAVNIH KOMUNALNIH PREDUZEĆA, JAVNIH USTANOVA, JAVNE 

USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I ZDRAVSTVENIH USTANOVA ČIJI JE 

OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA.  

 

U poslovničkom roku vijećnik Admir Čavalić, vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

je dostavio prijedlog da se u dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti 

tačka pod nazivom: RAZMATRANJE AKTUELNOG POSKUPLJENJA CIJENA USLUGA 

PREVOZA GIPS TUZLA. 

Hoćete li obrazložiti?  

 

ADMIR ČAVALIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

Hvala puno predsjedavajuća. Dozvolite da vas sve srdačno pozdravim posebno 

kolegice i kolege vijećnike, svakako zamjenike predsjedavajuće. Dakle, vezano za ovu dopunu 



7 
 

 

dnevnog reda. Znamo da je aktuelno trenutno poskupljenje dakle, svih životnih namirnica, ali 

ono što nas brine jeste Gradski i prigradski saobraćaj Tuzla. Dakle, mnogi će reći da je to 

privatno poduzeće istina, međutim Grad Tuzla i Gradsko vijeće Grada Tuzla je dozvolilo javni 

monopol privatnom poduzeću što ga čini potpuno drugačijim dakle, u kontekstu ostalih 

privatnih poduzeća što znači da mi kao Gradsko vijeće ipak nešto možemo uraditi.  

Ja sam na Kolegiju takođe predložio da mi donesemo zaključak pitamo da nam GIPS 

dadne neku informaciju u vezi ovoga. Prihvaćen je taj jednoglasno zaključak i mi očekujemo 

odgovor ovog poduzeća. Međutim, svejedno, volio bih danas kao Gradsko vijeće dakle, 

ujedinjeno, jedinstveno da počnemo s nekim procesima dakle, da malo nešto tu pokrenemo, jer 

su građani nezadovoljni. Dobio sam informaciju evo nekoliko stotina gotov hiljadu građana je 

potpisalo u zadnja tri dana peticije protiv poskupljenja. Napominjem da je tržišna ekonomija, 

da je privatno poduzeće ne bi imalo smisla potpisivat peticije protiv poskupljenja. Međutim, 

ovo je vrlo specifična situacija gdje imamo privatno poduzeće koje je dobilo monopol od strane 

Grada Tuzla i Gradskog vijeća. Podsjetit ću. Mi imamo i nosimo političku odgovornost kao 

Gradski vijećnici. Da je drugačije, da je slobodna konkurencija, tržišna ekonomija, privatno 

poduzeće mi ne bi imali odgovornosti za javni prevoz međutim, imamo zato što smo dodijelili 

monopol.  

Bilo bi dobro da dobijemo i taj ugovor. Evo i kolega Hasib je takođe pokrenuo to 

pitanje, tako da volio bi da otvorimo otvorimo tu raspravu. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog vijećnika Stranke za Bosnu i 

Hercegovinu Admira Čavalića da se u dnevni red 11. redovne sjednice uvrsti tačka pod 

nazivom: RAZMATRANJE AKTUELNOG POSKUPLJENJA CIJENA USLUGA 

PREVOZA GIPS TUZLA. Molim da se izjasnite. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je za prijedlog vijećnika Stranke za Bosnu i Hercegovinu Admira 

Čavalića da se u dnevni red 11. redovne sjednice uvrsti tačka pod nazivom RAZMATRANJE 

AKTUELNOG POSKUPLJENJA CIJENA USLUGA PREVOZA GIPS TUZLA,  

29 vijećnika glasalo za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

Ova tačka će se razmatrati kao tačka 12 dnevnog reda, a ostale tačke se redosljedom 

pomijeraju.  

 

U poslovničkom roku samostalni vijećnik Hasib Hirkić je dostavio zahtjev za izmjenu 

predloženog dnevnog reda tako da se u dnevni red uvrste kao tačka 2. Rasprava o GSP-u i kao  

tačka 3. Inicijativa da Tužilaštvo formira predmet u vezi sa spornim diplomama Evropskog 

univerziteta Kallos i svih drugih neakreditovanih fakulteta odnosno koji se nalaze na listi 

Državne agencije za razvoj visokog obrazovanja i osiguranja kvaliteta u Bosni i Hercegovini. 

Kao četvrta tačka da se razmatra Rasprava o problemima mjesnih zajednica, stanju u 

mjesnim zajednicama, pogotovo prigradskih mjesnih zajednica, a da se ostale tačke pomjere 

kako su planirane.  

Hoćete li obrazložiti? 

 

HASIB HIRKIĆ – samostalni vijećnik  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo ja ću da pozdravim sve prisutne kolege i kolegice. 

Da nam zaželim danas uspješan rad. Što se tiče GSP-a evo već kolega Čavalić je i rekao peticija 

je tu od strane građana koja je sprovedena i mislim da mi danas ćemo evo pokušati riješiti te 

probleme.  
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Što se tiče znači podnesene inicijative vezano za fakultete. Ne samo za neakreditovani 

fakultet koji je već danima u medijima to jest Kallos, ja sam tražio da se svi drugi fakulteti 

znači preispitaju diplome pogotovo zaposlenika u svim preduzećima, a ne samo da to bude 

jednolično kao što se dešavalo recimo na UKC-u ili na nekim u nekim preduzećima koja su 

faktički izabrala nekoga. Volio bi da i o tome danas raspravljamo. Da imamo prostor s obzirom 

da imamo evo i danas imenovanja neka a vezano je za i upravne odbore i nadzorne i svašta 

nešto. I to bi dobro bilo da bude kao tačka dnevnog reda da se i tu malo kao Gradsko vijeće 

uključimo.  

Što se tiče stanja mjesnih zajednica. Svjedoci smo znači da svaki dan imamo sve veće 

probleme. Stanje mjesnih zajednica je katastrofalno pogotovo prigradskih mjesnih zajednica. 

Realizacija onoga svega što se dešavalo u protekloj godini vidjeli smo da to je ispod svih nivoa 

da građani imaju probleme. Evo u zadnje vrijeme kako sami vidite da u neke mjesne zajednice 

ne može čak ni posipni  materijal da dođe, a da ne pričamo o problemima koji su dugogodišnji. 

Volio bi da tu tačku dnevnog reda danas kao Gradsko vijeće stavimo na raspravu da o 

tome raspravljamo jel to nam je obaveza. Mi smo vijećnici građana a ne pojedinaca ili nekih 

političkih partija. Zbog toga je vrlo bitno da danas raspravljamo o stanjima u mjesnim 

zajednicama i problemima s kojima se građani nose. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hasibe samo da vas pitam. Obzirom da je već uvršteno u dnevni red ovo vezano za 

Gradsko saobraćajno preduzeće nećemo se o tome izjašnjavati jel je već uvršteno? (HASIB 

HIRKIĆ - Pa nema potrebe. Rekao sam da već...) Dobro ne. Samo da povlačite to. (HASIB 

HIRKIĆ – Da da ovu tačku dnevnog reda znači.) Dobro. Ništa. 

  

Stavljam na izjašnjavanje prijedlog samostalnog vijećnika Hasiba Hirkića da se u 

dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti kao tačka 3. Inicijativa da 

Tužilaštvo TK formira predmet u vezi sa spornim diplomama Evropskog univerziteta Kallos i 

svih drugih neakreditovanih fakulteta odnosno koji se nalaze na listi Državne agencije za razvoj 

visokog obrazovanja i osiguranja kvaliteta u Bosni i Hercegovini. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da prijedlog samostalnog vijećnika Hasiba Hirkića da se u dnevni red 11. 

redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti kao tačka 3. Inicijativa da Tužilaštvo TK 

formira predmet u vezi sa spornim diplomama Evropskog univerziteta Kallos i svih drugih 

neakreditovanih fakulteta odnosno koji se nalaze na listi državne agencije za razvoj visokog 

obrazovanja i osiguranja kvaliteta u Bosni i Hercegovini nije dobio potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih. 

(vijećnik Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.) Molim? Može sad. Može sad. Izvolite.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Po ovome što vidimo ovdje sad mi nije jasno da li su ovi žuti ZA ili zeleni PROTIV 

imajući u vidu da najvjerovatnije i među nama postoje oni koji ne žele da se njihove diplome i 

njihovo školovanje do kraja sprovede. (NATAŠA PERIĆ – Hasibe ovo nije poslovnička. 

Hasibe?) Poslovnička je vezana znači za ovo što sam podnio i...(NATAŠA PERIĆ – Pa nije to. 

Nije to poslovnička. Vijećnici su se izjasnili i nemate ovdje ništa nije sporno o vašem 

prijedlogu. Nije sporno.) Dobro ako vi kažete da nije sporno evo ja obavještavam znači 

Gradsko vijeće da ću lično znači podnijeti Tužilaštvu i Policijskoj upravi (NATAŠA PERIĆ – 

Možete. Možete. ) i svima onima kojima treba da to od nas prvo krenu pa i nadalje da završe. 

Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ  
 

Vijeće se ne može miješati u rad tužilaštva. Tužilaštvo je neovisan organ, ali vi ako 

imate neka saznanja naravno da možete kao vijećnik. 

  

Sada stavljam na izjašnjavanje prijedlog samostalnog vijećnika Hasiba Hirkića da se u 

dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti kao 4. tačka Rasprava o 

problemima mjesnih zajednica, stanju u mjesnim zajednicama, pogotovo prigradskih mjesnih 

zajednica a da se ostale tačke pomjere. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da prijedlog samostalnog vijećnika Hasiba Hirkića da se u dnevni red 11. 

redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti kao 4. tačka Rasprava o problemima mjesnih 

zajednica, stanju u mjesnim zajednicama, pogotovo prigradskih mjesnih zajednica, nije dobio 

potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih.  

 

U poslovničkom roku vijećnik Naše stranke Omer Berbić je dostavio prijedlog da se u 

dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka pod nazivom STAV 

GRADSKOG VIJEĆA TUZLA O NACRTU NOVOG ZAKONA O PRIPADNOSTI JAVNIH 

PRIHODA U FEDERACIJI. 

Hoćete li?  

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke  

 

Eh hvala ljepo. Prvo sve da vas pozdravim. Danas je najvjerovatnije na sjednici Doma 

naroda najbitnija  tačka za ovaj kanton u zadnjih 15 godina a radi se znači o Zakonu o 

pripadnosti javnih prihoda koji je prošao u Federalnom parlamentu glasovima federalnih 

poslanika i svih naših stranaka i mislim da je bitno da se Gradsko vijeće oglasi da da podršku 

našim poslanicima koji su na udaru kritika od strane medija iz Sarajeva zadnjih 10 dana kao i  

našim intelektualcima koji su branili stav da građanin Kantona Sarajevo ne može vrijediti duplo 

više nego građanin Tuzlanskog kantona.  

Tuzla kao centar ovog kantona ima pravo, ima odgovornost da da svoj stav i da kaže, 

jednostavno da svi zajedno kažemo da dajemo podršku ravnomjernijoj raspodjeli da se mora 

ovaj zakon usvojiti i da u budućnosti nadamo se da ćemo imati još bolji zakon, da pare tamo 

gdje se prave da se i vrate, jer činjenica da je Elektroprivreda sa centralom u Sarajevu, a 40% 

svoje struje proizvodi u Tuzli, sto miliona eura izvozi, a gore se knjiži itd. itd. Svi poslovi. Sva 

administracija u Sarajevu. Mi ovdje imamo uvoz skoro pokriven izvozom u Sarajevu je to 30%. 

I mislim da je vrijeme da damo podršku našim poslanicima u Domu naroda da oni danas 

izglasaju taj zakon da se ova nerealna raspodjela i ova kako bi rekao. Ja se jednostavno, ne 

osjećam se isto kao neko iz Sarajeva. Mislim da je vrijeme da mi kao Gradsko vijeće damo 

podršku. To bi bila tačka tri minute. Jednostavno damo jedan zakjučak da dajemo podršku. 

Eventualno ako još ima neki zaključak i da se zna naš stav kao Gradskog vijeća kao najbitnijeg 

organa u gradu Tuzla. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Pauza 5 minuta. (Pauza.) 

 

Nastavljamo sa radom.  
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OMER BERBIĆ  

 

Evo ja mijenjam, mijenjam naziv ove tačke. PODRŠKA ZASTUPNICIMA U 

FEDERALNOM PARLAMENTU I DOMU NARODA ZA USVAJANJE PREDLOŽENE 

IZMJENE ZAKONA O PRIPADNOSTI JAVNIH PRIHODA.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Ova tačka će se razmatrati kao tačka broj 2 je li tako? Kao tačka broj 2, a ostale se 

redosljedom pomijeraju. Ko je za? Čuj mene ko je za! Glasajte. Izvinite. Izvinjavam se. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ZA PREDLOŽENU DOPUNU DNEVNOG REDA OD STRANE 

VIJEĆNIKA OMERA BERBIĆA,  

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i niko nije bio suzdržan. 

Ova tačka će se razmatrati kao tačka 2 dnevnog reda, a ostale tačke se redosljedom 

pomijeraju.  

 

Vijećnik Omer Berbić je neblagovremeno uputio prijedlog za dopunu dnevnog reda. 

Samo malo. Izvinjavam se.   

U poslovničkom roku vijećnik Stranke demokratske akcije Zijah Rifatbegović je 

dostavio prijedlog da se u dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka 

pod nazivom Izvještaj Higijensko-epidemiološke službe Doma zdravlja Tuzla o aktuelnoj 

epidemiološkoj sitaciji u gradu Tuzla.  

Vijećniče Rifatbegoviću? 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije  

 

Sve da vas pozdravim i zaželim uspješan rad. Ja sam u dogovoru sa predsjedavajućem 

dogovorio da odustanem od ove tačke dnevnog reda. Nije bilo dovoljno vremena da se pripremi 

kvalitetan materijal kako bismo kvalitetno i raspravljali.  

Zamolio sam i obećano mi je (Da.) da će u februaru mjesecu to biti tačka dnevnog reda 

pa bih zamolio Službu da pripremi kvalitetno ne zbog toga da bi bili kritikovani, nego da 

vidimo na-čin kako možemo pomoći da se određene stvari unaprijede. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala vam vijećniče Rifatbegoviću. Ovo ćemo uvažiti. 

  

Vijećnik Omer Berbić je dana 25. 01. 2022. godine u 11,09 sati podnio prijedlog za 

dopunu dnevnog reda tačkom Nabavka 100.000 tona uglja iz Kamengrada za potrebe 

Termoelektrane Tuzla. 

Imajući u vidu da je članom 61. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla propisano, 

citiram „zahtjev za izmjenu predloženog dnevnog reda se dostavlja u pismenoj formi sa 

obrazloženjem predsjedavajućem Gradskog vijeća najkasnije 48 sati prije održavanja 

sjednice“, prijedlog vijećnika Omera Berbića je neblagovremen.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje cjelokupni dnevni red i pozivam vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je dnevni red u cjelini usvojen sa,  

27 glasova za, 1 vijećnik je bio protiv i niko nije bio suzdržan.  
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D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje Skraćene verzije zapisnika sa 10. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 22. 12. 2021. godine   

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE  

2. UPUĆIVANJE PODRŠKE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA POSLANICIMA U 

PREDSTAVNIČKOM DOMU I DELEGATIMA U DOMU NARODA PARLAMENTA 

FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE ZA USVAJANJE PREDLOŽENIH 

IZMJENA ZAKONA O PRIPADNOSTI JAVNIH PRIHODA U FBIH  

3. ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI IZMJENE DIJELA REGULACIONOG 

PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA SJEVER” U TUZLI  

4.  POLITIKA INVESTIRANJA RASPOLOŽIVIH NOVČANIH SREDSTAVA 

GRADA TUZLE U 2022. GODINI   

5. a)  ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA, POSTUPKU I 

UTVRĐIVANJU USLOVA I KRITERIJA ZA IMENOVANJE SEKRETARA 

GRADSKOG VIJEĆA TUZLA, (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE JAVNOG 

OGLASA ZA IMENOVANJE SEKRETARA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA   

6. a) ODLUKA O  RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KONKURSNE KOMISIJE ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

c) RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA 

OBAVLJANJE POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

7. a)  ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DAVANJU U 

ZAKUP POSLOVNIH ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA UDRUŽENJEM ŽENA TUZLA.  

8. a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I 

JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI 

OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA (sa tekstom Javnog 

oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM 

PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD 

TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR ČLANOVA 

NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM 

PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU 

UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

d) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP SAOBRAĆAJ I 

KOMUNIKACIJE DOO TUZLA  

e) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JP DIREKCIJA ZA 

IZGRADNJU DOO TUZLA  
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f) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP KOMEMORATIVNI 

CENTAR DOO TUZLA  

g) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U CENTRALNO GRIJANJE 

DD TUZLA  

9. a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U 

JAVNIM USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA I 

ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ 

GRAD TUZLA  

10. a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

CENTAR ZA SOCIJALNI RAD, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog 

oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ 

USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA 

UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD 

TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

11. a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA RAZRJEŠENJE 

DUŽNOSTI DIREKTORA DRUŠTVA  

b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA IMENOVANJE 

VRŠIOCA DUŽNOSTI DIREKTORA  

12. AKTUELNO POSKUPLJENJE CIJENA USLUGA PREVOZA GIPS 

TUZLA  

13. ODLUKA O DAVANJU PREDHODNE SAGLASNOSTI  NADZORNOM 

ODBORU JP SKPC “MEJDAN” D.O.O. TUZLA ZA IMENOVANJE DIREKTORA 

DRUŠTVA  

14. ODLUKA O NAZIVIMA NASELJENIH MJESTA, NASELJA, ULICA I 

TRGOVA NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

15. ODLUKA O POSTUPKU I USLOVIMA ZA DODJELU SREDSTAVA ZA 

SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA SANACIJE ZAJEDNIČKIH DIJELOVA 

ZGRADA  

16. PRAVILNIK O KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA OSTVARIVANJE 

PRAVA NA JEDNOKRATNE NOVČANE POMOĆI IZ BUDŽETA GRADA TUZLE 

17.  IMOVINSKO PRAVNA AKTA:  

a) ODLUKA O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA IZGRADNJU 

ELEKTROENERGETSKOG OBJEKTA  

b) ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 
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ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA “G” NA LOKACIJI 

STUPNE U TUZLI  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODNOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA  „G“ NA LOKACIJI 

STUPINE U TUZLI  

d) RJEŠENJE O ODBIJANJU ZAHTJEVA AVDIBAŠIĆ RASIMA ZA 

UTVRĐIVANJE PRAVA VLASNIŠTVA NA IZGRAĐENOM GRAĐEVINSKOM 

ZEMLJIŠTU OZNAČENOM KAO K.Č. BROJ 527/3 „SRPSKA VAROŠ“, KO TUZLA 

II, broj: 01/07-27-14845/21  

e) ZAKLJUČKA O ODBACIVANJU ZAHTJEVA ZA UTVRĐIVANJE 

JAVNOG INTERESA ZBOG NENADLEŽNOSTI (JP CESTE FBIH) broj: 01/07-27-

26161/21  

18. a) INFORMACIJA O AKTIVNOSTIMA NA RJEŠAVANJU STAMBENIH 

PROBLEMA RASELJENIH LICA I SOCIJALNE KATEGORIJE STANOVNIKA  

b) INFORMACIJA O AKTUELNIM PITANJIMA IZ OBLASTI BORAČKO-

INVALIDSKE ZAŠTITE I REALIZACIJI PRAVA DEMOBILISANIH BORACA  

19. RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O OSNIVANJU JAVNE USTANOVE 

CENTAR ZA AUTIZAM TUZLA  

20. IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA  

21. TEKUĆA PITANJA  

a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu životne okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Nacrta Regulacionog plana stambeno-poslovne zone “Kreka jug” – 

II faza u Tuzli 

 

Prelazimo na realizaciju Dnevnog reda današnje 11. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla.   

 

Prva tačka Dnevnog reda:  

 

VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE  

 

Prelazimo na VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Pozivam vijećnika Senada Mehmedinovića da pročita pitanje, a neka se pripremi 

vijećnik Anel Ibeljić. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

Dobar dan svima. Tri su vijećnička pitanja na jednom papiru radi uštede materijala 

predsjedavajuća.  

Prvo pitanje je: Zašto nadležna služba. Pitanja su Domu zdravlja Tuzla. Zašto nadležna 

Služba po nekoliko dana se čeka ne javlja na vrijeme da je osoba pozitivna na kovid testu?  

Zašto se HES služba ne javlja ili vrlo rijetko javlja na telefon?  

I pod tri: Zašto je radno vrijeme HES službe do 13 i 30h? Hvala.  

Obrazloženje piše. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Hvala vam. Vijećnik Anel Ibeljić. 

 

ANEL IBELJIĆ – vijećnik Stranke demokratske partije  

 

Prilažem. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Prilažete. Vijećnik Admir Čavalić. Neka se pripremi vijećnik Hasib Hirkić. Molim? 

(vijećnik govori s mjesta op.a.) Dobro.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Hvala puno predsjedavajuća. Dakle, postavljam tri vijećnička pitanja:  

Prvo se odnosi na izgradnju pješačkog mosta Kula G naselje Sjenjak. Da li imamo rok, 

odnosno tačan datum završetka izgradnje ovog mosta vrlo bitan u kontekstu unapređenja 

kvaliteta života mještana? 

 Dakle, dosta građana piše u vezi navedenog. Zamolio bih da dobijem tačan datum 

izgradnje, odnosno otvaranja datog mosta. Rado bih svi prisustvovali da tu napokon, vrpcu tu 

presječemo i da se most otvori.  

Drugo pitanje je treba mi ova informacija: Da li se u Tuzli još uvijek plaća naknada u 

formi takse za istaknutu firmu i reklamu i ako da po kojem pravnom osnovu i u kojem iznosu 

za pojedinačne korisnike?  

Zamolio bih takođe da u prilogu odgovora dobijem odluku dakle, po osnovu plaćanja 

ove takse. Zašto ovo navodim?  

Ustavni sud je donio odluku dakle, da ta taksa nije ustavna i trebali bi da je danas sutra 

izbacimo po uzoru na Kanton Sarajevo.  

I zadnje je pitanje: Kada se planira sanacija puta u Mjesnoj zajednici Mramor - potez 

pružni prijelaz do Binga? 

Dakle, mještani su izračunali, izbrojali tačno 17 oštećenja puta dakle, hodali su tu tim 

putem. Ima ih 17. To je posljedica aktivnosti JKP „Vodovod i kanalizacija“ Tuzla prije dvije 

godine.  

Moje pitanje je zašto se čeka već dvije godine za sanaciju datog problema? Hvala puno. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Hasib Hirkić. Neka se pripremi vijećnik Omer Delalić.  

 

HASIB HIRKIĆ 

 

Pošto su moja pitanja već mislim i bila ovdje pred Gradskim vijećnicima, ne žele da 

raspravljaju o tome, a evo već kolega Čavalić je i pomenuo. Nije to samo problem u Mjesnoj 

zajednici Mramor, to je problem u svim mjesnim zajednicama pa čak i u gradskim. Ponovit ću. 

Problem je Mjesne zajednice Tušanj, Rasovac, nema vode. Tražio sam znači, da se rješavaju 

problemi svih mjesnih zajednica tamo gdje nema vode. Vodosnabdijevanje. 

Imamo pomenute mjesne zajednice, ali imamo i određene korake koje smo pokušali da 

postignemo sa Gradom Srebrenikom gdje je Služba za komunalne poslove i gradonačelnik to 

drže negdje u latici, neće da krenu u realizaciju toga.  
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Žalosno je da mi pokrećemo inicijative, pokrećemo pitanja, tražimo način kako da to 

riješimo. U nekim mjesnim zajednicama dođemo do rješenja, nađemo rješenje, ali službe to ne 

žele.  

Evo ponovo postavljam pitanje: Zašto ne žele da sve mjesne zajednice dobiju vodu da 

se riješe problemi mjesnih zajednica po pitanju puteva, domova, po pitanju znači komunalne 

infrastrukture kompletne?  

Postavljam pitanje lično gradonačelniku zašto to ne želi?  

Prije 10 dana su dobili pisanu formu. Jedan akt koji se tiče mjesne zajednice znači, 

Dragunja, Obodnice i svega sa susjednom opštinom Srebrenik. Našli smo neko rješenje da se 

ispitivanja pokrenu, da krene akobogda i realizacija tog projekta da bi te mjesne zajednice 

dobile vodu.  

Evo pi-tam zašto to ne žele? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Omer Delalić. Neka se pripremi vijećnik Omer Berbić. 

 

OMER DELALIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Hvala predsjedavajuća. Imam dva vijećnička pitanja i oba su upućena Službi za 

komunalne poslove.  

Prvo pitanje je: Kada će se izvršiti rekonstrukcija puta u Vakufskoj ulici Mjesna 

zajednica Ši Selo? 

Put je oštećen cijelom dužinom, a pogotovu ispred individualnih objekata, stambenih 

objekata broj 14 i 16 gdje je gotovo nemoguće sa motornim vozilom ući u dvorište. U prilogu 

dostavljam fotografije.  

Drugo pitanje je: U zadnjih nekoliko dana smo usljed vremenskih neprilika ulice u 

našem gradu bile su zaleđene. Zvalo me nekoliko prijatelja koji žive u visinskim dijelovima 

Mjesne zajednice Ši selo kako mogu dobiti so za posipanje puteva kako bi se mogao nesmetano 

odvijati saobraćaj?  

Od jednog povjerenika sam dobio informaciju da je so koju je mjesna zajednica dobila 

od Grada već podijeljena. 

Od Službe za komunalne poslove sam dobio informaciju da je Grad ovoj mjesnoj 

zajednici predao tonu i po soli za posipanje puteva. Pošto imam informaciju iz nekoliko ulica 

da nije posipana so ili su građani sami kupovali, želio bih da od Savjeta mjesne zajednica 

dobijemo informaciju na koji su način izvršili podjelu i u kojim ulicama? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić 

 

OMER BERBIĆ  

 

E hvala ljepo. U skladu sa ovim pitanjem želim da pitam koliko je soli podijeljeno u 

mjesne zajednice, ima li mogućnost da se provjere navodne zloupotrebe od strane pojedinaca 

u mjesnim zajednicama koje su uzimale po 10 vreća?  

Ovdje je u pitanju konkretno bila zajednica Ši selo. Znači, govorim o najvećoj zajednici 

u gradu Tuzla, a to je mjesna zajednica gdje je so nestala u prvih sat vremena. Znači ljudi, 

građani po grupama na fejzbuku pišu da nisu oni imali dovoljno soli za visinske zone u 

Mjesnim zajednicama Ši Selo i mislim da bi so koja se daje od strane Gradske službe i 
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komunalca trebala da se dijeli po broju ljudi u tim mjesnim zajednicama, jer dati tonu, tonu i 

po u mjesnu zajednicu koja ima toliko visinskih kvota je vrlo, vrlo indikativno i vrlo loša stvar 

da se uradi.  

Također želim da dobijemo informaciju o zloupotrebama koje su se reflektovale na to 

da su pojedinci dobijali po 10 vreća jer je vrijeme da se ova dva velika problema podcrtaju i da 

vidimo kako da se riješe ove zloupotrebe u mjesnim zajednicama koje odavno već ne služe 

svojoj svrsi. To je prvo pitanje.  

Drugo pitanje je: Da li je u planu sanacija puta nakon mosta kod uprave policije u 

Slavinovićima?  

I treće pitanje je: Na koji način je izvršen odabir glavnog sponzora manifestacije „Zima 

u Tuzli“ 2021/22, te zbog čega se išlo na direktnu pogodbu bez Javnog poziva iako je jasno da 

se radi o iznosu većem od 6.000 maraka?  

Molim vas da mi objasnite postupak direktnih pogodbi sa ponuđačima vodeći računa o 

datumima i protokolu ponuda kako bi se razjasnio postupak, te da li je izabrana najbolja 

ponuda.  

Smatram da je ovo pitanje izuzetno bitno jer sam dobio informaciju o 

netransparentnosti postupka gdje su čak neke domaće firme bile u ne prirodnom, odnosno  

nepogodnom položaju u odnosu na neke firme koje nisu iz Tuzle i koje nisu iz Bosne i 

Hercegovine. Hvala ljepo. Ovo su moja pitanja.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnik Alen Kapidžić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

Dobar dan svim kolegicama i kolegama. Obzirom da sam sad dobila odgovore na moja 

vijećnička pitanja i u skladu s tim imam jedno vijećničko pitanje koje se nadovezuje na te 

odgovore, pa nisam na neki način ga uspjela, na pravi način definisati, odnosno dobila sam 

odgovore na pitanje koje sam postavila koliko da li postoje zaposlenici u Gradu Tuzla ili 

ustanovama čiji je osnivač Grad Tuzla koji imaju diplome sa neakreditovanih univerziteta i 

dobila sam odgovore uglavnom od javnih preduzeća. Dva javna preduzeća. Dom zdravlja je 

rekao da ima jednog zaposlenika sa neakreditovanom diplomom, odnosno diplomom sa 

neakreditovanim, neakreditovanog univerziteta i Javna ustanova „Naše dijete“ je navela. 

Naravno hvala direktorici svakako na iskrenosti. Navela da ima 10 zaposlenika sa diplomama 

sa Evropskog univerziteta Kallos. 

Moje pitanje je: Da li je u ovom slučaju prekršen okvirni zakon o visokom obrazovanju 

i šta će Grad Tuzla uraditi povodom ove situacije? 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnik Alen Kapidžić.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Hvala predsjedavajuća. Pa moja, moje pitanje ide Službi za komunalne poslove.  

Kada će se u mjesnoj zajednici izvršiti asfaltiranje puta Pavičići u dužini od 200 metara 

i puta Markovići u dužini od 250 metara, te sanacija puta Kovačevići? Toliko. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Alene. Vijećnik Miodrag Tanasilović je priložio vijećničko pitanje. 

Ovim smo iscrpili vijećnička pitanja. 

  

Prelazimo na: VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

 

Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. Neka se pripremi vijećnik Alen Kapidžić. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Prva inicijativa je za otvaranje dodatnih punktova za COVID testiranje u Domu zdravlja 

Tuzla. Neću obrazlagati obrazloženje piše.  

Druga inicijativa je za postavljanje saobraćajnog znaka zabrane parkiranja u naselju 

Slatina (pristupni put prema Stambeno-poslovnom objektu „09“ tzv. pametna zgrada.) 

I treće je: Inicijativa za postavljanje „sigurnosnog ostrva - usporivača brzine“ u naselju 

Slatina u blizini obdaništa „Poletarac“. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnik Alen Kapidžić. Neka se pripremi. Samo malo. Neka se pripremi 

Lejla Osmančević.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ 

 

E prva inicijativa se odnosi za izgradnju i sanaciju saobraćajne infrastrukture u Mjesnoj 

zajednici „Gornja Tuzla“. 

A druga inicijativa za izgradnju i sanaciju saobraćajne infrastrukture u Mjesnoj 

zajednici „Kreka“.  

Imam još jednu. Ove dvije inicijative sam priložio, a treću ću usmeno. Imam jednu 

urgenciju na inicijativu.  

Ja sam prije nekoliko Vijeća predložio inicijativu da se razmotri mogućnost za 

pokretanje linije za proizvodnju peleta. U zadnjih nekoliko dana se moglo u elektronskim 

medijima pročitat da je došlo do povećanja cijena peleta sa 300 na 500 konvertibilnih maraka, 

a to je u stvari bio i razlog pokretanja ove inicijative da se spriječi divljanje cijena koje se 

dešava evo nekoliko godina unazad pred samu sezonu ili u sezoni kako bi se evo na taj način 

kako bi na taj način mogli pomoći našim građanima.  

A evo svjedoci smo u prethodnim danima da takođe se vrši prikupljanje grana koje su 

polomljene prilikom sniježnih padavina, pa čak se vrši i obrezivanje drveća je li što nam govori 

da imamo veliki dio repromaterijala za ovo, a i sad ulažem je li evo urgenciju na inicijativu i 

molim da mi se na ovu inicijativu pismeno odgovori. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnica Lejla Osmančević je morala hitno otići na UKC, pa evo 

vijećnica Sabiha Mujkanović će samo pročitati naziv njene inicijative. 
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SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ – zamjenik predsjedavajućeg   

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla,   

                                                                  - vijećnik Saveza za bolju budućnost   

 

Dakle, inicijativa za upućivanje zahtjeva Domu zdravlja „Mustafa Šehović“ Tuzla 

prema nadležnoj ustanovi i resornom ministarstvu za ponovno stavljanje specijalizacije i 

školske i adolescentne medicine u Pravilnik o specijalizacijama i subspecijalizacijama. 

Obrazloženje ima.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Hvala. Vijećnik Anel Ibeljić. 

  

ANEL IBELJIĆ  
 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Prilažete. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite. Neka se pripremi vijećnik Nikica Vidović.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 
 

Hvala puno predsjedavajuća. Ja upućujem tri vijećničke inicijative: 

Prva se odnosi na Gradski i prigradski saobraćaj Tuzla. Dakle, razumijevajući 

urgentnost ovog problema ja predlažem da se razmotri inicijativa o subvencioniranju određenih 

linija, naročito prigradskih i kategorija  populacije za korištenje usluga prevoza Gradskog i 

prigradskog saobraćaja Tuzla.  

To je sasvim normalna praksa dakle, u Bosni i Hercegovini, regionu u Evropi i svijetu 

bilo da je riječ o javnoj kompaniji ili privatnoj kompaniji pogotovo ako imamo javni monopol. 

Predložio sam u okviru ove inicijative i to sam detaljno razložio da preferencijalno kada 

govorim o linijama to budu prigradske, a preferencijalno kada govorim o kategorijama 

populacije da to budu učenici, studenti, penzioneri i socijalno ugroženi, odnosno osobe 

porodice bez primanja.  

Što se tiče druge inicijative djelimično se veže za ono što je ranije govorila kolegica 

Ćatibušić i kolega Hirkić s tim da idem malo šire.  

Dakle, da se izvrši provjera svih diploma zaposlenika u Gradu Tuzla i javnim 

ustanovama i poduzećima u nadležnosti Grada Tuzla, ali ovdje misleći na srednjoškolske 

diplome i visokoškolske diplome. Zašto to navodim? Dakle, kada su to radili na nivou 

federacije i kantona pokazalo se iako mi drugačije mislimo da su problem visokoškolske i jesu, 

da ipak više problema je po pitanju srednjoškolskih diploma, a naročito od privatnih 

obrazovnih institucija koje se bave srednjoškolskim obrazovanjem u smislu validnosti dakle, 

tih diploma 

I zadnja inicijativa to sam već ranije tu inicijativu podnosio sad je još podebljavam 

podrazumijevajući da ćemo vjerovatno imati novi menadžment da se uvede mobilna aplikacija 

i SMS naravno opcija za plaćanje parkinga u gradu Tuzla. Dakle, sa fokusom na mobilnu 

aplikaciju koja će se moći instalirati na iOS-a i Android mobilne telefone. Hvala puno. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Nikica Vidović.  

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

Poštovanje. Sve vas ljepo pozdravljam. Pročitat ću tri vijećničke inicijative: 

Prva vijećnička inicijativa kojom se poziva nadležna služba da izradi i dostavi raspored 

imenovanih članova Savjeta mjesnih zajednica u gradu Tuzla.  

Tabelarnim ili drugim prikazom navesti na koja su mjesta u Savjetima mjesnih 

zajednica imenovane osobe i ispred kojih političkih subjekata, neovisnih klubova sa naznakom 

kluba radi raspoznavanja. 

Obrazloženje:  

Stanovnici Tuzle, vijećnici u Gradu Tuzla i članovi imenovanih u Savjetima mjesnih 

zajednica Tuzla bi trebali imati jasniju i precizniju sliku tko i ispred kojeg političkog ili drugog 

subjekta je imenovan na neko od 266 mijesta u mjesnim zajednicama Grada Tuzla. Informacija 

je prevažna za vijećnike i stanovnike te javnost mora biti upoznata s ovim javnim dokumentom. 

Tražim i očekujem da nadležna Gradska služba i gradonačelnik razmotri ovu 

inicijativu, te žurno pristupe realizaciji iste.  

Druga vijećnička inicijativa se odnosi na:  

Kojom se poziva nadležna služba da izvrši radnje kako bi se izvršilo preusmjeravanje 

dijela novca namjenjenih za subvencioniranje fasada zgrada etažnih vlasnika. Informacija koja 

se pojavljuje u medijima da će Grad investirati i finansirati smatramo preuranjenim jer imamo 

objekte sjedišta mjesnih zajednica koje su u ruševnom stanju, te smatramo da barem dvjesta 

tisuća maraka treba biti usmjereno u spašavanje objekata u vlasništvu Grada. Objekti poput 

Doma Ljubače, Dokanj, Lipnice, sve Lipnice, Brgule, Ljepunice, Gornja Obodnica, objekat 

mjesne zajednice preko puta Panonskog jezera koji sam maloprije prošao je također i još mnoge 

drugi u lošem stanju.  

Obrazloženje:  

Ne treba mnogo. Stanovnici Tuzle su zaslužili uređene objekte mjesnih zajednica u 

gradu Tuzla. Svjedoci smo da su mnogi objekti u ruševnom stanju bez grijanja, fasade i 

ispravne stolarije, krova, grijanja i drugo. Vrijeme je da ako se već troši novac na fasade i sl. 

da se urade objekti u vlasništvu Grada, a ne privatni objekti.  

Tražim i očekujem da nadležna Gradska služba i gradonačelnik razmotre ovu 

inicijativu, te žurno pristupi realizaciji iste. 

I treća vijećnička inicijativa kojom se nadležna služba poziva da izvrši postavljanje 

usporivača u prometnom naselju Orašje Mjesna zajednica Par selo – Tuzla. Napomena je da se 

radi o frekventnoj prometnici koju koriste mnogi stanovnici Tuzle.  

Stanovnici Tuzle i naselja Orašje, Mjesna zajednica Par Selo zabrinuti su za svoju 

sigurnosti, a posebno za sigurnost djece koja svakodnevno koriste navedeni put. Sa završetkom 

asfaltiranja navedeni put kroz naselje Orašje postaje najkraća prometnica-poveznica istočnog 

dijela grada Tuzla sa tuzlanskim aerodromom, Živinicama i Sarajevom što bi rezultiralo 

značajnim povećanjem frekvencije saobraćaja zadnjih nekoliko godina (prosječno svakih  40 

sekundi prođe jedan automobil).  Osim navedenog, stanovnici naselja Orašje i školska djeca 

isti put koriste za kretanje pješice. Dionica navedene prometnice je markirana i kao planinarska 

staza koja povezuje Ilinčicu sa Vršanima i značajan broj stanovnika Tuzle je koristi u 

rekreativne svrhe. Posebice vikendom prisutan je veći broj stanovnika Tuzle u grupama, pješice 

ili biciklima kreću navedenom prometnicom.  Postavljena je vertikalna signalizacija, ali nije 

dala dovoljno dobre učinke, te bi trebalo dodati i usporivač brzine. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnica Ana Pejić je priložila inicijative. Vijećnik Elvir Bijedić. Neka se 

pripremi vijećnik Admir Hasanbašić.  

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                                - vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne. Dakle, imam inicijativu za 

instaliranje rasvjete i video nadzora na dječijim i sportskim igralištima na području Grada 

Tuzle.  

Dakle, u razgovoru sa građanima iz više mjesnih zajednica sa područja Grada Tuzla, a 

i obilazeći dakle, mjesne zajednice i postojeću infrastrukturu stekli smo uvid u znatno oštećenje 

mobilijara i sprava na igralištima koja su evidentno namjerno oštećena. Građani takođe 

prijavljuju pojedince i grupe koji se okupljaju, konzumiraju alkohol, cigarete i druge supstance 

i agresivno se ponašaju na igralištima maltretirajući dakle, djecu i omladinu koja svoje vrijeme 

provode u igri i rekreaciji. Na spomenuti način djeca koja žele da se igraju potpuno se 

udaljavaju sa mjesta predviđenih za igru čime se na mračnim mjestima stvara prostor za 

sumnjiva okupljanja, tako da igrališta i sportski poligoni potpuno gube svoj smisao i pretvaraju 

se u zone na kojima se ispoljava devijantno ponašanje.  

Iz svega navedenog smatramo da bi instaliranjem rasvjete i video nadzora u znatnoj 

mjeri spriječili oštećenja sprava i mobilijara i ono što je mnogo bitnije zadržali bi djecu i 

omladinu upravo na onim mjestima gdje zaslužuju da provode sportske igre i aktivnosti igrajući 

se u slobodno vrijeme. Mišljenja bismo da bismo instaliranjem video nadzora u velikoj mjeri 

olakšali posao i policijskim službenicima koji često nemaju prave informacije o osobama 

sumnjivog i agresivnog ponašanja, a koji se pojavljuju na pomenutim mjestima. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Admir Hasanbašić.  

 

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative  

 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Prilažete. (Da.) Vijećnik Emir Ćehajić i vi prilažete. Vijećnik Hasib Hirkić. Neka se 

pripremi vijećnik Omer Berbić.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Još jedna uočena greška koja se već provodi dugi niz 

godina, a to je Služba za komunalne poslove. Ukoliko bi ovdje iznašli snage da ovu službu 

podijelimo na dva resora. Da se jedna bavi kapitalnim investicijama ili projektima, a da bi se 

druga bavila ovim održavanjima koja su problem već dugi niz godina na području Grada Tuzla 

a i mjesnih zajednica. Tada bi možda na neki način mogli usmjeriti sve snage ako su planirane 

na tekuća održavanja, a druga da se usmjere znači na neke kvalitetnije projekte ili ili tako nešto, 

a sve u korist Grada Tuzla.  
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Mislim da bi ova inicijativa mogla doprinijeti da svi oni koji su trenutno angažovani u 

ovoj službi. Vidim sam i član sam jedne od Komisija i znam na koji način šta funkcioniše, da 

niš-ta se ne može stići, niti je iš-ta po nekakvim pravilima ili propisima.  

S toga predlažem da se ova služba podijeli na dvoje kako bi i probleme građana lakše 

rješavali i malo unaprijedili rad ove službe. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Hasibe. Vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

OMER BERBIĆ 
 

Eh hvala ljepo. Prva inicijativa je za upravu.  

Da pripremi dokumentaciju za nabavku 1000 tona peleta na proljeće koji bi služio kao 

robna rezerva, te kao instrument popravljanja cijena na gradskom tržištu u zimskim mjesecima.  

Znači, svi znamo da je zima težak period, pogotovo za ljude koji su prešli na peći za 

pelet. Grad Tuzla daje subvenciju na peći za pelet i imajući to na umu danas cijena peleta je 

530 maraka, dok na proljeće bude oko 350 maraka. U BIT Inkubatoru Lipnica ima prostora 

koji su napušteni gdje se može staviti oko 1000 tona peleta koje bi služile kao robna rezerva 

kada se zimi cijena peleta popne na 530 maraka da Grad Tuzla bude korektivni faktor, te da 

Grad Tuzla prodaje ljudima koji su prešli na peći za pelet ovu po realnim tržišnim cijenama iz 

proljeća. To je prva inicijativa.  

Druga inicijativa se radi naravno o subvencioniranju Gradskog i prigradskog saobraćaja 

kako bi se riješio problem dizanja cijena karte. O tome ćemo raspravljati tako da nema potrebe 

da sad o tome pričamo. 

I treća inicijativa je: Grad Tuzla da hitno napravi sastanak u Termoelektrani Tuzla, te 

sa predstavnicima Elektroprivrede radi informacija da Termoelektrana Tuzla planira spaliti 

ugalj iz Kamengrada koji zagađuje puno više od uglja iz okoline radi veće koncentracije 

sumpora.  

Znači, ovo je rješenje okolinska dozvola Termoelektrane Tuzla. U okolinskoj dozvoli 

tačka 8 – tačka 1 piše da Termoelektrana Tuzla mora spaljivati ugalj sa manjom koncentracijom 

sumpora.  

Prema informacijama, a koje mogu dostaviti i Gradskoj upravi i gradonačelniku ugalj 

iz Kamengrada zagađuje preko 600% više od uglja iz regiona. Znači, govorimo o mrkom uglju 

koji ima od 3 do 6% sumpora zašto imaju ekzaktni podaci zašto su vršena ispitivanja. Ovo 

znači da će ljudi koji žive oko Termoelektrane Tuzla imati ogromne probleme, te da će 

zagađenje biti katastrofalno ukoliko se ide dalje sa spaljivanjem ovog uglja iz Kamengrada.  

Predlažem da gospoda iz Elektroprivrede koji su ovo naručili to spaljuju u svoje kuće 

u Sarajevu, a da nama ovdje nabavljaju ugalj koji je propisan okolinskom dozvolom izdanom 

od Federalnog ministarstva, te da se Termoelektrana Tuzla suzdržava od zagađenja Tuzle, 

Šićkog Broda i okolnih dijelova oko termoelektrane. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnica Sabiha 

Mujkanović. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Ja imam dvije urgencije na inicijative koje sam već podnijela a to je:  
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Da se postavi usporivač brzine u ulici Oktobarska ili Aleja Alije Izetbegovića, jer je i 

Savjet mjesne zajednice opet urgirao za tu stvar.  

Druga urgencija odnosi se na hitno čišćenje korita rijeke Soline i Jale, ali zapravo 

najviše na dijelu rijeke Soline u naselju je li na Sjenjaku gdje se one ulivaju jedna u drugu 

obzirom da se tu nalaze betonski dijelovi betonskih zidina sa samog korita koji su se odvalili i 

na neki način predstavljaju prepreku da rijeke uopšte teku.  

I druge inicijative odnose se na Mjesnu zajednicu Lipnica naselje Trstje gdje su 

stanovnici, odnosno Savjet mjesne zajednice apelirao da se riješi problem rješavanja 

začepljenog cjevnog prelaza preko rijeke Joševice u naselju Trstje dakle, na nekih 300 metara 

od samog ulaza u naselje. Betonski zid se odvojio od cijevi. Zbog potkopanosti zatvorio prolaz 

vode.  

Pod dva:   

Da se na to na veoma, blizu mjestu je li samog tog problema dvije bankine na tom 

mjestu su oštećene od elementarne nepogode još iz 2014. godine. Nikada nisu sanirane i na 

neki način procijepile su duž samog puta. 

I pod tri da se iznad zadnjeg autobuskog stajališta u ovom naselju klizište se izdiglo i 

onemogućava bezbjedan prolaz vozilima.  

Također još jedna inicijativa na koju bih voljela da evo zajedno na neki način radimo 

jeste rješavanje problema naših stvarno jako jako loših BUS stajališta gdje se oni u nekom 

periodu (NATAŠA PERIĆ – Selma privodite kraju.) u nekom narednom periodu trebaju 

urediti, pa čak bilo bi ljepo da to uradimo po uzoru na neke Evropske gradove na neki malo 

kreativniji način, jer to zaista daje efekat cijelom gradu. Eto hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Vijećnica Sabiha Mujkanović. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  

 

Dakle, prva inicijativa je:  

Za uvođenje drive-in punkta za testiranje na korona visur.  

Evo svi smo, svi znamo da je epidemiološka situacija takva kakva je i uz povećan broj 

testiranja bilježi se i veći broj novozaraženih osoba i kolika je važnost uvođenja ovakvih 

punktova govori i preporuka od strane mnogih zdravstvenih ustanova. Ne znam u Kantonu 

Sarajevo imaju četiri takva punkta jer je veliki interes građana, a ono što prednosti ovakvog 

načina testiranja jesu svakako je da se na testiranje dolazi automobilom iz kojeg se ne izlazi. 

Minimalni kontakt između drugih osoba i medicinskih radnika. Poštuju se higijensko-

epidemiološke mjere. Rasterećuje se zdravstveni sistem. Velika protočnost pacijenata. 

Smanjuju se nepotrebne gužve u zdravstvenim ustanovama i pacijentu se rezultat javlja putem 

SMS-a poruke ili mejlom.  

Moja druga inicijativa:  

Vezano je za odgovor koji sam dobila od Službe za komunalne poslove vezano za 

Savjete u mjesnim zajednicama.  

U odgovoru vidimo dakle, da u 12 mjesnih zajednica imamo imenovane povjerenike 

koji ne žive na području tih mjesnih zajednica.  

Od službe tražim da mi do naredne sjednice Gradskog vijeća dostavi imena osoba znači 

koje ne žive na području mjesnih zajednica u koje su imenovane u te savjete, a ujedno od onih 

koji su imenovali te tražim da ih zamjene na narednoj sjednici. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. S ovim smo iscrpili vijećničke inicijative.  

 

Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda:  

 

PODRŠKA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA POSLANICIMA U 

PREDSTAVNIČKOM DOMU I DELEGATIMA U DOMU NARODA PARLAMENTA 

FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE ZA USVAJANJE PREDLOŽENIH 

IZMJENA ZAKONA O PRIPADNOSTI JAVNIH PRIHODA U FBIH 

 

Omere izvolite. 

 

OMER BERBIĆ  

 

Pa evo hvala ljepo. U suštini ono što sam rekao i kada sam predložio ovu tačku 

predlažem.  

Prvi zaključak je: Predlažem da Gradsko vijeće Tuzla da podršku poslanicima u 

Predstavničkom domu, delegatima u Domu naroda parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine 

za usvajanje predloženih izmjena Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji Bosne i 

Hercegovine. Smatram da je ovo izuzetno bitno i da je bitno da sada usvojimo kako bi ova 

vijest o ovom zaključku stigla do njih jer će danas tačka najvjerovatnije biti na glasanje. 

Imam još jedan kratki zaključak a tiče se isto ove tačke: 

Znači, Gradsko vijeće Tuzla upućuje podršku začetnicima Tuzlanske inicijative koji su 

u medijima bili nepravedno napadnuti. Prije svega tu govorimo o profesoru Vedadu Pašiću, te 

ljudima koji su se zajedno sa poslanicima i strankama sa područja Tuzlanskog kantona izborili 

za izmjene ovog zakona. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Samo malo. Ispred klubova vijećnika mi smo se dogovorili da vi pročitate 

ove zaključke bez puno rasprave. Dobro. Admire izvolite. 

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Hvala predsjedavajuća. Dakle, ja neću nešto posebno raspraviti na ovu temu. Volio bih 

samo kolege vijećnice i vijećnike da upoznam sa nekim stvarima. Dakle, trenutno je aktuelna 

polemika gdje se u stvari da kažemo polarizira politika po kantonima. Uvodi se i ekonomska 

struka. Ja kao predstravnik ekonomske struke samo vam moram jednu činjenicu navesti da 

razumijete. Pitanje je raspodjele, bilo kakve raspodjele uključujući i prihoda po osnovu poreza 

ekonomski posmatrano je uvijek političko pitanje dakle nije ekonomsko pitanje, tako da neće 

vam struka tu, odnosno ovo, ovo vrijedi za kolege iz Sarajeva. Dakle, struka ne daje tu odgovor, 

tu na kraju poslanici izglasaju dakle to, i svaki porezni sistem bilo gdje u svijetu je potpuno 

različit.  

Mi sutra ako hoćemo Goraždu da dadnemo ponder pet zato što je blizu Drine možemo 

dati ponder pet. Dakle, što god struka da kaže, jer tu se malo polemika u javnosti napravila kao 

da je ekonomija inžinjerska nauka dakle, kao da je to prirodna nauka pa postoji nekakva 

formula, neki recept. Ne postoji, dakle. Mi možemo kao ekonomisti ponuditi ekonomske 

kriterije, a politika bira te kriterije ili politika preferencije stvara. Tako da je pitanje pondera 
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dva čisto političko pitanje i dva je napisano politički dva se može i spustiti politički da 

razumijete dakle, to je u odbranu ovih poslanika koji ćemo podržati.  

A druga stvar. Ja predlažem zaključak.  

Malo je neozbiljno i sa naše strane i TK i svih drugih kantona, svih 9 kantona. 

Predlažem da, evo da uputimo prema TK-u pošto mi nemamo budžeta za navedeno da se ipak 

formira i neko stručno tijelo da uradi analizu ispred TK ili drugih kantona devet dakle, da se 

napravi analiza gdje ćemo isto ponuditi neke argumente ili slično. Jer u javnosti se obično 

spominju samo dvije institucije da su radile analizu i obje institucije su iz Sarajeva.  

Ja sam par puta u medijima navodio. Ne možete nikada biti neovisni ako faktički 

izmjena tog zakona determinira vašu platu pošto vi imate platu iz budžeta. Što znači ne mogu 

biti ni ovisni ovi ZA i PROTIV. Npr. ako je neko ZA, a prima platu Budžeta TK on ne može 

biti neovisan. Ako je neko PROTIV, a prima platu iz Budžeta kantona Sarajevo košto je slučaj 

ne može biti neovisan.  

Ja predlažem da se tu angažuju zaista neovisni eksperti koji nemaju veze sa tim  

Kantonalnim budžetima i da donesu neke zaključke. Čisto htio sam samo onako malo 

razmišljanja da podijelim. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnik Nikica Vidović.  

 

NIKICA VIDOVIĆ  

 

Evo i ja ću pokušati samo kratko prokomentirati pošto evo svi smo svjedoci u medijima 

i vrlo često svi to žele sebi pripisat. Ono što je meni žao što evo uvijek se nekako usmjerava ka 

pojedincima, a evo vrlo često evo Gradski vijećnici ili tuzlaci ili ljudi iz Tuzlanske Županije 

zaborave da Bosna i Hercegovina ima još ljudi. I ono što želim podcrtati to mi je važno da je 

ogroman dio Bosne i Hercegovine radio na istom cilju da se raspodijeli pravednije taj dio 

sredstava koji je po nekim našim, evo definitivno smo svjedoci da smo bili uskraćeni. I želim 

napomenuti i drago mi je da će to, ja kolko evo i vjerujem a i mislim da će 100% proći danas 

ta pravednija raspodjela koja je raspodjela za čitavu Bosnu i Hercegovinu i vrlo mi je, nako 

bude mi žao pokušam to gledati sa šire slike da se svi hvale ili na neke tuzlake koje i ja evo 

naravno podržavam, mi ćemo dobit 21 milion neko će dobiti par miliona ali nisam primjetio 

da smo u mediju evo i mi sami vijećnici postali malo pozitivniji i da smo nekako to  racionalnije 

prihvatili da je veliki broj ljudi zato da se rasporedi.  

Zašto to prihvaćamo sebi? Zato što će čitava Bosna i Hercegovina biti rasterećenija i 

svima će ići dio novca. Da li ćemo mi sad 21 zarez kolko 6 miliona KM-ova u TŽ iskoristiti 

dobro to ne znam, ali evo sretan sam što će evo i moj politički subjekt HDZ Bosne i 

Hercegovine glasovat danas i dat će doprinos evo koji i ja koji sam evo i predstavnik HDZ-a 

da ćemo dati doprinos da Tuzlanska Županija dobije svoje. Naravno dobit će i HNŽ i Središnja 

Bosna i Posavska Županija i ZDO-a itd. itd. I volio bih da nas ovo evo ovako da ne smatramo 

to nečim negativnim što je uvijek tako, nego da smatramo pozitivni i da zajedno evo ovdje 

damo jednu pozitivnu sliku da se ne hvalimo nismo ništa mi posebno uradili ili jesmo posebno 

uradili, ali evo meni je drago što ćemo mi vjerujem danas doživit neko veće zajedničko unutar 

Bosne i Hercegovine i mene to raduje kao čovjeka koji živi u Tuzli. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Hasib Hirkić. 
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HASIB HIRKIĆ  
 

Svakako podrška, ali evo da kažem za predsjedavajuću Gradskog vijeća. Nemojte 

koristiti onu praksu koja baš nije dobra. Vi ste se dogovorili na Klubu vijećnika. Šta ćemo mi 

koji nemamo Klub vijećnika? Šta vi mislite u ime nas i vi ste donijeli odluku da mi više 

nemamo pravo ni da izađemo ni da raspravljamo. (NATAŠA PERIĆ – Nije tačno.) Tako većina 

ljudi. Većina (NATAŠA PERIĆ – Ispravka krivog navoda.) Većina vijećnika.  (NATAŠA 

PERIĆ - Ja sam vama dozvolila da pričate. Nisam zaključila diskusiju. Nemojte tako da 

govorite.) Pa nemojte koristiti onda one riječi koje ne treba da koristite. (NATAŠA PERIĆ – 

Ja ću koristiti riječi koje smatram...Ja stojim iza onog stojim.) Vi ste se dogovorili. Ko ste vi? 

(NATAŠA PERIĆ – Imamo pravo da se dogovorimo.) Ko ste vi? (NATAŠA PERIĆ – Nemojte 

se raspravljati sa mnom.) Ko ste vi a ko smo mi? (NATAŠA PERIĆ – Nemojte se raspravljati.) 

Jel to mi nemamo pravo riječi? (NATAŠA PERIĆ – Imate pravo. Dala sam vam riječ.) Pa 

nemojte da nas dijelite  molim vas. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte galamiti. Nemojte galamiti.) 

Nemojte da nas dijelite. (NATAŠA PERIĆ – Dobili ste pravo na diskusiju. Izvolite. ) Šta ćemo 

mi koji nemamo Kluba vijećnika? (NATAŠA PERIĆ – Pa evo sad se izjasnite.) Sad se izjasnite. 

(NATAŠA PERIĆ – Pa ja. Pa   kad ćeš?) Ali ste mi prije toga kazali da ste se vi dogovorili. 

(NATAŠA PERIĆ – Ja sam samo konstatovala.) Vi ste se dogovorili mi netrebamo ni da 

pričamo ovdje. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte galamiti molim vas oduzet ću vam riječ.) Ne 

galamim. Ne galamim. Galamite vi evo. (NATAŠA PERIĆ – Hajte molim vas.) Što ćete mi 

oduzimati riječ? (NATAŠA PERIĆ – Hajte počnite sa diskusijom.) Nemate potrebe da mi 

oduzimate riječ. (NATAŠA PERIĆ – Nisam vam oduzela riječ.) Evo ja kažem vama da nije da 

nije pri-stojno da vi kažete vi ste se dogovorili. Šta ste se dogovorili? Evo dajte šta ste se 

dogovorili? Evo ovdje ću stat. Evo de samo pročitajte šta ste se dogovorili i da glasamo za to. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Pauza 5 minuta. Molim većinu da dođu. Molim predstavnike svih klubova Kolegija da 

dođu. (Pauza.) 

 

Molim vijećnike da se vrate u salu. Molim vas da nastavimo sa radom.  

 

Nastavljamo sa radom.  

 

Zaključujem raspravu vijećnika. 

 

Pozivam sekretara Gradskog vijeća, da pročita predložene zaključke. 

  

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

- Gradsko vijeće Tuzla upućuje podršku poslanicima u Predstavničkom domu i 

delegatima u Domu naroda Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine za usvajanje 

predloženih izmjena Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji Bosne i Hercegovine,  a 

posebno začetnicima Tuzlanske inicijative.  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše federalnim i kantonalnim organima vlasti da se formira 

stručni tim nezavisnih eksperata koji će uraditi detaljnu i stručnu analizu po pitanju raspodjele 

prihoda od poreza u Federaciji Bosne i Hercegovine. 
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NATAŠA PERIĆ  
 

Molim vijećnike da se izjasne o pročitanim zaključcima. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitani zaključci usvojeni sa, 

27 glasova za, niko nije bio protiv i niko nije bio suzdržan.  

1. Gradsko vijeće Tuzla upućuje podršku poslanicima u Predstavničkom domu i 

delegatima u Domu naroda Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine za usvajanje 

predloženih izmjena Zakona o pripadnosti javnih prihoda u FBiH a posebno začetnicima 

Tuzlanske inicijative.  

2. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše federalnim i kantonalnim organima vlasti da se 

formira stručni tim nezavisnih eksperata koji će uraditi detaljnu i stručnu analizu po pitanju 

raspodjele prihoda od poreza u Federaciji Bosne i Hercegovine. 

 

Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda:  

 

ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI IZMJENE DIJELA REGULACIONOG 

PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA SJEVER” U TUZLI  

 

Predlagač je  gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline i Upravna organizacija  

Zavod za urbanizam.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za prostorno 

uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.) U redu.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Hvala puno predsjedavajuća. Moram navesti da smo mi kao Klub Naša stranka i 

Stranka za Bosnu i Hercegovinu detaljno analizirali ovu Odluku o izmjeni dijela Regulacionog 

plana prostorne cjeline „Solana Sjever“ u Tuzli. Čestitamo obrađivačima. Dakle, mi smatramo 

u okviru Kluba da je ovo vrlo bitno pitanje i nadamo se da će u narednih nekoliko godina, 

možda i mjeseci ako možemo tako reći dakle, ovo dati konkretan rezultat u smislu da se oživi 

ovaj dio grada.  

Vidjeli smo šta se desilo dole kod BKC-a u smislu kako su porasle cijene nekretnina 

dakle, počeli su naši građani da izlaze dole, da provode svoje vrijeme. Bilo bi dobro dakle, da 

se ovim izmjenama, a ide se u tom pravcu ako pogledate mapu, oživi taj dio grada posebno 

razumijevajući da postoji dosta problema u smislu pojave sitnog kriminala, pasa lutalica i inače 

ne perspektivnosti u tom dijelu grada. Govorim o Mjesnoj zajednici Solana. Moluhe se 

naslanjaju kao naselje na ovaj dio. Čim uđete dole posle semafora Irca vidjet ćete sivilo dakle, 

prije svega zato što nije urađena toplifikacija. Kolega Kapidžić i moja malenkost smo ranije 

podnosili niz inicijativa u vezi navedenog. Nažalost ništa se nije uradilo. Ja apelujem dakle, da 

se ubrza taj proces, jer taj dio grada posmatrano tako dakle, djeluje zapušteno, beživotno, bez 

perspektivno i dosta mještana odlazi upravo zbog toga. Zato pohvaljujem.  

Zamolio bih sve dakle, vijećnike, sve Klubove vijećnika da podrže ovu izmjenu 

Regulacinog plana i da vidimo eto čim prije rezultate nadam se u ovoj godini, ali to je možda 

rano već sljedeće godine kada se ovaj objekat izgradi da to malo postane življe dole. Da ljudi 

dolaze dole da se okupljaju i da naselja poput Drežnika, Moluha i svakako Solane dakle, da 

mještani navedenih idu i izlaze dakle, u okviru datih izmjena. Hvala puno. 
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NATAŠA PERIĆ  
 

Hvala vama. Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Da li se neko javlja za riječ? Zaključujem raspravu 

vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o pristupanju izradi izmjene dijela Regulacionog 

plana prostorne cjeline “Solana Sjever” u Tuzli i molim vijećnike da se izjasne. Esana? Molim? 

(vijećnik Esana Kavazbašić Huskanović govori s mjesta op.a.) Zaključujem raspravu dok vi 

nađete nema problema.    

Konstatujem da je ODLUKA O PRISTUPANJU IZRADI IZMJENE DIJELA 

REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA SJEVER” U TUZLI 

usvojena sa, 

26 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda:  

 

POLITIKA INVESTIRANJA RASPOLOŽIVIH NOVČANIH SREDSTAVA 

GRADA TUZLE U 2022. GODINI  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za budžet i finansije.   

Materijal su razmatrali: Komisija za ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Omere jeste vi ispred Kluba? Dobro. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  

 

Eh hvala ljepo. Koliko sam ja vidio ovdje se radi o nekim novcima koji bi trebali da 

budu oročeni. Sad mene ovdje zanima kako Grad Tuzla i zbog čega Grad Tuzla ima novca da 

oroči kada su nam ulice u polu raspadu, kada neka naselja nemaju vode, kada mostovi izgledaju 

sve gore i gore.  

Zanima me koja je logika iza oročenja nekog novca. Zanima me po kojoj kamatnoj 

stopi, odnosno koliko će nam se para vratiti od oročenja. Koliko je novca u pitanju. Zanima me 

generalno ko je menadžer za investicije koje bi ove prijedloge nama dao. I zanima me da li 

stvarno mi smatramo da Grad Tuzla ima viška novca kada nam je stanje u gradu ovako kakvo 

jeste.  

Ukoliko to smatramo onda ćemo ovaj dio i podržati, ali ja smatram da Grad Tuzla ne 

samo da ne-ma nema dovoljno novca, nego da Grad Tuzla bi trebao da ide u druga zaduživanja 

kako bi pravio stvari koje su bitne kao što je smanjenje aerozagađenja, masovna toplifikacija 

itd. itd. Tako da treba duplo razmisliti kada dajemo neke pare za oročenje oročenje neke 

određene štednje. E hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika?  Zatvaram raspravu 

klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite. 
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ADMIR ČAVALIĆ  

 

Hvala predsjedavajuća. Dakle, ja imam pitanje za obrađivača, odnosno Službu za 

Budžet i finansije Grada Tuzla.  

Da li smo dobili Izvještaj o politici investiranja raspoloživih novčanih sredstava Grada 

Tuzla za 2021. godinu i ako nismo da li ćemo u skorije vrijeme dakle, dobiti taj izvještaj?  

Takođe me zanima ko je investicioni menadžer Grada Tuzla? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću gospođu Suadu Isaković da 

odgovori na pitanja koja su postavili vijećnici Omer Berbić i Admir Čavalić. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik Gradonačelnika za 

                           Službu za budžet i finansije 

 

Pozdravljam vijećnike i sve ostale prisutne u sali. Evo na neka pitanja koja su 

postavljena od strane dva vijećnika već imate odgovor u materijalu, a tiču se toga ko je 

investicioni menadžer.  

U obrazloženju ovog dokumenta imate navedeno da je u skladu sa odredbom člana 7. 

Zakona o investiranju javnih sredstava Gradsko vijeće Tuzle imenovalo investicijskog 

menadžera za Grad Tuzlu Odlukom o imenovanju koja je objavljena u Službenom glasniku 

Grada Tuzle broj: 8/19.  

Znači, 2019. godine Gradsko vijeće je usvojilo Pravilnik o investiranju Javnih sredstava 

Grada Tuzle koji je također objavljen u Službenom glasniku Grada Tuzle broj: 8/19, kao i 

Odluku o imenovanju investicijskog menadžera. O tome ko može biti investicijski menadžer 

propisano je Zakonom o investiranju Javnih sredstava i tim zakonom je rečeno da investicijski 

menadžer može biti rukovodilac investicione institucije, u ovom slučaju rukovodilac Grada 

Tuzle, a to je gradonačelnik Grada. Znači, zakonom je izričito propisano ko može biti 

investicioni menadžer. I investicioni menadžer nema, obzirom da je bilo puno rasprava i 2019. 

godine kada su se ovi dokumenti donosili, investicioni menadžer ne prima nikakvu naknadu, 

to je znači samo funkcija koja je propisana zakonom, odnosno obaveza i pravo da obavlja 

poslove vezano sa pravilima koje utvrdi Gradsko vijeće.  

Gradsko vijeće je već ovim Pravilnikom utvrdilo pravila investiranja javnih sredstava, 

a radi se o slobodnim sredstvima koja se mogu naći na računima Grada Tuzle i zakon je dao 

mogućnost da se ta sredstva na svim nivoima vlasti ukoliko se radi o javnom novcu mogu 

investirati u različite oblike između ostalog u vrijednosne papire, u obveznice. Tamo imaju 

određena pravila. Grad Tuzla radi rizika i raspoloživih sredstava 2019. godine odlučio se da to 

bude oročavanje javnih sredstava koja su trenutno slobodna i koja se određeni period ne-će 

koristiti. 

Dinamiku priliva i odliva sredstava po zakonu i po Pravilniku dokument znači, novčani 

tok sredstava za potrebe donošenja odluke o oročavanju priprema Služba za budžet i finansije 

koja vrši analizu priliva i odliva sredstava u skladu sa planiranim Budžetom u dijelu planiranih 

priliva, dinamike priliva prihoda u Budžet, a također i dinamike odliva sredstava u skladu sa 

planom javnih nabavki, sklopljenim ugovorima, njihovom realizacijom što je moguće da u 

određenom periodu neka sredstva mjesec, dva, tri do šest mjeseci budu slobodna što daje 

mogućnost Gradu da ih oroči i ostvari određenu kamatu.  

Što se tiče kamata one su veoma niske i i mi imamo iskustvo jer smo 2019-te i 20-te 

godine radili oročavanje, ali veća dobit da kažem za Grad je ukoliko trenutno slobodna sredstva 
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oroči bez da ugrozi likvidnost plaćanja obaveza iz Budžeta Grada Tuzla je da, to omogućuje 

da Grad ostvari kod poslovne banke niske troškove platnog prometa.  

Naime, Zakonom o Centralnoj banci Bosne i Hercegovine propisano je da se na 

slobodne depozite sve poslovne banke plaćaju naknadu Centralnoj banci, a opet poslovne 

banke taj svoj trošak prevaljuju na svoje deponente. U ovom slučaju bi ga prevalili na Grad 

Tuzlu i mi u tom slučaju ne bi imali mogućnost da sklopimo s poslovnom bankom ugovor o 

troškovima platnog prometa kakav smo imali u prethodne dvije-tri godine u iznosu od 6.000 

maraka na godišnjem nivou, obzirom na obim transakcija koji Grad Tuzla obavlja.  

To su znači razlozi zbog kojih je Gradskom vijeću predložen ovaj dokument, a da 

kažem da se politike investiranja donose godišnje. Znači, ne može se ni jedna slobodna suma 

sredstava oročiti duže od jedne godine i Gradsko vijeće svake godine mora donijeti nove 

politike i time dati pravo izvršnoj vlasti da postupa u smislu ovog zakona o investiranju.  

Što se tiče Izvještaja za 2022. godinu Gradsko vijeće ga nije dobilo, jer nije ni bi-lo 

oročavanja. Znači, nije ni bilo obaveza obzirom da u 21-voj godini nismo oročavali-investirali. 

Imali smo kažem potpisan taj ugovor sa poslovnom bankom vezano za platni promet. To nam 

nije uticalo na te troškove, a kamate su niske.  

Što se tiče rizika. Sam zakon je napravio tako da se rizik oročavanja vrši se njegova 

disperzija. Sredstva se moraju oročiti kod naj-manje 4 banke. Znači, od one sume za koju se 

donese odluka da se oročava ne može se više od 25% u jednoj poslovnoj banci oročiti.  

Znači, također postoji mogućnost biranja perioda oročavanja, mogućnost. U svakom 

ugovoru koji smo mi 2018-te i 19-te sklapali uvijek smo ostavili mogućnost razročenja tih 

sredstava u slučaju potrebe u roku od 7 dana, tako da ukoliko bude ovih aktivnosti, a 

vjerovatnoće ih biti radi toga što nam ističe ugovor sa poslovnom bankom i da bi ja 

procjenjujem napravili uštedu čak i oko stotinu hiljada maraka pokrenut ćemo javni poziv, tako 

se biraju banke. One koje ponude najbolje uslove s njima će biti sklopljen ugovor i Gradsko 

vijeće će o tome biti informisano. To je obaveza i po zakonu polugodišnje i godišnje, a 

Ministarstvo finansija se izvještava godišnje naravno za godinu u kojoj postoje te aktivnosti. 

Eto toliko. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam Suada.  

Stavljam na izjašnjavanje Politiku investiranja raspoloživih novčanih sredstava Grada 

Tuzle u 2022. godini i pozivam vijećnike da glasaju. Esana jeste našli? (vijećnik Esana 

Kavazbašić Huskanović govori s mjesta op.a.) Nije. Dobro. To je to. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je POLITIKA INVESTIRANJA RASPOLOŽIVIH NOVČANIH 

SREDSTAVA GRADA TUZLE U 2022. GODINI usvojena sa, 

19 glasova za,  1 je bio protiv i 5 suzdržanih.  

 

Prelazimo na petu tačku Dnevnog reda:  

 

a)  ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA, POSTUPKU I 

UTVRĐIVANJU USLOVA I KRITERIJA ZA IMENOVANJE SEKRETARA 

GRADSKOG VIJEĆA TUZLA, (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE JAVNOG 

OGLASA ZA IMENOVANJE SEKRETARA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

 

Predlagač je Kolegij Gradskog vijeća.  

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća.  
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Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise i Komisija za izbor i 

imenovanja.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

E hvala puno predsjedavajuća. Želim da iskoristim priliku ispred našeg Kluba da 

pohvalim dosadašnjeg sekretara Gradskog vijeća Tuzla dakle, gospođu Slađanu Krajinu. 

Izuzetno korektan odnos, rad, pošteno, kvalitetno tako i treba. Ja bih ohrabrio uvaženu 

gospođu da se opet kandidira za Gradskog sekretara i da se javi na ovaj dakle Javni oglas dakle, 

da se prijavi i želim joj punu sreću. Bilo bi idealno da opet dobijemo istog skretara jer je 

zadovoljstvo raditi. Ovo iskreno govorim dakle, bez imalo sarkazma kao predstavnik opozicije. 

Nadam se da je tako dakle, nadam se da neko drugi neće postati sekretar zato što je ovo 

neki stranački plijen. Kako je krenulo vrijeme dakle, sve postaje stranački plijen pa ne bi me 

iznenadilo i izbor sekretara Gradskog vijeća. Ja se iskreno nadam dakle, da nije ovo kako se to 

kaže na političkoj tezgi dakle, da se raspravlja o ovome da neko ima iz predstavnika koalicionih 

partnera dakle, ambicije da bude Gradski sekretar. Iskreno se nadam da nije tako. Ako ste 

planirali to da radite molim vas odustanite od te prakse. Dajem podršku gospođi Slađani. 

Volio bih da iskoristim priliku da pripremimo jedan zaključak, a veže se direktno za 

sam ovaj Javni oglas. Nisam htjeo ranije polemisati datu praksu iako je pogrešna i nema smisla 

i ukinuta na Kantonalnom nivou, ukinuta i na nekim drugim Gradskim vijećima-opštinama.  

Na Kolegiju Gradskog vijeća Grada Tuzla sekretar ima pravo glasa. Tu nije problem 

do gospođe Krajine, nije problem do sekretara problem je do nas. Dakle, nije dobro kao praksa 

i to je neviđeno u demokratskim društvima dakle, da ne-izabrano lice, govorim po osnovu 

izbora ima pravo glasa.  

Ja bih zamolio dakle, zaključak da sada podržite da pokušamo kroz izmjenu Poslovnika 

ukinuti tu praksu. Ta praksa će se ukinuti kad tad. Hoće li se ukinuti za godinu- dvije svejedno, 

ona će se ukinuti, jer kažem ukida se na ostalim nivoima. To je neko nasljeđe prošlosti gdje se 

davalo tako sekretaru pravo glasa. Nema smisla jer to nije volja građana. Dakle, građani su 

izabrali vijećnike, odnosno članove Kolegija da mogu glasati. Ovdje nema nikakve veze i ja 

mislim čak da bi mi rasteretili gradskog sekretara tu dakle, jer posvetio bi se drugim pitanjima 

briga o Kolegiju, Gradskom vijeću što i treba da radi. 

I zašto kažem da se to naslanja na ovaj Javni oglas. U Javnom oglasu nigdje se ne 

navodi da sekretar ima pravo glasa i da sekretar odlučuje i donosi odluke pa makar to bilo i na 

Kolegiju Gradskog vijeća. Dakle, ne navodi se. Ili da mijenjamo ovaj Javni oglas.  

Dakle, možda je sad idealna prilika. Zašto idealna? Ja nisam ranije naveo ovo pitanje 

iz poštovanja prema našem gradskom sekretaru da neko to ne razumije na jedan drugi način, a 

mislim da je sad i pravi momenat razumijevajući da mi imamo dakle, zamjenike 

predsjedavajućeg kao nove članove Kolegija, što znači da bilo koja većina danas, današnja 

većina, sutrašnja većina ona će uvijek biti većina u Kolegiju dakle, nema potrebe da se ganja i 

taj jedan glas i da se stavlja teret na gradskog sekretara. Zaista nema potrebe. Nismo u takvoj 

situaciji. Da kažem sad je komotna većina u Gradskom vijeću. Mislim da su možda samo 4 

predstavnika opozicije ostatak su predstavnici pozicije i okej je tako. Ništa to ne smeta. Kažem 

tu ne treba jedan glas, nije neophodan jedan glas gradskog sekretara. Mislim da ćemo puno 

dobra uraditi ovime. Rasteretit ćemo budućeg gradskog sekretara. Neće morati glasati o nekim 

pitanjima. Dovoditi se u neugodnu poziciju. Vi sami kao kolege vijećnici znate da je nekada 

teško glasati, ne glasati, biti suzdržan za neke odluke. Dakle, oslobađamo ga toga, a mislim da 

i sami i budući gradski sekretari možda bit će zahvalni na tome.  
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Dakle, da podržite zaključak da se krene u izmjenu Poslovnika gdje će gradski sekretar 

kao ne-izabrano lice neće imati pravo glasa. Razgovarao sam i sa kolegama vijećnicima iz 

pozicije i opozicije i mislim da su nam slična razmišljanja po ovom pitanju. Hvala puno.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnica Selma Ćatibušić ispred Kluba Platforme za progres. 

  

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Ja zaista ne znam kad se ovaj čovjek uvijek prvi uspije javit prije svih ali nema veze. 

Ne znam ni koliko je možda hajde da kažem u redu (NATAŠA PERIĆ – Pretplaćen.) Tačno. 

Neka štelica.  

Ne znam ni koliko je u redu uopšte imenovati nekog vako direktno sa same evo ove 

platforme, ali mislim da svačiji dobar rad treba pohvaliti pa i ovako javno a to je svakako 

gospođa Slađa s kojom ne da nikada nismo imali problema, nego uvijek nekako zajedno s njom 

smo dolazili do nekih rješenja. Jedna od rijetkih koja je pomogla nama nekim novim 

vijećnicima i vijećnicama da se na neki način uvedemo u sav taj proces, tako da je ovo prilika 

samo da svakako pohvalim njen dosadašnji rad.  

Sad da li će ona se ponovo prijaviti na konkurs ili neće to je opet njena stvar, ali eto 

željela sam da tu priliku iskoristim i da kažem da jedan službenik treba da se ponaša, da se 

ugleda na gospođu Slađu i eto toliko. 

  

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik 

Zijah Rifatbegović. Izvolite.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ  

 

Eh hvala ljepo. Neću ništa novo reći osim što ću se pridružiti kolegama koji su govorili 

ispred mene.  

Mislim da gospođa Slađana Krajina zaslužuje svaku pohvalu za svoj rad i evo ja vam 

od srca to čestitam i vjerujem da u interesu Gradskog vijeća i u interesu Grada Tuzle da ćete 

se vi prijaviti na ovaj konkurs i nastaviti svoj rad.  

Vrlo ozbiljan profesionalac i prema mojim kriterijima jedno od najvećih zadovoljstava 

koje sam ja upoznao van medicine, a vezano je za javne uprave, Gradsku upravu to je upravo 

gospođa Slađa Krajina. Ja vam čestitam na dosadašnjem radu i molim vas u interesu svih da se 

javite na ovaj konkurs. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. Izvolite.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

Dobar dan predsjedavajuća, dopredsjedavajući i uvažene kolege Gradski vijećnici i 

vijećnice.  



32 
 

 

Zaista želila bih da podržim našeg sekretara gospođu Slađu. Izuzetno cijenim  njen rad, 

njenu pomoć u ovim našim što je rekla kolegica Selma početničkim koracima. Nadam se da 

ćete se ponovo kandidovati.  

Takođe podržavam kolegu Čavalića. I meni to nikad nije bilo jasno zašto je dozvoljeno 

sekretaru da glasa, jer zaista nema potrebe za tim, tako da bih ga podržala u tom njegovom 

zaključku, a vama hvala na svemu i na vašem dosadašnjem radu.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika.  

 

Molim pauzu od 5 minuta. Sastanak većine. (Pauza.) 

 

Molim vijećnike da uđu u salu.  

 

Stavljam na izjašnjavanje a)  Odluku o raspisivanju Javnog oglasa, postupku i 

utvrđivanju uslova i kriterija za imenovanje sekretara Gradskog vijeća Tuzla, (sa tekstom 

Javnog oglasa) i  

b) Rješenje o imenovanju Komisije za provođenje Javnog oglasa za imenovanje 

sekretara Gradskog vijeća Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA, 

POSTUPKU I UTVRĐIVANJU USLOVA I KRITERIJA ZA IMENOVANJE SEKRETARA 

GRADSKOG VIJEĆA TUZLA, (sa tekstom Javnog oglasa) i  
b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE JAVNOG OGLASA 

ZA IMENOVANJE SEKRETARA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA usvojeni sa, 

28 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih. 

  

Molim sekretara da pročita zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Evo ja ću se prije zahvaliti svim vijećnicima, predstavnicima klubova na ovim riječima. 

 

- Gradsko vijeće Tuzla će u narednom periodu razmotriti mogućnost izmjene 

Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla na način da sekretar Gradskog vijeća Tuzla bude član 

Kolegija Gradskog vijeća Tuzla bez prava glasa. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. Molim? (vijećnik Zijah 

Rifatbegović - Izvinjavam se ja sam pogriješio.) Pa hajde poništavamo glasanje ponovo ćemo 

glasati. De se malo molim vas skoncentrišite. Poništavam glasanje i molim vas...Evo pročitat 

će još jednom. Skoncentrišite se. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

- Gradsko vijeće Tuzla će u narednom periodu razmotriti mogućnost izmjene 

Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla na način da sekretar Gradskog vijeća Tuzla bude član 

Kolegija Gradskog vijeća Tuzla bez prava glasa. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje 

je okončano.  

Konstatujem da je za pročitani zaključak, 

6 vijećnika glasalo za, 3 je bilo protiv i 19 suzdržanih tako da zaključak nije dobio 

potrebnu većinu. 

 

Prelazimo na šestu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O  RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KONKURSNE KOMISIJE ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

c) RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA 

OBAVLJANJE POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

 

Predlagač je Kolegij Gradskog vijeća.  

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise i Komisija za izbor i 

imenovanja (pod b) i klubovi vijećnika.   

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje?  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Čavalić.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Hvala puno predsjedavajuća. Bit ću kratak. Dakle, kao što sam naveo i prošli put kada 

smo birali, odnosno kada smo objavljivali ovaj Javni oglas za imenovanje članova Gradske 

izborne komisije, odnosno prošle godine. Molim vas pozivam sve punoljetne građane i 

građanke Tuzle da se prijave na ovaj oglas pod uslovom da su učestvovali u izbornom procesu 

ranije. Dakle, tu potvrdu mogu dobiti od Grada Tuzla.  

Upućujem ovaj poziv. Zašto je ovo bitno? Naglašavam. Nažalost Gradska izborna 

komisija Tuzla ima jedan nezahvalan epitet da kažemo ovako. Ako istražite Gradske izborne 

komisije koja se veže za brojne afere dakle, od onih paketa glasova ispred dakle, taksija ako se 

sjećate ispred Mellaina onih scena, do nekih neregularnosti, krivičnih prijava, pa evo i sada su 

ovdje neki vijećnici koji su u aktuelnom sazivu Gradskog vijeća podnosili neke krivične prijave 

protiv Gradske izborne komisije i sl.  

Dakle, pogledajte malo i vidjet ćete da druge opštinske i gradske komisije širom Bosne 

i Hercegovine nemaju takvih problema samo naša iz nekog razloga. Ja bih volio da je drugačije 

da mogu kazati sve najbolje o Gradskoj izbornoj komisiji i zbog toga trebaju nam tu pravi ljudi, 

ljudi koji neće biti skloni da nešto rade ili ne rade zbog pritisaka određenih centara moći, 

određenih pojedinaca, političkih grupacija svejedno. Dakle, da imamo vrlo nezavisnu izbornu 

komisiju. 

Nije ovo nešto dakle, što ja napamet govorim. Pogledajte, pročitajte i vidjet ćete dakle, 

da se uglavnom afere oko ovoga vežu za našu Gradsku izbornu komisiju i nacionalni mediji 

dakle, i regionalni mediji čak. Našao sam u regionu neki mediji su pisali o tome što je 

nevjerovatno. Dakle tu smo dobili centar pažnje u smislu da ima nekih neregularnosti.  
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Zbog toga još jednom pozivam sve građane da se prija-ve i molim vas da ovaj konkurs 

i da ovaj poziv- oglas komisijski posmatrano bude fer i korektan. Da se ne biraju podobni, već 

da se biraju objektivni, sposobni. Idealno bi bilo oni koji nisu članovi ili nisu simpatizeri 

određenog političkog subjekta pa makar to bilo i našeg, evo našeg Kluba i sl. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. 

Zaključujem raspravu vijećnika. 

Stavljam na izjašnjavanje a)  Odluku o  raspisivanju Javnog Oglasa za imenovanje člana 

Gradske izborne komisije Tuzla (sa tekstom Javnog oglasa). 

b) Rješenje o imenovanju konkursne Komisije za imenovanje člana Gradske izborne 

komisije Tuzla i 

c) Rješenje o dopuni rješenja o prenosu ovlaštenja za obavljanje poslova kojima se vrši 

raspolaganje sredstvima Gradske izborne komisije Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA 

IMENOVANJE ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA (satekstom Javnog 

oglasa)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KONKURSNE KOMISIJE ZA IMENOVANJE 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA  

c) RJEŠENJE O DOPUNI RJEŠENJA O PRENOSU OVLAŠTENJA ZA 

OBAVLJANJE POSLOVA KOJIMA SE VRŠI RASPOLAGANJE SREDSTVIMA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA usvojeni sa,  

28 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Dajem pauzu od 30 minuta. (Pauza.) 

 

Nastavljamo sa radom. Molim vas samo za pažnju.      

  

Prelazimo na sedmu tačku Dnevnog reda: 

  

a)  ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DAVANJU U 

ZAKUP POSLOVNIH ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA UDRUŽENJEM ŽENA TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Ima.) U redu. Molim Zijada Lugavića šefa 

Službe za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu. Izvolite. 
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ZIJAD LUGAVIĆ - Pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski razvoj,  

                                   poduzetništvo i poljoprivredu 

 

E hvala predsjedavajuća. Sve vas srdačno pozdravljam. Dakle, iz razloga popunjavanja 

pravnih praznina u Odluci o davanju u zakup poslovnih zgrada, poslovnih prostorija i garaža 

došli smo u situaciju da je potrebno da istu dopunimo, odnosno izmjenimo po pitanju kolanja 

same dokumentacije između službi po pitanju određenja je li tako odnosa prilikom 

rekonstrukcije poslovnih prostora kada su oni u neuslovnom stanju, te usklađivanja sa 

sugestijama i primjedbama Uprave za indirektno oporezivanje što je definisano u članu 3. gdje 

se prilikom obnove je li prostora koji je dat u zakup, a koji je u neuslovnom stanju, a prije 

početka upotrebe istog dakle, oslobađa zakupac od plaćanja, od plaćanja zakupa, dok se prema 

sporazumu koji je dakle, definisao rok u kojem će se uradit ta rekonstrukcija tog objekta isti ne 

završi, ne dovede u uslovno stanje i onemogući se, odnosno omogući se kvalitetna je li tako 

upotreba tog objekta, odnosno obavljanje djelatnosti za koju je dodjeljen taj prostor. Eto to bi 

bilo u najkraćim crtama što se tiče ove odluke. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova 

vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Hasib Hirkić. Izvolite.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Kada sam tražio obrazloženje mislio sam na zakupninu 

prostora kad se već mijenjaju odluke i to sve. Mislio sam prvenstveno na cijene one koje se već 

prostori izdaju. Kakve su cijene tih prostora po kvadratnom metru je li?  

Možda da mi to malo pojasnite iz razloga zato što možda evo naši građani iznajmljuju 

garaže, iznajmljuju neke prostore pa ne vidim možda razlog da nebismo to mogli uskladiti kroz 

ovu odluku sa prostorima i cjenovnikom onim kojim plaćaju političke partije. Evo ako imaju 

političke partije povlaštenja po svim segmetima, po onome po prioriteti kroz zapošljavanje, 

kroz prostor, kroz sve ovo što se dešava znači, političke partije i političari imaju ogromne 

ogromne benifite i opet imaju tu određene povlastice.  

Evo hajde da i to uskladimo sa cijenama onim za koji građani uzimaju garaže i sve, po 

tim cijenama koje plaćaju političke partije i sve to. Evo da na taj način pokušamo izaći 

građanima u susret da samo ne bude ono političar si pa možeš sve, a tamo gdje si građanin 

znači tu si srozan do kraja i moraš platit sve onako kako ti neko odredi inače nemaš šansu da 

to dobiješ. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Samo malo. Vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Ja samo bih voljela jedno pitanje za Ziju ako može? Ja sam već o tome govorila i 

postavljala sam pitanja što se tiče garaža.  

Da li ste Zijo slučajno vi, mislim iz službe imali saznanja da mi smo dobili neke 

informacije da kad se iznajme određenim osobama garaže da zna doći do zolupotreba ne znam 

da se garaže iznajmljuju po toj i toj cijeni. Da ljudi koji dobiju garaže na korištenje oni dalje 
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nastavljaju iznajmljivati te garaže kao da je to njihovo privatno vlasništvo po nekim troduplo 

većim cijenama.  

Da li se prati na neki način da li se to dešava i da li je dolazilo do zloupotreba i na koji 

način se to može zaustaviti jer opet to nije vlasništvo ničije privatno nego gradsko? Eto toliko.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Da li se još neko javlja ispred vijećnika? Zaključujem raspravu vijećnika. 

Zamolit ću gospodina Lugavića da odgovori na pitanja.  

 

ZIJAD LUGAVIĆ - Pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski razvoj,  

                                   poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Prvo bih rekao da ova Služba dakle, za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu 

nije zadužena za garaže, nego je zadužena samo za poslovne prostore.  

Što se tiče cijena ove koje ste vi maloprije naveli dakle, Gradsko vijeće je usvojilo ovu 

odluku i ovom odlukom su definisane cijene po kojim se izdaju poslovni prostori i način na 

koji se oni izdaju.  

Sve je transparentno znači, sve su cijene dostupne svim građanima i mislim da ovdje 

apsolutno nema nikakve diskriminacije obzirom da je na transparentan i demokratski način 

donesena odluka, a to jeste da je Gradsko vijeće izglasalo istu. Ista se primjenjuje prema svim 

pravnim licima, fizičkim licima, građanima na isti dakle način.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. (vijećnik govori s mjesta op.a.) Nema zaključila sam raspravu. Zaključila 

sam raspravu. Nemojte dobacivati. Niste dobili riječ. Rasprava vijećnika je zaključena. 

Gospodin Lugavić je odgovorio na pitanja.  

Stavljam na izjašnjavanje a)  Odluku o izmjenama i dopunama odluke o davanju u 

zakup poslovnih zgrada, poslovnih prostorija i garaža i  

b) Odluku o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovne prostorije 

sa Udruženjem žena Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su a)  ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA UDRUŽENJEM ŽENA TUZLA usvojene sa,  

24 glasa za, 1 je bio protiv i 3 suzdržana.  

Poslovnička. Izvolite Mensure.  

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative   

 

Pozdravljam sve prisutne i zamolio bih predsjedavajuće, predsjedavajuću i 

predsjedavajuće da nama više ne zakazuju sjednicu u ovoj sali ovdje jer mi ćemo svi u 

ponedjeljak biti bolesni. Ako ne postoje uslovi tražiti na nekoj drugoj lokaciji, ali ovdje stvarno 

(NATAŠA PERIĆ – U redu.) mislim da ovo (NATAŠA PERIĆ – U redu.)  ne ja neću moći 

izdržat do kraja Vijeća. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Uvažavamo sugestiju.  
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Prelazimo na osmu tačku Dnevnog reda:   

 

a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I 

JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI 

OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA (sa tekstom Javnog 

oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM 

PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD 

TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR ČLANOVA 

NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM 

PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU 

UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

d) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP SAOBRAĆAJ I 

KOMUNIKACIJE DOO TUZLA  

e) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JP DIREKCIJA ZA 

IZGRADNJU DOO TUZLA  

f) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP KOMEMORATIVNI 

CENTAR DOO TUZLA  

g) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U CENTRALNO GRIJANJE 

DD TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla 

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c) i 

klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Hvala puno predsjedavajuća. Prije nego što krenemo ovo razmatrati moram se zaista 

složiti sa kolegom Mensurom dakle, možda čak ako je u mogućnosti neke konvektore da se 

ovdje stave ili nešto jer stvarno je hladno i pogotovo onaj tamo dio. Mislim da evo i mlađi i 

stariji svejedno nećemo izdržati do kraja dakle razumijevajući ovu hladnoću, a imamo još nekih 

tačaka koje nam se približavaju i vjerovatno će biti diskusije tu. 

Vezano za ovu tačku vrlo ću kratko. Opet pošto vlada patija totalna po pitanju 

prijavljivanja na ove Javne oglase pozivam sve građane Tuzle našega grada da se jave da ne 

bude kao prošli put dva se javila – dva prihvaćena. Hvala bogu nisu dobili maksimalne ocjene 

i tu uvažavam Komisiju. Dakle, nemojte davati maksimalne ocjene pet da ne bude toliko 

providno, ali ako već imate neke kandidate koji će ovdje proći napravite za svakog kandidata 
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jednog i fiktivnog kandidata makar da bude privid nekog izbora, pa da ne bude jedan se prijavio 

– jedan prošo, dva se prijavila – dva prošla, tri prijavila – tri prošla svejedno. 

Dakle, čisto da građanima damo neku nadu i ja pozivam opet sve građane i javno ću ih 

pozvati nek se prijave nikada ne znate hoćete li proći iako je to možda unaprijed internisano.  

Imam ovdje pitanje za obrađivače a vezano za ove prijedloge kandidata za privremeno 

imenovanje. Zaista puno imena. Ko su ovi ljudi dakle, zanima me ko su ovi ljudi ko su jel 

imamo biografije? Nismo ih dobili definitivno. Prošli put sam upozoren bio da smo imali 

biografije elektronski i to je bilo korektno dakle, od predstavnika službe. Sad ne vidim. Nisam 

nikakve biografije dobio dakle ne znam ko su ovi ljudi, kako su...i zanima se postavljam pitanje 

volio bih odgovor. Kako smo došli do ovih imena dakle otkud ova imena i prezimena jesul 

randomizirano dakle, jesmo dobivali ih nako iz nekog bubnja itd. Dakle ko su ovi ljudi za koje 

sam ubjeđen da nisu politički aktivni, ali svejedno dakle zanima me ko su? Toliko i ne bih dalje 

da duljim. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Replika vijećnik Omer Berbić.  

 

OMER BERBIĆ  

 

Pošto je kolega Čavalić naveo da nismo dobili biografije, dobili smo biografije s 

obzirom da se svi isti ljudi vrte u krug oko ovih Komisija, tako da pogledajte prošle mejlove 

vjerovatno imate biografije tih ljudi koji su u ovim Komisijama. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu raspravu vijećnika. Vijećnik 

Hasib Hirkić.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Kako kaže uvaženi kolega Čavalić nismo dobili biografije, a drugi uvaženi kolega kaže 

da imamo biografije a da se vrte imena pa evo ja bih volio s obzirom da se zna o kojim se 

preduzećima radi još samo da nam kažu ili da nam dostave stranačke kartice. Najvjerovatnije 

da se na taj način ovdje sve vrti i da na taj način funkcioniše. Pa evo zamolio bih uz ime i 

prezime da bude i stranačka kartica. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ  

 

E hvala. Pa prije svega bih se složio ovdje sa kolegom Čavalićem. Mislim da smo 

nekada imali puno veće povjerenje u institucije kako Grada Tuzle, tako i u državi Bosni i 

Hercegovini. Sada kada imamao bilo kakav Javni konkurs imamo jednog kandidata, izbor nam 

je sužen i nema smisla da se glasa protiv kandidata ako imate jednog kandidata.  

Pozivam ljude da se kandiduju, da pokažu sav apsurd ovih podijeljenih, politički 

podijeljenih pozicija i da jednostavno pokažu da ne postoji institucija Javnog konkursa, nego 

da je ovdje Javni konkurs samo fiktivan. I mi smo ovdje dobili ko god da je čitao malo detaljnije 
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ove materijale. Ja vjerujem da su svi. Mi smo ovdje dobili u materijalima jednu odluku, dva 

rješenja, jedan zapisnik. Tri rješenja i jedan zapisnik.  

Mene zanima zbog čega se ovdje jedan gospodin dva puta spominje u ovim rješenjima 

u raznim raznim Komisijama, dvije gospođe se dva puta spominju i jedna gospođa čak u tri 

Komisije? 

 Zanima me koja je njihova kako bih rekao stručnost ili kompetentnost?  

To bih to isto tako volio vidit kroz ove biografije koje nismo dobili, ali me zanima koji 

je način izbora ovih Komisija  jer ako se neko pojavljuje tri puta u raznim Komisijama i u 

raznim odborima, onda bit će da je izuzetno kompetentna ličnost? 

 Tako da evo zanima me koji je konkretno način izbora ovih ljudi po raznim 

Komisijama i raznim rješenjima itd.? 

I nije ovo nikakva kritika Službi. Mislim da je Služba izuzetno dobra, ali mislim da 

treba malo više transparentnosti da se uvede i da ljudi polako počnu da vjeruju u Javni konkurs, 

pa ako ništa i ako su to politički podijeljena mjesta neka, neka dođu pa da mi ovdje imamo i 

argumente zbog čega neko ne bih trebao da bude izabran ili da bude izabran, ali pozivam narod 

građane i građanke Tuzle da se kandiduju i da pokažu da su njihove biografije puno bolje od 

onih kojima se politički neke stvari ovdje rješavaju. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Da li se još neko javlja ispred vijećnika?  

Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću gospodina Lugavića da evo odgovori na 

pitanja. 

 

ZIJAD LUGAVIĆ - Pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski razvoj,  

                                   poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Još jednom vas sve srdačno pozdravljam. Pridružujem se pozivu dakle, svaki građanin 

grada Tuzle i šire ima pravo da se prijavi na svaki Javni poziv pa i ovaj Javni poziv je bujrum 

znači, ko god želi neka se prijavi nakon što se objavi Javni poziv.  

Dalje, što se tiče pitanja ko su članovi privremenih nadzornih odbora to su dakle, ljudi 

koji su već bili u nadzornim odborima kojima je mandat istekao ili kojima mandat dakle ističe, 

a čije su biografije dotavljene u momentu kada su oni birani dakle, od strane ovog Gradskog 

vijeća po proceduri koja je propisana. Dakle, njihove biografije su već jednom bile na ovom 

Gradskom vijeću u momentu usvajanja Izvještaja komisije i prihvatanje tih članova Komisije. 

Dalje, što se tiče pitanja ko su članovi Komisije za izbor? Dakle, članovi Komisije za 

izbor se biraju iz reda državnih službenika Službe za ekonomski razvoj gdje mi imamo 11 

državnih službenika i nažalost moramo ih vrtit u krug po ovim Komisijama da bismo 

zadovoljili zadovoljili broj. Dakle, to je razlog zbog čega se možda u nekim Komisijama za 

izbor ponavljaju ista imena jel nažalost nemamo 20 ili 30 uposlenih pa da možemo u svaku 

Komisiju imati različita različita imena. (NATAŠA PERIĆ – U redu.) To je.  

Što se tiče ove politizacije i nekih tih pitanja političke podjele mjesta ja na to ne bih 

odgovarao. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o raspisivanju Javnog oglasa za izbor 

i imenovanje članova Nadzornih odbora u javnom preduzeću i javnim komunalnim 

preduzećima u kojima Grad Tuzla vrši ovlaštenje po osnovu učešća državnog kapitala (sa 

tekstom Javnog oglasa)  
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b) Odluku o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje članova 

nadzornih odbora u javnom preduzeću i javnim komunalnim preduzećima u kojima Grad Tuzla 

vrši ovlaštenje po osnovu učešća državnog kapitala  

c) rješenje o imenovanju Komisije za izbor članova nadzornih odbora u javnom 

preduzeću i javnim komunalnim preduzećima u kojima Grad Tuzla vrši ovlaštenje po osnovu 

učešća državnog kapitala  

d) Odluku o prijedlogu kandidata za privremeno imenovanje članova Nadzornog 

odbora u JKP Saobraćaj i komunikacije doo Tuzla  

e) Odluku o prijedlogu kandidata za privremeno imenovanje članova Nadzornog 

odbora u JP Direkcija za izgradnju doo Tuzla  

f) Odluku o prijedlogu kandidata za privremeno imenovanje članova Nadzornog odbora 

u JKP Komemorativni centar doo Tuzla  

g) Odluku o prijedlogu kandidata za privremeno imenovanje članova Nadzornog 

odbora u Centralno grijanje dd Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne.  (vijećnik Nikica Vidović 

govori s mjesta op.a.) Da. Pa glasamo u kompletu. (vijećnik Nikica Vidović govori s mjesta 

op.a.) Glasamo u kompletu u kompletu. Jeste glasali? (vijećnik Nikica Vidović pogriješio sam) 

A pogriješili ste dobro. Poništavam glasanje.  

Molim ponovo da se izjasnite o pročitanim odlukama i rješenjima. Glasanje je 

okončano.  

Konstatujem da su a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR 

I IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I 

JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI 

OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA (sa tekstom Javnog 

oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I 

JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI 

OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG KAPITALA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR ČLANOVA NADZORNIH 

ODBORA U JAVNOM PREDUZEĆU I JAVNIM KOMUNALNIM PREDUZEĆIMA U 

KOJIMA GRAD TUZLA VRŠI OVLAŠTENJE PO OSNOVU UČEŠĆA DRŽAVNOG 

KAPITALA  

d) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE DOO 

TUZLA  

e) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JP DIREKCIJA ZA IZGRADNJU DOO TUZLA  

f) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U JKP KOMEMORATIVNI CENTAR DOO TUZLA  

g) ODLUKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA PRIVREMENO IMENOVANJE 

ČLANOVA NADZORNOG ODBORA U CENTRALNO GRIJANJE DD TUZLA usvojeni 

sa, 

19 glasova za, 10 je bilo suzdržanih i niko nije bio protiv. 

 

Prelazimo na devetu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  
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b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U 

JAVNIM USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA I 

ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ 

GRAD TUZLA  
 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c) i 

klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o raspisivanju Javnog oglasa za izbor i imenovanje 

predsjednika i članova nadzornih odbora u javnim ustanovama čiji je osnivač Grad Tuzla (sa 

tekstom Javnog oglasa)  

b) Odluku o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje predsjednika 

i članova nadzornih odbora u javnim ustanovama, čiji je osnivač Grad Tuzla  

c) Rješenje o imenovanju Komisije za izbor predsjednika i članova nadzornih odbora u 

javnim ustanovama čiji je osnivač Grad Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano. 

Konstatujem da su a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR 

I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA I 

ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA ČIJI JE OSNIVAČ 

GRAD TUZLA usvojeni sa,  

28 glasova za, 2 je bilo suzdržana i niko nije bio protiv. 

 

Prelazimo na desetu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

CENTAR ZA SOCIJALNI RAD, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog 

oglasa)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ 

USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR PREDSJEDNIKA 

UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD 

TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  
 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  
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Obrađivač je: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c) i 

klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu raspravu vijećnika. Vijećnik Nikica Vidović. Izvolite. 

 

NIKICA VIDOVIĆ  

 

Htio bih samo jednu opasku. Vi kad imate to mi je...Malo samo da me uputite. Imamo 

više odluka. Ja npr. jesam za odluku jer odluka je nešto ali nisam npr. za rješenja o imenovanju 

mislim komisije. Govorim samo primjer (NATAŠA PERIĆ – Dobro.) Malo mi je čudno da 

glasujem ispadam neozbiljno. (NATAŠA PERIĆ – Pa dobro možete...) Ispadam mislim malo 

je neozbiljno da mi je isti zaključak za svih pet točaka je li? Mislim, razumijem da mi žurimo, 

da je hladno ali evo meni to nije baš nekako normalno evo da nekažem...(SLAĐANA 

KRAJINA – Vi tražite imate pravo.) (NATAŠA PERIĆ – Vi možete tražiti da...) Mislim da bi 

trebali se izjasniti. Ipak je ovo ozbiljno. Ja jesam za neku odluku koja je općenito, ali nisam, 

izmišljam sad, za neki da budu u nadzornom odboru npr. (NATAŠA PERIĆ – Dobro. Imate 

pravo tražit.) Malo mi je to... Evo samo to. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ           

 

Dobro. (SLAĐANA KRAJINA – Ništa onda će se posebno izjašnjavati. O svakoj 

podtački posebno.) Ništa. Posebno glasat ćemo o svakoj podtački. 

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Glasamo o a) Odluci o raspisivanju Javnog oglasa za izbor i imenovanje predsjednika 

upravnog odbora u Javnoj ustanovi Centar za socijalni rad, čiji je osnivač Grad Tuzla (sa 

tekstom Javnog oglasa) Glasanje je okončano. Alene? (Poništavam glasanje. Molim vas da 

ponovo glasate.) Glasanje je okončano.   

Konstatujem da je a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR 

I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

CENTAR ZA SOCIJALNI RAD, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (sa tekstom Javnog 

oglasa) usvojena sa, 

28 glasova za, nije bilo protiv i 2 suzdržana.  

Sada stavljam na izjašnjavanje b) Odluku o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za 

izbor i imenovanje predsjednika Upravnog odbora u Javnoj ustanovi Centar za socijalni rad 

Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I 

KRITERIJA ZA IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U 

JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA usvojena sa,  

28 glasova za, niko nije bio protiv i 2 suzdržana. 

Sada stavljam na izjašnjavanje c) Rješenje o imenovanju komisije za izbor predsjednika 

Upravnog odbora u Javnoj ustanovi Centar za socijalni rad Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla. 

Glasanje je okončano. 
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Konstatujem da je c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR 

PREDSJEDNIKA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI CENTAR ZA 

SOCIJALNI RAD TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA usvojeno sa, 

24 glasa za, niko nije bio protiv i 6 suzdržanih.  

 

Prelazimo na jedanaestu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA RAZRJEŠENJE 

DUŽNOSTI DIREKTORA DRUŠTVA  

b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NADZORNOM 

ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA IMENOVANJE 

VRŠIOCA DUŽNOSTI DIREKTORA  
 

Predlagač je Nadzorni odbor JKP “Saobraćaj i komunikacije Tuzla” d.o.o. Tuzla. 

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu i Nadzorni 

odbor JKP “Saobraćaj i komunikacije Tuzla” d.o.o. Tuzla.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Vijećnik Nikica Vidović.  

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

Evo ja ću iskoristiti prigodu čestitati svom kolegi vijećniku, a unaprijed ću zamolit i 

vjerujem da je ispoštovano da je šest mjeseci prošlo od kada je imenovani izašao iz Gradskog 

vijeća, a evo nadam se da je to zahvala za ono što ja nemam predstavnike u mjesnim 

zajednicama pošto je dotični gospodin inače moj kolega i naravno ništa nemam osobno, vršio 

raspodjelu Savjeta mjesnih zajednica i učinio štetu evo meni svaki mjesec što se tiče ljudi koji 

bi trebali biti imenovani.  

Ja se samo nadam da mu gradska, evo gradska većina nije za te stvari izrazila zahvalnost 

zato što ljudi koji su izašli na izbore ne mogu biti birani uSsavjet mjesnih zajednica, a ja ću 

ponovit da je to 28 ljudi koji danas ni ne primaju ni finansijsku i naravno ne mogu ništa poduzet 

u mjesnim zajednicama koje dotični, evo ja mu sad čestitam budući direktor uradio po ne znam 

nekoj matematici, a očito je po njega bila izvrsna. Evo nadam se odličnoj budućoj suradnji. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  
 

Evo ja bih volio prije nego što glasamo za bilo kojeg direktora i za bilo koja direktorska 

mjesta da potencijalni kandidati, evo i sada za VD i za bilo šta dođu ovdje da nam daju neki 

svoj plan rada generalni. Da nam ljudi kažu želimo da unaprijedimo ovo, da unaprijedimo to, 

želimo da poboljšamo ovaj segment, taj segment i taj segment, da ne bude to čista podjela 

ovakva kakva jeste, nego želimo da na osnovu obećanja i konkretnih stvari vidimo da li će ta 
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obećanja biti ispunjena kada dođe recimo do Javnog konkursa i najvjerovatnije će on biti jedan 

od kandidata.  

Volio bih samo Gradsko vijeće da pozove ljude koji su kandidati za bilo koju 

direktorsku funkciju da nam daju neki kratki ekspoze, jer na osnovu toga se ja bih volio da 

glasamo na osnovu toga šta će se uraditi, kako će se uraditi, kad će se uraditi, a ne na osnovu 

toga ko je, šta je, gdje je, da li je bio vijećnik nije bio vijećnik, da li je neki direktor u nekoj 

stranci, nije u nekoj stranci itd. (NATAŠA PERIĆ – U redu.) Nije ovo nikakva kritika samo 

bih volio da neku praksu uvedemo.  

I ja bih evo ovdje jedan zaključak da uvedemo praksu da ubuduće kada biramo VD 

direktora da pozovemo ovdje i da nam se da kratki ekspoze na temu toga šta će se uradit da se 

poboljša u tom javnom preduzeću.  

Igrom slučaja sam bio u komunikaciji sa Malikićem koji je iznio svoj kratki ekspoze 

oko toga šta želi da unaprijedi i sa čime se ja slažem. Znači govorim o tome da se skidaju one 

kandže. Govorim o tome da se unaprijedi stanje rasvjete u gradu. Govorim o ovim stvarima 

koje su bitne za život, jer su to konkretne stvari koje svakim danom dobijamo neke informacije 

da nevaljaju, da nepašu građanima itd.  

Evo samo jedan taj zaključak bi volio da Gradsko vijeće usvoji na ovu temu. Hvala 

ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Zaključujem raspravu vijećnika.  

 

Pauza 5 minuta. Molim većinu. (Pauza.) 

 

Molim vijećnike da se vrate na svoja mjesta.  

 

Nastavljamo sa radom.  

 

Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o davanju prethodne saglasnosti Nadzornom 

odboru JKP Saobraćaj i komunikacije d.o.o. Tuzla za razrješenje dužnosti direktora društva. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI 

NADZORNOM ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 

RAZRJEŠENJE DUŽNOSTI DIREKTORA DRUŠTVA usvojena sa,  

29 glasova za, niko nije bio protiv i 1 suzdržan.  

Sada stavljam na izjašnjavanje b) Odluku o davanju prethodne saglasnosti Nadzornom 

odboru JKP Saobraćaj i komunikacije d.o.o. Tuzla za imenovanje vršioca dužnosti direktora. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI 

NADZORNOM ODBORU JKP SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE D.O.O. TUZLA ZA 

IMENOVANJE VRŠIOCA DUŽNOSTI DIREKTORA usvojena sa,  

26 glasova za, niko nije bio protiv i 4 suzdržana.  

 

Molim sekretara da pročita zaključak. 
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  
 

– Gradsko vijeće Tuzla će ubuduće prije davanja prethodne saglasnosti Nadzornom 

odboru za imenovanje vršioca dužnosti direktora tražiti da kandidati na ovu funkciju daju kraći 

ekspoze svog budućeg rada.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak.  

Konstatujem da je za pročitani zaključak 9 vijećnika glasalo za, niko nije bio protiv i 

21 suzdržan, tako da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu.  

 

Dajem pauzu od 15 minuta. (Pauza.)  

Molim vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo sa radom. Nastavljamo sa radom. 

 

Prelazimo na dvanaestu tačku Dnevnog reda: 

 

AKTUELNO POSKUPLJENJE CIJENA USLUGA PREVOZA GIPS TUZLA 

 

Dobro. Ništa. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Evo zamolit ću kolegu Admira 

Čavalića obzirom da je on bio jedan od predlagača za  dopunu dnevnog reda vezano za ovu 

temu, da evo kaže šta ima. 

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Hvala puno predsjedavajuća. Hvala kolegama i kolegicama koje su glasali da se ova 

tačka uvrsti u današnji dnevni red. 

Mislim  da je svima jasan povod navedenog. Dakle aktuelno poskupljenje usluga 

prevoza za građana Tuzle, gradski i prigradski mjesta, od strane Gradskog i prigradskog 

saobraćaja Tuzla, koje je napominjem je privatna kompanija.  

Da je ovo privatna kompanija bez monopola ili da je ovo privatna kompanija sa 

privatnim monopolom, ja kao ekonomosta zaista ne bih imao ništa protiv niti bih reagovao na 

zahtjeve građana koji su upućeni putem peticija ili koji su reagovali putem društvenih mreža 

ili inače u javnom životu. Međutim, ovo je privatna kompanija koja ima neki vid monopola, da 

li smo ga mi dali ili nismo, evo možemo raspravljati i o tome, nad prevozom koji pokriva dakle 

grad Tuzla. 

Pitanje je uloge Gradskog vijeća, pitanje je uloge Grada Tuzla, pitanje je ranijih 

sporazuma, ugovora, ako isti postoje ili ne postoje, na koji se način regulisalo ovo pitanje. Jer 

pazite, ne može neka osoba tek tako doći sa svojim busevima i zauzeti jedan grada i prevoziti 

građane. Mora biti nešto, mora neko dati saglasnost, mora neko dati dozvolu.  

Ne možemo mi, dakle ne može GIPS otići sada u Sarajevo i prevoziti uz Centrotrans i 

GRAS. Ne može. Dakle ne može preuzeti linije. Zna se kako se dodjeljuju linije i donose se 

odluke, opštine to donose i gradovi donose te odluke. 

Mislim da mi moramo preuzeti stvari u naše ruke. S tim da sam tu saglasan ne trebaju 

nam neka ekstremna rješenja. Dakle mislim da nam ovdje treba razgovora više, kompromisa, 

pregovora. 
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I ja preporučujem, evo jedan od zaključaka, da se formira jedno radno tijelo, tim, kojeg 

će činiti predstavnici Gradskog vijeća, gradske uprave, odnosno nadležnih službi i taj tim treba 

da kontinuirano vrši pregovore i da modelira, odnosno kreira model javnog prevoza gradskog 

i prigradskog u gradu Tuzla. To je moj prijedlog zaključka i volio bi da se izjasnite u vezi 

navedenog.   

Moram dalje kazati u vezi javnog prevoza. Danas je trend u svijetu dakle da se javni 

prevoz posmatra dio, kao dio ekoloških projekata. Zašto? Subvencioniraju se građani, motivišu 

se građani, podstiču da koriste javni prevoz, odnosno buseve, tramvaje, trolejbuse, sve ono što 

ne koristi naftu i naftne derivate, sa ciljem očuvanja dakle životne sredine, odnosno 

smanjivanja aero-zagađenja. 

Zbog toga se kao jedan od strateških ciljeva unutar ekoloških politika postavlja jak javni 

prevoz. I tu je osnov za naše djelovanje prije svega. Na bazi ekologije. Odnosno čak da ovo 

bude, mi možemo kroz one naše grantove, eko grantove, dakle koje dajemo za toplotne pumpe, 

za neke druge stvari, mogli bi nekad u budućnosti, možda ne sad, usmjeriti u smislu 

subvencioniranja ili podsticaja gradskog prevoza, odnosno da građani što više koriste iste. 

Moram napomenuti, na primjer u Estoniji, imate primjera gradova, Talin na primjer, 

gdje je javni prevoz besplatan. Dakle apsolutno je besplatan. Grad subvencionira 100% u 

suradnju sa kantonom, sa državom, sa entitetom, subvencionira i na taj način motiviše građane 

da koriste besplatno javni prevoz. Dakle preuzima na sebe obavezu, ne zato što nešto voli 

saobraćaj ili tu kompaniju već zato što voli svoj zrak i hoće da motiviše građane da ne koriste 

automobila, znamo da automobili zagađuju, stvara se gužva i tako dalje. 

Dakle ovo je ključno strateško pitanje za naš grad. Zbog toga molim vas da pristupimo 

vrlo studiozno ovome, da otvorimo danas to pitanje, ali da na narednim sjednicama i mimo 

sjednica, ne kolgijima, na komisijama, posvetimo se ka uspostavi jednog održivog modela 

javnog prevoza. 

I moj dugoročni prijedlog je da se to radi dakle zajedno evo sa postojećom kompanijom 

ali da se napravi nekakav ugovor, da se napravi neki sporazum gdje će ta kompanija dobiti 

prava, prava su korištenje linija a dobit će s druge strane obaveze, a obaveze su da rade u 

kooperaciji sa tim timom, da radi u kooperaciji sa Gradom Tuzla, odnosno Gradskim vijećem. 

Toliko imate sada mogućnosti za napredak i inovaciju u javnom prevozu. Dozvolite 

samo da navedem jednu banalnu stvar koja ništa ne znači a mi bi je mogli podržati, dakle samo 

da ima te kooperacije. A šta to? A puno znači za građane.  

Kada čekate na bus stanicama da naši građani, dakle a već su ovi ja znam da su svi 

busevi ovaj od GIPS-a dakle svi imaju onaj GPS, dakle lokator i tačno se zna gdje se kreću, 

dakle to je super stvar koje se uvedene, samo stavite jedan ekran i možete vidjeti kada će doći 

bus. Hoće li doći za tri minute, za četiri minute, za pet minuta u realnom vremenu, zato što 

GPS već postoji, on je integrisan sa busem.  

Naše je da platimo na te bus stanice da postoji samo taj ekran gdje će građani vidjeti i 

onda kada neki građanin dođe tu a nema red vožnje ili kasni bus on će vidjeti a-ha 15 minuta 

mi je do busa mogu pješke otići i tako dalje. 

Dakle to je samo jedna sitnica koju mi zanemarujemo kao takvu zato što se uopšte 

ignoriramo pitanje javnog prevoza, dakle uopšte kao da ga ne vidimo, a mi možemo biti 

partneri, možemo biti prijetalji tog poduzeća, naravno očekujemo da to poduzeće bude prijatelj 

naš, u smislu da nas obavještava kada diže cijene, da se konsultuje s nama, da nas obavještava 

kada ukida linije ili dodaje nove linije i da nas obavještava zašto dolazi do kašnjenja ili lošeg 

funkcionisanja pojednih linija. 
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Dosta je paradoksa ovdje, i s tim ću završiti, dakle paradoksalno je da su usluge taksi 

prevoza za određene dakle relacije na nivou gradskog prevoza, to nije ekološki prihvatljivo, 

napominjem shodno ranijoj raspravi i to nigdje u svijetu dakle ne postoji, zaista ne postoji 

nigdje. Zna se ko koristi taksi, zna se ko koristi bus i zašto je bus daleko bolja opcija. 

I imate paradokse do naših nekih naselja, tipa Mramora, građani mi pišu, cijena dakle 

pokaznih karata gotovo je kao do Srebrenika. Iako ovo poduzeće reguliše i kantonalne linije. 

Što je zaista apsurd u svakom smislu i jednostavno ne može se smisleno objasniti. 

Naravno ima nekih drugih pogodnosti. Činjenica da se koristi prirodni plin, čestitam 

dakle poduzeću na tome, smanjuje se nivo aero-zagađenja  per se, mi to možemo podržati, 

naravno neću to stavljati sada u formi zaključaka, ali bilo bi dobro i taj radni tim ili eksperti iz 

ove oblasti, saobraćaja ili slično, da na kraju napravimo taj sveobuhvatan model i da nas se ne 

dovodimo u ovu situaciju, odnosno dovodimo u ovu situaciju naše građane koji opravdano se 

žale. Hvala vam puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala kolega Čavaliću. Ispred Kluba, ispred. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Alen 

Kapidžić. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ 

 

Hvala predsjedavajuća. Pa evo činjenica je da je ovo jedan kompleksan problem i ovaj 

zaključak kolege Čavalića je odličan i naravno podržat ćemo ovaj zaključak, ali s obzirom na 

kompleksnost pitanja, tj. problema, tu ćemo vjerovatno morati uključiti i nadležno ministarstvo 

a ja ću evo reći pošto imam informaciju da je 2015. godine inspektor, komunalni inspektor naš, 

donio Rješenje da se kazni Gradsko i saobraćajno, Gradski i prigradski saobraćaj, ovo 

preduzeće, ali da je tada Drugostepeni organ, tj. nadležno ministarstvo, poništilo to Rješenje. 

S tim u vezi ja imam nekoliko zaključaka. Prvi zaključak je evo da svi zajedno kao 

Gradsko vijeće, kažemo da izražavamo nezadovoljstvo s obzirom da je dva puta u vrlo kratkom 

vremenskom periodu podignuta cijena prevoza je li za gradski i prigradski saobraćaj u relativno 

kratkom vremenu i da se koriguju, da apelujemo na ovo preduzeće, da se koriguju cijene. 

Drugi zaključak. Da se, da Gradsko vijeće traži od nadležne službe i od gradskog, 

preduzeća Gradski i prigradski saobraćaj, da za narednu sjednicu dostavi potpunu informaciju 

o obavljanju javnog prevoza  na području grada Tuzle sa aspekta Zakona o komunalnim 

djelatnostima TK i Zakona o cestovnom prevozu Federacije Bosne i Hercegovine. 

Treći zaključak. Traži se od nadležne službe da predloži Gradskom vijeću na zakonu 

zasnovanu i adekvatan model obavljanja javnog gradskog prevoza na području grada Tuzle. 

I četvrti zaključak. Gradsko vijeće traži od Službe za komunalnu, da razmotri 

mogućnost, znači da razmotri mogućnost, osnivanja preduzeća koje će obavljati poslove javnog 

prevoz na području grada Tuzle ili povjeravanja ovih poslova nekom od komunalnih preduzeća 

čiji je osnivač Grad Tuzla. 

Eto toliko. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Ispred klubova vijećnika da li se još neko javlja? Vijećnica Selma 

Čatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Pa evo ja ću se dotaći toga zbog čega smatram da je li prvenstveno ne bi trebale da 

cijene budu povećane i na što se naši građani najviše žale. 

To je definitivno da prvenstveno brojne autobske linije za rubne mjesne zajednice su 

ukinute ili spojene, a čak takve su reducirane, što u konačnici ima jako malo linija koje ne 

zadovoljavaju ni minimum potreba mještana, neovisno jesu li odrasli ili školarci. 

Ono što smatram jeste da bi GIPS svakako trebao da se vrati u potpunu ingerenciju, 

odnosno nadležnost samog Grada. Sad koliko je to uopšte izvodljivo to je dakako pitanje jer 

rijetko se dešava da neki gradski prevoz drži jedno privatno preduzeće. 

Navest ću primjer svakako Gornje Tuzle. Samo tri  linije su u nedjelju primjera radi, 

karta je skuplja od gradske dosta, kao da se nalaze na neki način na kraj kantona. Autobusi nisu 

sinhroniziranog Reda vožnje. Ako jedan prođe naredni dolazi za tridesetak minuta ili dvadeset 

minuta, a onda odjednom dolaze tri autobusa. 

Zatim ogroman interval gdje apsolutno nema niti jednog busa, kada dolaze i to je opet 

posebna priča. Red vožnje je neažuriran, netačan, izmjene se ne komuniciraju sa javnošću sem 

ako cu cijene veće i to se na neki način jedino iskomunicira. 

Autobuska stajališta svi znamo kakva su. To opet ono kolko znam pripada pod 

nadležnost samog Grada i smatram da mi svi zajedno treba da učestvujemo svakako da vidi se 

kroz zajedno sa tom komisijom kako će biti pregovori i u kojem smijeru će ići  da se smanje 

cijene, ali ono što Grad Tuzla može uraditi jeste da može srediti ova autbuska stajališta jer je 

to svakako prioritet. 

I zatim što se tiče plina, mislim da je kolega Čavalić spomenuo plin. Ja sad čak nisam 

sigurna, tj. dobili smo informaciju da uopšte svi busevi ne voze na plin u principu, nego kao 

eto ekološki prihvatljiviji resurs. Čak da sami radnici govore da od plina za sve autobuse neće 

biti ništa. Počevši od epidemioloških mjera u samom javnom prevozu može se smatrati da su 

jednim dijelom naučna fantastika. 

Zatim. To su na neki način je li neke stvari koje su, za koje su se građani definitvno 

žalili, tako da sad kako se cijena određuje na tenderu, da li bi trebalo odrediti do završetka 

tendera i mene zanima da li postoji uopšte ugovor sa ovim privatnim preduzećem i Gradom 

Tuzla na koji način se uspostavila hajde da tako kažem taj vječiti, dugotrajni tender i zbog čega 

se na kraju krajeva zove gradski prevoz ako ne potpada uopšte pod ingerenciju Grada. 

Ovo su neke stvari zbog kojih su se žalili građani i zbog koga smatram da nije osnovano 

povećanje cijene i u slučaju da je li Gradski prevoz ne odgovori na potrebe građana smatram 

da tu svakako Grad Tuzla treba povuči neke svoje konce koje svakako ima. Eto hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala vam. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

Vijećnik Omer Berbić. 

 



49 
 

 

OMER BERBIĆ 

 

E hvala lijepo. Ptice na grani znaju da je apsurd u jednom gradu da imate javni kom, 

javni gradski i prigradski saobraćaj i da imate taksi koji su iste cijene. Ovo što se sada desilo 

da se izjednačila cijena taksija i cijena gradskog i prigradskog saobraćaja je jedna vrsta 

bahatosti kada nekome date monopol šta se može očekivati sa druge strane. 

E sad. Ja bi volio da su ovdje predstavnici Gradskog i prigradskog saobraćaja da im ovo 

kažem u facu da vidimo koji su njihovi odgovori, koje se njihove realne argumentacije za 

dizanje cijene na ovu, na ovu visinu. 

Kada uzmemo sada relacije između Grada Tuzle i Gradskog i prigradskog saobraćaja 

ima nekoliko stvari koje mene zanima. 

Prije svega volio bi da neko iz službe dođe i da objasni da li postoji bilo kakav odnos 

između Grada Tuzle i Gradskog i prigradskog saobraćaja. Koliko ja znam stanice autobuske u 

Tuzli su naša nadležnost. A Gradski i prigradski saobraćaj to preduzeće koristi stanice koje su 

u našoj nadležnosti, naše vlasništvo. Zanima me da li oni plaćaju korištenje tih stanica? 

Jer ako ne plaćaju korištenje tih stanica možda bi to bio jedan od dobrih argumenata da 

sa naše strane zašto da zahtjevamo smanjenje ovih cijena i umjesto da se ide ka subvencijama, 

ka trošenju budžetskog novca, možda bi bilo interesantno da to stavimo na sto i da kažemo 

izvinite gospodo ako ćete vi dizati cijene na ovu visinu onda s druge strane ćemo mi uredbom 

gradske stanice napraviti da se plaćaju jedan određen dio i onda to možemo iskoristiti upravo 

da se riješi da se sanira ovaj problem. 

Kao što je kolega Čavalić govorio. Gradski i prigradski saobraćaj je u većini zemalja 

Evrope postao jedan od elemenata kako da se smanje emisije štetnih gasova i štetnih plinova. 

Primjer Brisela gdje vam je u cijelom gradu najveće ograničenje za auta 30 na sat, je primjer 

kako jedan grad usmjerava cijelu svoju populaciju da koristi gradski i prigradski saobraćaj i da 

koriste bicikla kao alternativna prevozna sredstva. 

Brisel je deset puta veći od Tuzle a imali su šanse i smogli su snage da donesu tako 

neke rezove i tako neke odluke koje su ove neke stvari definisale, posebno što se tiče zagađenja 

zraka. 

Zanima me i volio bi da nam neko iz službe objasni, da li postoji neki ugovor između 

Grada Tuzle i između Gradskog i prigradskog saobraćaja i evo podržavam sve ove zaključke 

koje ste rekli. Mislim da su ovo izuzetno dobri zaključci, da bi mogli neke stvari da riješe, ali 

napokon moramo staviti ovo pitanje na sto i da se o njemu razgovara i da ovo postane jedno 

od prioritetnih pitanja. 

Jer nije ovo prvi put da se dešavaju ovakva poskupljenja i da se dešavaju ovakvi 

problemi. Imat ćemo i u budućnosti ukoliko sad pustimo da se, da ovo na ovaj način prođe. 

Tako da. Hvala vam što ste ovo, ne mogu reći omogućili, ali hvala vam što ste glasali 

da ova tačka dođe na dnevni red. Hvala građanima koji su potpisivali peticiju koji su se 

smrzavali jer znamo da je bilo vrijeme i na minus 17, da ova tačka dođe na dnevni red koji su 

potpisali preko hiljadu potpisa i to ne online nego lično i mislim da je možda čak i vrijeme uz 

ove tačke da se pokrene pitanje i mini buseva koji bi išli na visočije kvote u gradu pošto imamo 

probleme u Ši selu, na Drežniku i u ostalim mjesnim zajednicama da mini busevi, ne dolaze 

faktički na tri, četiri, pet minuta od ljudi nego da ljudi moraju da silaze i da se penju po pola 

sata nakon što siđu sa, na autobuskoj stanici a to su ljudi od 70 do 80 godina. Pogotovo sad 

znamo grad nam je okovan ledom, neke visinske zone nisu očišćene, a imamo realne probleme 
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oko gradskog i prigradskog saobraćaja, vrijeme je da ovo Gradsko vijeće krene da ih rješava i 

drago mi je da smo ovo stavili na dnevni red.  

I nadam se da ćemo u sljedećih godinu dana (NATAŠA PERIĆ – Omere samo privodi 

kraju.) barem još dva, tri puta, barem još dva, tri puta razgovarati o ovome problemu i da će se 

doći do rješenja koje je kompromis i za poduzetnika a i za grad i za građane. Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala Omere. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Hasib Hirkić. Izvolte. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

Zahvaljujem. Evo kolega Čavalić je već i rekao većinu stvari, pa čak evo i prijedlog 

zaključka je dao način kako bi to moglo da funkcioniše i da možda poboljša kvalitet ovoga do 

sada što se dešava. 

Ali evo ja ću se vratiti na 2015. godinu. I tada je veliki broj građana se obraćao gradskoj 

upravi i tada je još bio mehanizam nekakav gdje se je moglo puno učiniti po pitanju toga prije 

i same privatizacije. 

Ali evo podsjetit ću i na 2016. godinu tad kada su građani pokušavali da spase jedan 

dio zaposlenika, a ti zaposlenici su tražili pomoć od gradske uprave, tj. od Gradonačelnika. Ja 

mislim da se radi oko 30 zaposlenih osoba koji su tada dobili otkaz iz GSP-a. A većina ih je 

bilo pripadnici armije, bili su pripadnici Armije Republike Bosne i Hercegovine. 

Znači već sedam godina, šest godina, evo i sedma mi imamo problem sa GSP-om. Tad 

se je moglo uticati, tad se je moglo nešto učiniti, moglo se pokušati sačuvati preduzeće da neko 

ne može raditi ovo što danas radi. Monopol držati nad gradom i nad građanima mislim da je to 

nedopustivo. 

Tadašnje Gradsko vijeće je pokušavalo, kolko znam, Komisija za ljudska prava je slala 

na mnoge adrese rješenja, upite, pokušavali su tad da daju neke konkretne poteze kako da se 

ovo riješi. Između ostalog to je ostalo neriješeno ali je ostalo danas kao teret ovom Gradskom 

vijeću i građanima.  

Zbog toga je bitno da se sad uđe pažljivo u neke dogovore i razgovore kao što sam sad 

i čuo da Gradsko saobraćajno preduzeće nema nikakvog ugovora, da rade znači bez ugovora, 

bez ičega. Čovjek je pokupovao sve što je mogao pokupovati. To je sad jedan veliki problem 

za grad i za građane. 

Ali ne ostavlja mogućnost da mi budemo zastupnici građana i da maksimum damo da 

pokušamo riješit ovaj dugogodišnji problem. Kažem nije ovo problem od ni juče niti od danas. 

Ovo je problem već star pet, šest godina. 

Sad imamo manje mogućosti nego prije 2015. kad se moglo učiniti da se kroz 

privatizaciju to ne desi što se je desilo. Ali evo već na Kolegiju koji je dogovoreno na kakve 

zaključci, šta i kako postupiti, pa evo vrijedi i upoznati znači da će to u što kraćem roku se 

organizovati taj sastanak koji će biti sa predstavnicima GSP-a, ali mislim da služba znam da 

još uvijek sa njima komuniciraju i da imaju određene dogovore oko ukidanja linija, oko tih 

prevoza i svega. To znam iz pouzdanih izvora jer sam prije ovoga obavio razgovor i sa 

određenim ljudima. 
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Tako zamolio bih i službu da se što prije uključi, da obavijesti znači Gradsko 

saobraćajno preduzeće da ako ništa drugo ne srlja u propast i samo Gradsko saobraćajno 

preduzeće. 

Mi ćemo tražiti rješenja za građane u narednom periodu ali mislim da jedinstven stav 

moramo imati da nećemo dozvoliti više nikome da sam formira cijene bez usaglašavanja sa 

Gradskim vijećem i na donošenje nekakvih zajedničkih odluka šta i kako dalje. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Hasibe. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću sekretara da pročita 

zaključke i ako se slažete da o pročitanim zaključcima glasamo u paketu. Slažete se. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

Gradsko vijeće Tuzla izražava neza. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim? (MENSUR ALIĆ – Slađo izvinjavam se. Ali ja bi zamolio da pošto je pitanje 

postavljeno od dva vijećnika, da li postoji bilo kakav ugovor da izađe neko iz službe. Ima li 

neko da izađe i da odgovori na pitanje da ne ode pogrešno u javnost? Mislim da treba odgovor.) 

Pa nema ovih glavnih. Eto jedino zbog tog. Znate da je Mirela je u izolaciji. (MENSUR 

ALIĆ – Ima Mediha.) Ali nije Mediha iz resorne. Mislim da ne može niko dati sem šefa službe 

i ko je baš za to. Pa može. Pa dobro dobit ćemo. Ali biće. To će biti sastavni dio informacije a 

i dobit ćemo informaciju kad se budemo sastali sa. 

Pa nemojte to molim vas dok ne dobijemo sto posto tačnu informaciju nemoj niko da 

zloupotrebljava. Mislim i u interesu nam je svima da riješimo ovaj problem. Nemojte sad da u 

medijima izlazimo sa nekim neprovjernim informacijama. (MENSUR ALIĆ - E zbog toga sam 

tražio.) (OMER BERBIĆ – Vidite ja sam to tražio prije jedno pet mjeseci.) 

Evo bit će sastanak, imate svog predstavnika koji će biti na sastanku i prenijet će. I svi 

tako. Eto. 

Hajde molim vas sad Slađana pročitajte zaključke. A informacija svakako ide 

napismeno. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

- Gradsko vijeće Tuzla izražava nezadovoljstvo činjenicom da je u relativno kratkom 

vremenskom periodu dva puta došlo do znantnog, i po mišljenju Gradskog vijeća Tuzla, 

neopravdanog povećanja cijena javnog prevoza na području grada Tuzle, te apeluje na Gradski 

i prigradski saobraćaj dd Tuzla da preispita svoje odluke o povećanju cijena usluga prevoza. 

- Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica i od Gradskog i prigradskog saobraćaja dd Tuzla da, svako iz svoje 

nadležnosti, za narednu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla dostave potpunu informaciju o 

obavljanju javnog gradskog prevoza na području grada Tuzle sa aspekta Zakona o komunalnim 

djelatnostima Tuzlanskog kantona i Zakona o cestovnom prometu, prevozu pardon, u 

Federaciji Bosne i Hercegovine. 



52 
 

 

- Gradsko vijeće Tuzla takođe traži od nadležne Službe da predloži Gradskom vijeću 

na zakonu zasnovan i adekvatan model obavljanja javnog prevoza na području grada Tuzle. 

- Gradsko vijeće Tuzla traži od resornih službi da razmotre zakonske, finansijske i 

faktičke mogućnosti osnivanja javnog preduzeća koje će obavljati poslove javnog prevoz na 

području grada Tuzle ili mogućnost povjeravanja obavljanja ovih poslova nekom od javnih 

komunalnih preduzeća čiji je osnivač Grad Tuzla. 

- Gradsko vijeće Tuzla će, u cilju trajnog rješenja problema javnog prevoza na području 

grada Tuzle, formirati radnu grupu koja će, u saradnji sa resornim službama, kontinuirano vršiti 

pregovore i predlagati rješenja u pravcu iznalaženja adekvatnog i održivog modela javnog 

prevoza na području grada Tuzle. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim da se izjasnite o pročitanim zaključcima. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su većinom glasova usvojeni sljedeći zaključci: 

1. Gradsko vijeće Tuzla izražava nezadovoljstvo činjenicom da je u relativno kratkom 

vremenskom periodu dva puta došlo do znantnog, i po mišljenju Gradskog vijeća Tuzla, 

neopravdanog povećanja cijena javnog prevoza na području grada Tuzle te apeluje na Gradski 

i prigradski saobraćaj dd Tuzla da preispita svoje odluke o povećanju cijena usluga prevoza. 

2. Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica i od Gradskog i prigradskog saobraćaja dd Tuzla da, svako iz svoje 

nadležnosti, za narednu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla dostave potpunu informaciju o 

obavljanju javnog gradskog prevoza na području grada Tuzle sa aspekta Zakona o komunalnim 

djelatnostima Tuzlanskog kantona i Zakona o cestovnom prevozu u Federaciji Bosne i 

Hercegovine. 

3. Gradsko vijeće Tuzla takođe traži od nadležne Službe da predloži Gradskom vijeću 

na zakonu zasnovan i adekvatan model obavljanja javnog prevoza na području grada Tuzle. 

4. Gradsko vijeće Tuzla traži od resornih službi da se razmotre zakonske, finansijske i 

faktičke mogućnosti osnivanja javnog preduzeća koje će obavljati javni prevoz na području 

grada Tuzle ili mogućnost povjeravanja obavljanja javnog prevoza nekom od javnih 

komunalnih preduzeća čiji je osnivač Grad Tuzla. 

5. Gradsko vijeće Tuzla će, u cilju trajnog rješenja problema javnog prevoza na 

području grada Tuzle, formirati radnu grupu koja će, u saradnji sa resornim službama, 

kontinuirano vršiti pregovore i predlagati rješenja u pravcu iznalaženja adekvatnog i održivog 

modela javnog prevoza na području grada Tuzle, 

29 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 1 vijećnik je bio suzdržan. 

 

Prelazimo na trinaestu tačku dnevnog reda. Razmatranje i usvajanje odluke o nazivima 

naseljenih mjesta, naselja, ulica i trgova na području grada Tuzle. Ja ću samo zamolit Sabihu 

da preuzme vođenje sjednice pošto moram dati izjavu. Mejdan. Dobro. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Tuzla 
 

Prelazimo na trinaestu tačku Dnevnog reda: 
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ODLUKA O DAVANJU PREDHODNE SAGLASNOSTI  NADZORNOM 

ODBORU JP SKPC MEJDAN D.O.O. TUZLA ZA IMENOVANJE DIREKTORA 

DRUŠTVA 

 

Predlagač Nadzorni odbor. Obrađivač Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i 

poljoprivredu i Nadzorni odbor Javnog preduzeća. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Nema. Dakle napomena uvodna. Ne treba to, je 

li tako. 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Otvaram raspravu klubova 

vijećnika. Admir Čavalić. 

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Hvala puno aktuelna predsjedavajuća. Dakle ovo je jedna vrlo bitna tačka. Moram 

odmah u startu da kažem da mi je žao gospodina Elezovića. Nije dobro možda kad ga opozicija 

previše hvali jer to znači da će se možda smijeniti a da neće nastaviti raditi. 

Ja sam ranije na ranijim sjednicama naveo da je riječ o vrlo domaćinskom direktoru 

koji je časno i pošteno obavljao svoj posao. Žao mi je da je zbog nekih pritisaka vjerovatno bio 

primoran da odustane od ne samo ove funkcije kao takve već od apliciranja na ovaj Konkurs. 

Dakle bilo bi dobro da je direktor aplicirao koji je aktuelan koji se potpisuje na naše ove 

dokumente što dobijamo sada u odgovore na vijećnička pitanja i slično. 

Žao mi je što su javna poduzeća i javne ustanove u našem gradu, dakle u Gradu Tuzla, 

mislio sam iskreno da nije tako kao gađanin, na nekom švedskom stolu gdje svako može da 

bira da ih uzima, da bira svoje direktore dakle i da se sladi kako god hoće. 

Međutim, moram navesti da mi je drago što se na jedan način demokratiziraju odnosi u 

vođenju javnih poduzeća i javnih ustanova. Vidimo da najveća politička partija u Gradu Tuzla 

plaća cijenu svog lošeg rezultata, dakle da ima najmanji broj vijećnika u smislu da mora 

prodavati određene javne kompanije i javne ustanove koalicionim partnerima. Što i nije loše. 

Mislim da nije loše.  

Jer ranija je praksa pokazala, imamo tih direktora još uvijek su aktuelni iz ranijih nekih 

koalicija. Obično ti direktori bolje obavljaju svoj posao nego direktori koji imaju podršku 

najveće političke partije. Zašto? Zato što znaju da nema, ako to laički možemo nazvati, nemaju 

leđa, pogotovo ako ta koalicija pukne dakle shodno prolasku mandata. Tako da se ti direktori 

trude, pokušaju obaviti svoj posao kako treba.  

Mada vidio sam, danas je povučena ova tačka dnevnog reda, ipak pokušava Grad Tuzla 

na jedan način da indisciplinira pa da se donese odluka da ne mogu zapošljavati kako god hoće 

već da to mora služba da sve prekontroliše da im kaže je li mogu ili ne mogu i tako dalje. 

Međutim, svejedno drago mi je da dobijamo direktore iz drugih političkih opcija. I 

zaista iskreno jer mislim da ti direktori  će raditi agilnije ako ništa svoj posao i više će 

odgovarati javnosti i više će odgovarati Gradskom vijeću. Barem je takva bila praksa. 

E sad, moram jednu stvar navesti. Dakle 21. novembra na svom Facebook profilu, dakle 

dok je bio aktuelan Javni konkurs, bio je tek objavljen po medijima, ja sam naveo da će biti 

izabran za direktora E.B. inicijali. Dakle 21. novembra. Naveo sam da će biti E.B. Tad je tek 

raspisan ovaj Konkurs u, mislim da je dnevni list Oslobođenje, ispravite me ako griješim. 

Napisao sam da će biti E.B. Mislim ovo je. Samo čekam poziv tužiteljštva ili Sipe ili nekog 

samo da me pita otkud znam. Samo sam onako napiso znam da će biti E.B. i žao mi je 

Elezovića. Evo piše imate ovaj status mogu vam podijeliti.  
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Prošlo je vremena, prošlo je mjeseci, danas evo u januaru jedan kandidat se prijavio, 

jedan samo, jedan opet prošo. Opet molim vas nemojte tu praksu jedan prijavio jedan prošo. 

Makar da bude fiktivnih kandidata samo radi časti samog procesa i vjerovali ili ne taj kandidat 

je E.B. 

Dakle ja nisam prorok. Nemam magičnu kuglu. Dakle nemam neke sposobnosti da 

predviđam ko će biti, ko će se, pazite ko će se prijaviti po osnovu javnog oglasa koji je objavljen 

u novinama, koga će komisija izabrati, sve je valjalo to predvidjeti. Nisam prorok, nemam te 

mogućnosti, bavim se analitikom ali ne možemo to, nemam takve analitičke sposobnosti. 

Vjerovatno je ovo rezultat činjenice dakle da u glavnom se namještaju, ne samo 

rukovodeće pozicije, već pozicije zaposlenika. Što je još gore. Dakle ne samo rukovodioci. 

Ja lično znam i E.B. znam ga u nekoj drugoj funkciji koju je obavljao dobro i mislim 

da će biti i dobar direktor sada dakle. Možda ne tako dobar kao Elezović, ali vjerovatno će 

obavljati svoj posao kao što je obavljao posao na nekoj drugoj funkciji gdje sam ga ja upoznao 

i radi se o vrlo korektnoj osobi. 

I ovdje nije kritika E.B-a, nije ni kritika bivšeg direktora, ovdje je kritika samog procesa 

koji dozvoljava meni kao gradskom vijećniku da ja ranije tri mjeseca pišem ko će biti direktor. 

Dakle nije to dobro zarad lokalne demokratije, nije dobro radi transparentnosti odnosa u našem 

gradu jer pokazuje da je u stvari sve fiktivno, da je sve unaprijed planirano i da nema 

jednostavno, nema smisla. Zato sam ja naveo na prošloj sjednici za kad se sjećate se ono za 

izbore ove, za Mjesnu zajednicu Sjenjak. Nemojte da raspisujemo konkurs, nemojte da 

raspisujemo javne pozive ako već znamo unaprijed ko će biti. 

Evo ja sam kao predstavnik opozicije znao da će biti E.B., E.B. se prijavio. Ne. Možda 

je pročitao neko sa E.B. da sam ja to napisao pa upo je je li u moje proročanstvo pa se prijavio 

zbog toga. Jer je znao da će E.B. proći i prođe E.B. 

U glavnom ozbiljna stvar ali evo na kraju smo se malo i našalili. Hvala vam puno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Da sam znala Admire da tako proričeš pitala bi te kad ću naći momka i hoću li se udati 

ikad? Šalim se naravno. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo ozbiljnosti.) Naravno. Malo da 

riješimo ove tenzije. (NATAŠA PERIĆ – Pa evo ovo je bio javni poziv. Hajde.) Ja sam nekad. 

Joj Nataša. Ništa. Da se uozbiljimo. Malo šale nije na odmet. 

Ono što sam htjela reći jeste da sam ja nekako posebno naravno vezano za Mejdan 

obzirom da eto svojih skoro dvadeset godina bukvalno idem po tim utakmicama i nekako mogu 

reći da posljednja utakmica na kojoj sam bila, odnosno kada se eto otvorilo zvanično, tj. 

renovirao Mejdan, pa je stvarno nekako osjetila se ta neka atmosfera kao što je nekad bila dok 

je još i Dita igrala i sve to. 

Mogu da pohvalim svakako rad gospodina Elezovića i žao mi je što neće više biti taj 

jedan perspektivan momak što smatram da je dobro obavljao svoj posao. Ne kažam da novi 

direktor to definitivno neće raditi, ali se slažem sa kolegom Admirom da na neki način smatram 

da nije u redu da prema svojim sugrađanima i sugrađankama imamo na neki način ovu neku 

predstavu za javnost. Ista je stvar i sa primanjem novih namještenika u gradsku upravu. Svi 

znamo kako je ta konkursna procedura prošla. 

Ono što želim da napomenem jest da se na te konkurse prijavila djeca zaista koji su 

zlatni studenti, magistri prava ili drugih nekih nauka, koji uče za te konkurse svaki put, koji 

nisu zaposleni a plaćaju, da li da se samo isprintaju ti određeni zakoni, da se prijave na taj 
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konkurs. Nemojte da to radimo. Bolje je na vrijeme reći biće primljena ta i ta osoba, da 

jednostavno na neki način kažemo tako to funkcioniše i to je to.  

Ali ova praksa definitivno nije dobra jer dovodi do toga da se ljudi koji su tu došli 

časno, pošteno sa namjerom da budu primljeni, koji su naučili svu tu teoriju koju su trebali 

naučiti, koji su tu odgovarali, da kod njih u komisijama sjede ljudi iz istih kancelarija sa 

kolegama koji se također prijavili na te konkurse. Svi ti konkursi budimo realni mogu pasti. 

Zato smatram da ovo što je kolega Admir Čavalić ja ne smatram da trebaju biti neki 

fiktivni da se prijavljuju i ja ću apelovati na građane da se prijavljuju na te konkurse da ne 

odustaju, jer ukoliko se napravi pravi taj neki pritisak napokon će se ti konkursi početi rješavati. 

Što se tiče eto novog direktora ja svakako želim svu sreću. Nadam se da će nstaviti 

nekim koracima bivšeg direktora i eto da će Mejdan možda dobiti i nove stolice, red je, jer  ono 

je stvarno. Moglo bi bolje. Eto.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Elvir Bijedić ispred Kluba Socijaldemokratske 

partije. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Pa i moji su inicijali E.B. ali nisam bio kandidat. Imam 

zaista potrebu i u ime Kluba vijećnika SDP-a i u svoje ime i u ime dakle nekoga ko je proveo 

i ko provodi više od trideset godina u Mejdanu onako intenzivno i radeći sa košarkašima, da 

kažem da Mejdan zaista zadnjih godina izgledo fascinantno. 

Uprkos svim problemima na koje je nailazio u smislu dakle poplave i sve ono što nas 

je snašlo, tako da koristim evo priliku da se u ime Kluba SDP-a zahvalim direktoru Jasenku 

Elezoviću na dosadašnjem radu i saradnji koju je ima sa našim Klubom. 

Svakako želim i novom direktoru da nastavi taj trend rasta Mejdana i siguran sam da 

će u tome uspjeti. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika, a otvaram raspravu vijećnika. 

Jeste li se javili? Vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolte. 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Ja ću se malo osvrnuti na ovo što je govorio profesor Čavalić. Za ove stvari su potrebne 

korjenite promjene. Jedan od razloga zašto sam i ja ušao u Gradsko vijeće sa iluzijom da se 

mogu napraviti neke korjenite promjene. Da nećemo ljude smjenjivati ili da nećemo tražiti 

neka politička konjuktivna rješenja kako bi smo postigli dogovor interesne većine. 

To je iluzija koju treba pretvoriti u fikciju. I na tome treba raditi. Nije lijepo i nije lijepa 

poruka ni izbornog pobjednika SDP-a ali ovo što ste vi rekli očigledno da izborni pobjednik 

ima jednu opštu političku je li krizu, nije jedini. Nažalost i moj politički subjekat je radio to 

isto što radi sad i izborni pobjednik. I to je praksa koja se naslijeđuje, i naslijeđuje, i naslijeđuje 

i prenosi se na mlađe generacije, prenosi se na sve generacije i to nije dobro. 

Ja sam želio svojim prisustvom u ovom Gradskom vijeću ma koliko puta bio 

marginaliziran i loše interpretiran i od strane pojedinih struktura i napadan i preko raznih 

vidova i društvenih mreža, pretnji i tako dalje i tako dalje, međutim bit nas koji sjedimo ovdje 
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jeste da se upravo borimo da najbolji među u nama budu predstavnici bez obzira na bilo kakva 

svrstavanja. Samo je to put da će ovaj grad ličiti na bolje. 

Imam moralnu obavezu da kažem za Elezovića obzirom da poznajem tu porodicu, 

poznajem i njega i svi se slažemo da se radi o ekstremno kvalitetnom čovjeku. Na kakav način 

smo mi sad poslali poruku onima koji dolaze iza nas. Ja kao i pedagog između ostalog, ne samo 

kao vijećnik ili kao hirurg, nego kao i pedagog, postavljam sam sebi jedno pitanje da li je nama 

stvarno ovo potrebno? Da li mi ne možemo riješiti. Evo i ovaj gospodin koga smo, koga smo 

sad digli ruku za njega i koji je postavljen na mjesto vršioca dužnosti je li, ne znam, Javnog 

saobraćaja i tako dalje, pa to je ista ta šema. 

Da li je nešto uradio drukčije i moj politički subjekat? Pa nije radio. Da li je vaš radio 

drukčije? Pa nije. Svi koriste copy-paste, copy-paste, copy-paste i to ide u nedogled. 

Da završim ovim. Ne šaljemo lijepu poruku. Elezović je kvalitetan čovjek, mlad čovjek. 

Čovjek koji je punog kapaciteta i potencijala. Čovjek se pod pritiskom razrješava dužnosti da 

bi se ispunile koalicijske obaveze prema političkim partnerima. Nemojte da dižemo ruku za to 

i da glasamo za to jer mi smo sljedeći na toj listi. Mi smo sljedeći na toj listi. 

Ima dovoljno prostora za političke subjekte da se mogu namiriti kroz razne projekte, 

kroz mogućnosti je li upumpavanja da kažem pod navodnicima infrastrukturu svoju i sredstava 

i donošenja odluka i svega tog ostalog. Opasno je za državu i opasno je za društvo, da se na 

ovakav način riješavamo dokazanih ljudi koji imaju iza sebe rezultate. 

To ne umanjuje vrijednost ovog čovjeka koji će biti imenovan. Njemu želim naravno 

sve najbolje. A Elezoviću i porodici Elezović obzirom da poznajem i majku njegovu dugih niz 

godina kao odgovornu sestru i to sve ostalo, želim mu u budućnosti sve najbolje i što se tiče 

mog političkog subjekta borit ću se da i u budućnosti bez obzira iz koje opcije dolaze ljudi 

poput Elezovića imaju svaku podršku. Hvala vam lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Jeste li se vi javili? Niste. Vijećnik Omer Berbić. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Eh hvala lijepo. Prije svega da kažem isto kao što sam rekao prije. Volio bi kada 

glasamo za ljude da nam dođu da nam daju kratki ekspoze, tri, četiri, pet minuta, svejedno je, 

ali da znamo za šta glasmo. 

Da li mi glasamo za čovjeka kao čovjeka ili glasamo za neki plan, za neki program. 

Kada se radi konkretno o Mejdanu. Da li mi glasamo za neko unapređenje Mejdana ili glasamo 

za neke druge stvari u koje neću uopšte da ulazim. Misim takav je princip u Bosni i 

Hercegovini. Politika te postavlja, politika te skida. On se meni gadi, ali on je takav. To je naša 

politička realnost nažalost. Ta politička realnost je uhvatila i Tuzlu koja je nekad bila 

najprogresivniji dio. Bože moj tako je kako je. Prihvatamo. 

Ali bih volio da nam ljudi dođu samo da nam objasne šta će raditi. Ako ništa koliko mi 

je žao što se smjenjuje Elezović, drago mi je da je ostavljen barem onoliko da on vidi plod 

nekog svog djela i rada u Mejdanu. Drago mi je da je ostavljen da bude tu kada bude otvorenje 

velike sale Mejdana koja je renovirana. Drago mi je da vidi kako sada Mejdan izgleda kada su 

se uradile dole one svlačionice. Ja sam tu igrao kao dijete. Tu nije da nije bilo WC-a, te 

svlačionice su bile katastrofa. Sada u te svlačionice ulaze zvijezde NBA. I slikaju se tu. 

Ja sam bio u posjeti Mejdanu. Mejdan iznutra izgleda fantastično, s vana on nije možda 

nešto urađen, ali iznutra je fantastično. I to je plod jednog mladog, energičnog direktora koji je 

donio neke promjene. 
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Ne želim da sudim o gospodinu Buševcu. Ne želim da sudim prije nego što vidim 

rezultate njegovog rada, ali bih volio da nam je on ovdje došao i rekao uradit ćemo to, to, to i 

to. Mislim da bi to bila prava stvar i za ovo Gradsko vijeće i da za to da možemo za godinu 

kada nam podnese izvještaj da mu kažemo gospodine obećao si to, uradio si to ili nisi uradio 

to. 

Mislim da je to princip koji mi ovdje treba da zagovaramo iza kojeg trebamo da stojimo. 

Ovo politika te postavlja, politika te skida je ralnost. I okej je. Parlamentarni dogovor. Sve okej. 

Nije ništa sporno. 

Ali ja volim da glasam za djela, ne volim da glasam za ljude. Mislim da je Gradsko 

vijeće, da je krajnje vrijeme za Gradsko vijeće da se ponašamo na taj način, da glasamo za djela 

a da ne glasamo za ljude. 

I još jednom moram da naglasim da mi je žao Elezovića jer mislim da je bio jedan od 

boljiih direktora, mlad, energičan i onako reprezentativan kada ga vidite vidite da je Mejdan 

bio u dobrim rukama. Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Vijećnik Hasib Hirkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

Pokušat ću kratko. Prošli smo mi puno izbornih ciklusa i svi smo vjerovali u ono što su 

nam predstavljali programe svoje, gradonačelnici i predsjednici države i sve. Svi su oni nama 

predstavljali svoje programe. Pa dokle smo stigli?  

Pa naučit će svako deset lijepih riječi i ovdje nama reći ma ja ću tebi pozlatit sve. Pa ljudi ba 

pa nemamo mi ba ni tramvaja, ni preduzeća, nemamo mi ni mora, nemamo mi ništa. Nama su 

sve obećavali ba. Šta su ispoštovali? 

Tako je direktor će doći ovdje, par riječi reći, sve će vama biti sjajno. A kada dođe na 

vlast, šta onda? 

Evo jedno rješenje. Ako smo već toliko ogorčeni na politike, samostalni pa neće niko 

uticati na tebe, neće ti niko moći svoju politiku sprovoditi. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. 

Stavljam na izjašnjavanje odluku o davanju predhodne saglasnosti Nadzornom odboru 

Javnog preduuzeća Sportsko kulturno privredni centar Mejdan d.o.o. Tuzla za imenovanje 

direktora Društva i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje za elektronsko glasanje. Glasanje 

je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O DAVANJU PREDHODNE SAGLASNOSTI  

NADZORNOM ODBORU JP SKPC MEJDAN D.O.O. TUZLA ZA IMENOVANJE 

DIREKTORA DRUŠTVA usvojena većinom glasova, 21 vijećnik je glasao za, niko nije bio 

protiv i 9 vijećnika je bilo suzdržano, 

 

Prelazimo na četrnaestu tačku Dnevnog reda: 
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ODLUKA O NAZIVIMA NASELJENIH MJESTA, NASELJA, ULICA I 

TRGOVA NA PODRUČJU GRADA TUZLE 

 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla, a obrađivač Radni tim Grada Tuzle za 

Projekat izrade adresnog registra i Stručni tim za određivanje naziva ulica i trgova na području 

grada. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za komunalne 

poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram 

raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika. 

Stavljam na izjašnjavanje odluku o nazivima naseljenih mjesta, naselja, ulica i trgova 

na području Grada Tuzle i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje za elektronsko glasanje. 

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O NAZIVIMA NASELJENIH MJESTA, NASELJA, 

ULICA I TRGOVA NA PODRUČJU GRADA TUZLE jednoglasno usvojena, 28 vijećnika je 

glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan. 

 

Prelazimo na petnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

ODLUKA O POSTUPKU I USLOVIMA ZA DODJELU SREDSTAVA ZA 

SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA SANACIJE ZAJEDNIČKIH DIJELOVA 

ZGRADA 

 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla. Obrađivač je Služba civilne zaštite. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Ja bi predložila da. Slažem se. Molim gospodina 

Stjepića da da uvodno izlaganje. Izvolte. 

 

SLAVKO STJEPIĆ – pomoćnik Gradonačelnika za Službu civilne zaštite  

 

Hvala lijepo. Sve vas lijepo pozdravljam. Moram priznati da je tamo dosta toplije nego 

ovdje. Čestitam vam. 

Pa ja bih vrlo kratko kad je u pitanju uvod glede ove odluke o subvencioniranju troškova 

zajedničkih dijelova i uređaja zgrada. 

Vjerujem da ste kroz odluku prepoznali da smo fokus stavili na nekoliko stvari, obzirom 

da kolektivne stambene zgrade imaju i drugih zajedničkih dijelova i uređaja a mi smo se ovaj 

put odlučili da idemo u projekat sufinansiranja prvenstveno pristupa za osobe sa invaliditetom, 

konkretno za osobe koje za kretanje trebaju koristiti invalidska kolica, to je jedan, jedan fokus 

i drugi je fasade bez zamjene stolarije i sanacija određenih krovnih površina, bilo da se radi o 

ravnim krovovima ili kosim krovovima, a posebno imamo namjeru pozabaviti se krovovima 

koji su pokriveni salonitom, materijalom koji je već odavno dokazano da je nezdrav za ljudsko 

zdravlje i da može izazvati ozbiljne, ozbiljne posljedice po ljudsko zdravlje. 

Ono što želim kazati, mi u Budžetu imamo planiranih za ovu godinu 150.000 maraka 

za ove namjene. Mi smo kroz kriterije koje smo utvrdili odlukom pokušali da napravimo da 

damo prednost sufinansiranju pristupa za invalidna lica i vi ste vidjeli da smo rekli da će tu 

sufinansiranje ići do 95%, gotovo se radi o finansiranju i želimo da tu stvar kad su u pitanju 

zgrade u kojima žive ljudi koji imaju ovaj zdravstveni problem da tu stvar istjeramo do kraja i 

da u nekom vrlo razumnom periodu pokušamo obezbijediti kvalitetan pristup za te osobe u 

svim kolektivnim stambenim zgradama u kojima imamo takvu kategoriju ljudi i već smo 
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zatražili od upravitelja da nam dostave, da nam dostave podatke i adrese o objektima u kojima 

žive, žive ove kategorije ljudi. 

Utvrdili smo kriterije i bodovanje za, posebno za ove stvari a posebno za fasade i 

krovove i obzirom na to da mi u Tuzli imamo jako veliki broj zgrada kolektivnih stanovanja, 

znači to je nekih preko hiljadu zgada u kojima živi preko 50.000 naših sugrađana, znači to je 

jedan dugoročni projekat i Grad će ja vjerujem sukladno svojim mogućnostima finansijskim 

ući u ovu priču u narednim godinama obzirom da ne možemo očekivati neke spektakularne 

rezultate  sa obzirom da, evo samo ću par podataka navesti. 

Znači još prije par godina UNDP-i se odlučio finansirati jednu Studiju koja govori o 

energetskoj učinkovitosti svih, svih objekata na području grada Tuzle, kako onih individualnih 

to su porodične kuće, tako i kolektivnih i kad su u pitanju kolektivni objekti znači oni imaju 

površinu fasada preko 900.000 kvadratnih metara. I da bi sve te zgrade doveli u fazu da imaju 

apsolutnu energetsku učinkovitost radilo bi se o trošku od nekih 90.000.000 konvertibilnih 

maraka. 

Sama po sebi cifra izgleda jako velika, međutim Studija je takođe pokazala da je benifit 

dva i po puta veći od uloženih sredstava. Znači kad je u pitanju troškovi potrošnje energije za 

zagrijavanje tih zgrada, tako da je nesporno da se isplati ići u ovu aktivnost. 

Ovdje takođe treba biti precizan. Znači Grad nema zakonsku obavezu da subvencionira 

ove troškove. Troškovi održavanja zajedničkih dijelova i uređaja zgrada su na njihovim 

vlasnicima. Međutim, Grad ima pravo da subvencionira sve ono za šta smatra da je korisno, da 

se pomogne i kad je u pitanju izgled grada i kad je u pitanju komoditet i kvalitet življenja u tim 

objektima. 

Ono što imamo kao sledeću namjeru nakon usvajanja ove odluke, u što ja evo vjerujem 

ne sumnjam, e jeste da ovu godinu iskoristimo da vidimo kolika je stvarna zainteresovanost 

ljudi jer bez dokazanog sufinansiranja neće se moći aplicirati na ova sredstva. 

Takođe drugi nam je cilj da što prije pokušamo riješiti adekvatan i nesmetan pristup 

invalidnim licima tim, tim zgradama, a za kad su u pitanju krovovi i fasade da vidimo koliko 

su građani zainteresovani da prikupe svoj dio sredstava i da u skladu sa tim nastavimo ovu 

praksu. 

Sljedeći cilj nam je takođe da uvrstimo u subvencioniranje i stavljanje u punu funkciju 

teretnih liftova, obzirom da i oni su veoma značajni kad je u pitanju funkcionisanje i život u 

tim, tim objektima, naročito za ljude kojima se desi problem koje morate iz objekta praktično 

u horizontalnom položaju izvesti, to je neki naredni korak i vjerovatno svi ti neki novi prioriteti 

i novi, novi zahtjevi će podrazumijevati i izmjenu određenih kriterija ove odluke, novih 

kriterija, novih bodovanja, ali o tom potom kad započnemo sa ovim prvim korakom. 

Naša je namjera nakon što ovu odluku budemo mogli koristiti u punom kapacitetu da 

preko, prvo informišemo upravitelje o svemu ovome kako bi oni mogli kontaktirati izabrane 

predstavnike, a izabrani predtavnici obavijestiti svoje sugrađane koji žive u tim ulazima. Dat 

ćemo im vremena najmanje jedno mjesec dana da budu spremni za apliciranje na javni poziv i 

onda ćemo raspisati javni poziv i vjerovatno ćemo vidjeti u kojem pravcu sve ovo ide o čemu 

ćemo naravno izvijestiti ovo Gradsko vijeće kad bude, kad bude završena ova godina i ovaj 

projekat u ovoj godini. 

Evo toliko. Ukoliko ima pitanja ja sam tu, pa izvolte. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Merima Softić, ispred. 
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MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Dobar dan svima. Poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajući, kolege i kolegice 

vijećnici, predstavnici medija, gosti, predstavnici službi, sve vas srdačno pozdravljam. 

Evo ovako. Meni je drago zaista što ispred Kluba ću govoriti o donošenju ove odluke, 

odnosno odluku koju imamo danas. Ona je na neki način, naravno predlog je ispred službe, ali 

je zaista u isčitavanju ove odluke smo svi mogli primijetiti da je ona, sadržano je u njoj mnogo 

već prethodnih diskusija iz prijašnjeg saziva Vijeća i iz ovog sadašnjeg a unešene su određene 

i članovi i određeni prijedlozi i sugestije na osnovu analize koje smo imali na terenu u dogovoru 

sa građanima koji stanuju u kolektivnim stambenim objektima. 

Dosad smo imali različite projekte koji su se ticali energetske efikasnosti a isključivo 

su bili vezani za individualne stambene objekte. Sada je ova odluka koja se veže za poboljšanje 

uslova kvaliteta života građana u kolektivnim stambenim objektima i drago mi je. 

Ja mislim da će ona, ona je zaista u cjelosti jako dobra, ali vrlo vjerovatno evo i u 

razgovoru i sa ostalim vijećnicima i sa kolegama iz mog Kluba vrlo vjerovatno da će pretrpjeti 

određene promjene. Mi generalno po meni ne bi trebali možda djelovati amandmanski, nego 

evo iz razloga da se ova odluka danas u ovakvom obliku obzirom da donosimo je prvi put i da 

je jako dobra i vjerujem za većinu građana. 

Možda određene sugestije ili prijedloge koje budemo imali, naravno moj je prijedlog vi 

ako se slažete, da one se, budu sastavni dio naše diskusije, pa da predlagač možda iz stenograma 

ovaj pokuša, a neke znači manjkavosti možda ove odluke pokuša promijeniti pa da bude u 

sastavu za neki naredni period ako danas budemo imali evo određenih izmjena koje bi 

eventualno možda mogle promijeniti neke članove. 

Ono što smo mi primijetili a što bi voljela ovdje da pitam predlagača je to, prvo ću 

zaista još jednom pohvaliti zaista što je 95% procenat izdvajanja sufinansiranja u odnosu na 

rješavanje troškova za uklanjanje arhitektonskih barijera prilikom ulaza u zgradama jer zaista 

evo to je ja mislim potrebno svima. 

Jedan od stava je bio da bi se ispunili određeni uvjeti u slučaju, vezano je za uklanjanje 

arhitektonskih barijera, ko bi dobio novac. Znači ovo je član 7., stav 3., u slučaju jednakog 

broja bodova prednost na rang listi će imati prijava koja ima veći ukupan broj stanova i 

poslovnih prostora. 

Možda da pitamo predlagača, da ovdje u ovom slučaju stoji, u slučaju jednakog broja 

bodova prednost na rang listi će imati ona zgrada koja ima više lica u zgradi sa poteškoćama u 

kretanju. Možda jer se radi isključivo o takvim licima. Možda. Evo da čujemo i vaš odgovor.  

Ali naravno slažem se i s tim da bude i u ovakvom obliku, možda samo dodati, jer iz 

razloga možda i više stanova u određenoj zgradi podrazumijeva možda i više starijih lica koja 

će koristiti naravno ove arhitektonsku barijeru koja će mu omogućiti lakše kretanje. 

S tim u vezi evo zaista mislim da ne dužimo oko ove odluke, ja ću pohvaliti još jednom 

službu zato što imamo danas ovu odluku, zato što imamo jednu dobro početnu osnovu na 

osnovu dosadašnjih diskusija analize stanja u ovom sektoru i naravno evo i iz vjerovatno ostalih 

sugestija i diskusija podržat ćemo ovu odluku, ali evo samo molim predlagača da odgovori na 

ovo pitanje ili. (NATAŠA PERIĆ – Odgovorit će na kraju.) Okej. (NATAŠA PERIĆ – Na 

kraju dok prođe diskusija na sva pitanja.) Dobro. Dobro. (NATAŠA PERIĆ - Hvala Merima.) 

Svakako Klub SDP-a će dati podršku ovoj odluci. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala. Vijećnica Sabiha Mujkanović. 
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SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

 

Ništa. Evo i ja ću još jednom da pozdrav sve. Ispred Kluba vijećnika Saveza za bolju 

budućnost podržate ćemo normalno ovu odluku. 

Evo Grad je nakon niza prijedloga iz prethodnih godina, kolko znam i iz ove, znači 

donio odluku da podrži sanaciju fasada i krovova svih onih stambenih zgrada koje su dosta 

devastirane. Da li će ta podrška biti dovoljna, ne znam, pokazat će se kasnije, ali ipak svakako 

da se pruža prilika za uljepšavanje grada a našim stanarima da žive u ugodnijem i toplijem 

ambijentu. 

Širom grada svakako da postoji na stotine objekata koji su ozbiljni kandidati za javni 

poziv i vjerujemo da ćemo svi biti zadovoljni krajnjim rezultatom i kako će to izgledati. 

Dakle u okviru aktivnosti koje se provode u cilju smanjenja aero-zagađenja i povećanja 

energijske efikasnosti Grad Tuzla je u 2022. planirao finansijska sredstva za subvencioniranje 

radova na sanaciji zajedničkih dijelova zgrada. I imajući u vidu ranije donosene odluke u vezi 

sufinansiranja i mjera smanjenja aero-zagađenja, znači Gradsko vijeće je prihvatilo da u 

Budžetu Grada za 2022. godinu planiramo i ova sredstva. 

Ovom odlukom ne bih ponavljala mislim da je predviđeno, šta je sve predviđeno ovom 

odlukom. Ona će se vidjeli smo se dodjeljivati putem prijave etažnih vlasnika na javni poziv 

koji će biti objavljen na web stranici Grada Tuzle i nadam se zaista da će to biti dobro 

izreklamirano da građani znaju kada će izaći, da ih pozovemo da se što više prijavljuju. 

Ova aktivnost je nekako planirana još krajem 2019. godine ali nažalost desio se, desila 

se pandemija i evo pomjereno je, konačno to imamo pred sobom, ovo je na neki način i pilot 

projekat. Moguće je da će se ova odluka mijenjati u budućnosti, baš kao što su nam se mijenjali 

i subvencioniranje projekata energetske efikasnosti kad smo vidjeli šta sve treba poboljšavati 

u kriterijima. Vjerujem da, da, da će možda biti promjena i vezano za ovu odluku, ali najbitnije 

je da vidimo kakav će biti interes naših građana. 

Nadam se znači da će i ovaj projekat zaista zaživjeti i vjerujem da će rezultat zaista biti 

drag, ali ono što me zaista obradovalo a to je u izlaganju obrađivača, ovo što je rekao da se u 

naerednom periodu kao jedan novi korak vidi sufinansiranje teretnih liftova s obzirom da 

znamo kakvi su liftovi u kolektivnim objektima a stanovanja. 

U glavnom znači podržat ćemo ovu odluku. Zahvaljujem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. Neka 

se pripremi vijećnik Omer Berbić. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

Zaista pozdravljam ovu odluku i sretna sam pravac koji mi idemo i svaka pohvala za 

resornu službu i drago mi je da smo konačno došli u situaciju da počnemo razmišljati znači o 

fasadama na kolektivnim zgradama. 

Međutim, ono što mene smeta u čitavoj ovoj priči je iznos koji će biti izdvojen za tu 

problematiku jer iznos od 150.000 maraka je sa današnjim cijenama repromaterijala smatram 

izuzetno mali a s obzirom kad pogledate, ako prošetate gradom kad vidite kolko u stvari to 

postoji i ako planiramo u to staviti i prilaze invalidnoj osobi i ako planiramo fasadu uraditi i 

ako planiramo mijenjati te krovove i ostalo, onda shvatite da je taj iznos izuzetno mali i da bi 

trebo maltene biti desetorostruko veći. 

Znači u tom smislu volila bi kad bi mogli  povećati taj iznos jer sigurno će biti ljudi koji 

će pristati ovaj da učestvuju u tom znači na način da im budu subvencionirani ti troškovi. 
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Mi ćemo podržati znači ovu odluku i zaista smo sretni što se krenulo razgovarati o 

tome. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala Esana. Vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi vijećnik Nikica Vidović. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Eh hvala puno. Evo ja se obraćam ispred Kluba Naša stranka i Stranka za Bosnu i 

Hercegovinu. 

Odluka kao odluka je odlična. Znači govorimo o nekim stvarima o kojima se do sada 

nije govorilo. To je vrlo bitno. Bitno je da se neke stvari pomiču u Gradu Tuzla. Pa koliko 

toliko. 

Međutim, unutar sam odluke imam dvije stvari koje su mi interesantne. Prva stvar je i 

citiram ovdje “Zgrade su stambeni i stambeno-poslovni objekti za kolektivno stanovanje sa 

više od četiri stana i dva ili više etažnih vlasnika i čiji etažni vlasnici su izvršili obavezu izbora 

upravitelja.“ 

Znači ovom rečenicom mi smo izbacili cijeli centar grada koji nam je u rasulu. Znači 

sve fasade u centru grada su nam u rasulu. Stari grad nikada nije izgledao zapuštenije i gore. 

Izbacili smo cijelu ulicu skoro ovdje u centru kod Mellain-a, znači Maršala Tita taj dio. Izbacili 

smo Pašabunar, izbacili smo tamo preko puta stadiona Tušanj one četverostanke što imaju. 

Zanima me ima li mogućnost ovaj dio da se promijeni pošto i zgrade sa četiri stana 

relativno jeftino mogu dobiti fasade a mislim da bi to baš promijenilo izgled grada. Znači 

zgrada sa četiri stana bi otprilike za fasadu izdvajale oko 14.000, ako Grad subvencionira 50%, 

mislim da nije problem da se riješi ovaj 7.000 maraka za fasadu. 

Dok zgrade koje imaju osam i dest i više stanova moraju da skupe puno veći iznos, što 

će samim tim i ovu odluku puno teže staviti da se ona sprovede. 

Znači govorim o tome da nam je centar grada zapušten, da ova odluka treba da dijelom 

riješi pitanje stare jezgre grada, a ovim smo izbacili sve zgrade iz stare jezgre grada. To je prvo 

pitanje. 

Drugo pitanje. Mi smo objavili Javni poziv, odnosno Grad Tuzla je objavio Javni poziv 

za dodjele sredstava za, mjere smanjenja aero-zagađenja za 2022. godinu. U ovom pozivu piše 

da sredstva za finansiranje se znači 50% od vrijednost nabavki i ugradnje materijala za izolaciju 

vanjskih zidova, i sad tavanice, nabavke i ugradnje vanjske stolarije, a ne više od 5.000 maraka. 

Bilo bi dobro da u ovu odluku ubacimo da ko je dobio novac, znači 50% za nabavku 

vanjskih zidova iz ove, iz ovog Javnog poziva, ne može ići na ovaj javni poziv. Jer nam se 

može desiti, teoretski govorim, da ljudi koji su išli na ovaj Javni poziv idu i na ovaj drugi javni 

poziv. I da ljudi faktički 50 dobiju posto iz ovog Javnog poziva, 50% iz ovog javnog poziva i 

da ništa ne plaćaju. 

Znači ja govorim sad o teoretskim mogućnostima a pravno bi možda oni mogli biti 

pokriveni. Ne znam evo ja govorim o teoretskim mogućnostima. 

To je u biti ono što mene zanima. Znači zbog čega smo izbacili ove četverostanke, koje 

bi zaista promijenile izgled grada i stare jezgre grada i da li ima mogućnost da dođe do određene 

vrste zloupotrebe ukoliko se ljudi jave na ova dva javna poziva u isto vrijeme. Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Omere. Vijećnik Nikica Vidović. Izvolte. 
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NIKICA VIDOVIĆ 

 

Evo ja ću se ispočetka prvo ispričati. Očito nisam bio dobro informiran. Ja kolko se 

sjećam bila je neka Informacija da je milion i po KM-ova određeno za ove stvari, tako da malo 

mi ovaj 150.000 maraka je za jedan stambeni objekat danas na ovome vremenu malo. 

Definitivno puna srca podupirem ovaj dio za barijere, ali mislim da na današnjem 

vremenu 22. godini potpuno bespotrebno ovaj prvi dio da se subvencioniraju fasade kad je 

stiropol najskuplji a da ne kažem da 5.000 maraka ne može jedan krov na jednoj običnoj kući 

pokriti ako ste danas ili zadnje dvije godine radili nešto. Nema ovaj stvarno je cifra da ne budem 

grub smiješna za taj dio. 

Mislim da trebamo svih 150.000 potrošiti za ove barijere, a naravno u budućnosti 

probati izdvojiti što više sredstava, jer i jutrošnja moja inicijativa koja je bila za da se izdvoji 

novac mislio sam da je veći, veće finansije osigurane, tako da je ovo po meni izuzetno, izuzetno 

malo, ali evo shvaćam da je izborna godina da će se ovo koristiti za mnoge stvari. 

Razumijem da ima azbesta, svega toga. To smo mi svjesni već dvadeset godina, 

pogotovo koji smo u ovoj struci i ovaj iznos od 150.000 sam u suštini ostao i zatečen i evo da 

nisam uzeo svojih nekih par minuta ne bih ni izlazio. Evo isprika za jutros. Očito je meni ovaj 

poslan pogrešan ili link ili pogrešan neka nula je bila manjka. 

Definitivno podupirem da se ove urade oko stambenih objekata, zgrada i svega toga, 

ali mislim da je previše, previše ovo prozirno da radimo fasade koje su uz puteve, uz evo već 

je navedeno da nam je grad, da gradska jezgra. Daj da napravimo 150.000 sljedeće godine da 

uredimo jezgru. Ja imam sad prijatelja koji je došao iz Posušja, ja njemu kad pokažem, i svi 

vodimo naravno na Kapiju, kad me, svi me pitaju i opet će me pitati zašto vam je ova i ova 

lijeva, desna strana ovako grozno izgleda. Ovakav spo, mislim ovakav žalosno ali takav, takav 

spomenik koji je tu i zbog čega je tu ali sve ostalo nam je toliko loše. 

Zato sam jutros govorio oko savjeta mjesnih zajednica, evo ja se ispričavam zbog, ona 

inicijativa od jutros stvarno nema smisla jel definitivno mala, ja evo pozivam na ovaj dio 

odluke. Mislim da ovo treba prolongirat, uredit, jer ovo da vi sad sufinansirate fasadu u 22. 

godini kad je najskuplji stiropol a imamo puno prećih stvari.  

Ja bi sav ovaj novac, samo ovaj dio izbacio zasad, uradio ovo oko zgrada za naravno za 

invalidne osobe, čak i za one liftove to mi je super ideja, a ovo oko fasada mislim da u ovoj 

izbornoj godini sa ovim iznosom je potpuno po meni zanemarivo. Ali evo vi ćete to svakako 

usvojit.  

Ja u suštini podržavam ovakav vid, s tim da mi da svoj proračunski novac da dajemo 

nekome na objekat koji je uz cestu, koji je možda nisko, koji se može pretvoriti u poslovni i da 

ga mi finansiramo mislim da je to potpuno, potpuni promašaj. 

Ja bi volio, ne znam je li ovo ide ko jedna odluka da se glasuje, je li? (NATAŠA PERIĆ 

– Jedna je odluka.) Kao jedna odluka. Ja ću biti suzdržan jer smatram trenutno da potpuno, 

potpuno pogrešan dio ovaj prvi. Ne znam, ne znam, ne znam šta ste htjeli, šta je htio neko 

postići sa ovim. 

Ali podvući pod ovaj invalidni dio i ovaj i da mi sad podržavamo ili da budem ja sad 

nekako protiv, ja sam protiv izgradnje fasada. Naravno u privatnim objektima svi mi plaćamo, 

ali stambeni objekat koji će dići cijenu, gdje vi ne možete skelu za tisuću, dvije maraka postaviti 

na zgradu, mislim da je apsurdna. Hvala vam. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vjećnika. 

Vijećnik Zijah Rifatbegović. 
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ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Hvala lijepo. Najprije da se zahvalim gospodinu Slavki Stjepiću na ovom lijepom 

uvodu. Ja se pridružujem. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo tišine.) 

Ja se pridružujem konstataciji kolega koji su bili ispred mene. I ja sam glasao za ovaj 

Budžet. Nažalost ovo su sve ono o čemu smo mi govorili. Ne treba previše stvari hvaliti. 

Naravno ne treba ni kuditi. Ali ovo su kozmetičke stvari u Budžetu. 

150.000 maraka nije dovoljno stavka da se zamijene oluci na, na zgradama u centru 

grada. Prva zgrada je zgrada gdje SDA ima svoje prostorije i gdje bukvalno sve lije niz one 

zidove jer su oluci potpuno probušeni, istruhli. Ista takva situacija je i na zgradama iza 

spomenika, iza Spomen obilježja zločina na Kapiji. Vidite da sve te zgrade i da se fasada 

njihova obrušava i da pada dole na tlo. 

Ja se potpuno sa vama Slavko slažem u jednom, a to je da treba prvo izvršiti sanaciju 

krova i oluka. Raditi fasadu a ne uraditi krov i oluka a na krovovima pogledajte u centru grada 

već imate rastinje na krovoima. Zidovi su potpuno natopljeni vodom i tu nema nikakve svrhe 

bilo kakvu raditi sanaciju dok se ne sanira krov i dok se ne saniraju oluci. 

Ne vjerujem da će 150.000 maraka biti dovoljno da se sanira najurgentnije ono što je 

od oluka, odnosno od, od krovova kako dalja devastacija objekta ne bi ugrožavali živote 

prolaznika koji tu prolaze pored tih zgrada. 

Nažalost ovaj budžet je izuzetno nizak kao što su kolege rekle i možda da razmislimo 

svi da u sledećem rebalansu Budžeta vodimo računa da ova stavka dobije puno veći značaj 

nego, finansijski, nego što sad ima. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Zahvaljujem. Vijećnik Senad Mehmedinović se sljedeći javio za riječ. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

Okej može ovako. Poštovana predsjedavajuća Perić, poštovana zamjenice 

predsjedavajuće Ana, poštovana zamjenice predsjedavajuće Mujkanović, zamjeniče 

predsjedavajuće Rastoder, zamjeniče predsjedavajuće Bijedić, poštovana gospođo Slađana 

Krajina, predstavnici, (NATAŠA PERIĆ – Molim vas da budete ozbiljni.) predstavnici službi, 

sve vas srdačno pozdravljam i naravno morao sam ovo da na početku kažem zato što je 

simpatično viditi ovo predsjedništvo iza mojih leđa. 

Apsolutno podržavam odluku i sviđa mi se izlaganje gospodina Slavke Stjepića i 

naravno da ću se ja referirati na ovaj dio član 7. odluke, koji govori o uslovima za 

subvencioniranje troškova uklanjanja arhitektonskih barijera. 

Dakle ovo je jedna fantastična stvar za Grad Tuzlu, a ako se pozovemo na dva veoma 

bitna dokumenta u Bosni i Hercegovini i u Federaciji Bosne i Hercegovine, dakle jedan 

dokumenat je UN Konvencija o pravima osoba sa invaliditetom, preciznije član 9. koji govori 

o pristupačnosti prostora, odnosno koji služe za neometano kretanje osoba sa različitom vrstom 

stepena invalidnosti. 

I drugi veoma bitan dokumenat a što ide u prilog u stvari ove odluke koja je donesena, 

to je Strategija za unapređenje prava i položaja osoba sa invaliditetom u Federaciji Bosne i 

Hercegovine. Preciznije mislim na član, na specifični cilj, broj 2, koji isto govori o unapređenju 

pristupačnog okruženja u smislu uklanjanja arhitektonskih barijera i zaista smatram da je ovo 

izuzetno dobra stvar za grad Tuzlu. 
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Jest da je nakon deset do petnaest godina donesena, ali sve dobre stvari koje se donesu 

bez obzira koliko trajalo dugo dobrodošle su. Evo u ovom slučaju za populaciju osoba sa 

invaliditetom. 

Ja koliko se sjećam na Budžetu je bio taj iznos od 150.000 konvertibilnih maraka i 

naravno da je to mali iznos. Ali zašto sam rekao da mi se sviđa izlaganje? Hajde da mi, evo mi 

smo poslali jednu poruku kao Gradsko vijeće i poslat ćemo. Želim samo da se ova odluka 

promoviše medijski. Da populacije osoba sa invaliditetom znaju da je ona donosena, da će 

danas biti donesena na Vijeću i da znaju da se može da aplicira. 

Ne bi volio da se dovedemo u situaciju da imamo 150.000 konvertibilnih maraka a da 

nam se niko ne prijavi za uklanjanja arhitektonskih barijera i zaista bi to bila tuga. 

Popriličan broj osoba sa invaliditetom nije upoznat još oko nekih zakona. Na primjer 

Zakona o profesionalnoj rehabilitaciji. Ne znaju kakva su njihova prava. Ili na primjer prava  

poslodavaca, koji mogu da zapošljavaju osobe sa invaliditetom. Nedostatak je taj medijske 

kampanje koja treba da govori o ovom stvarima. 

Evo ja pozivam i Televiziju Tuzlu obzirom da je Osnivač Vijeće, da promoviše ovu 

odluku i da pozovemo sve osobe sa invaliditetom koje žive u zgradama da putem etažnih 

vlasnika, je li tako, apliciraju i da se dobiju ova sredstva. 

Hajde da mi vidimo u ovoj godini koliko će to biti osoba. Znači ako bude 

zadovoljavajući broj pa možemo mi na rebalansu ako bog da da aplicira što veći broj ljudi i 

onda ćemo na rebalansu Budžeta povećavati ta sredstva jer zato što nas to obavezuje zakon. 

Obavezuje nas UN Konvencija o pravima osoba sa invaliditetom koji je ratificirala Bosna i 

Hercegovina. Dakle preuzela je obaveze iz UN Konvencija o pravima osoba sa invaliditetom 

a mislim na član 9. koji se odnosi na pristupačnost. 

Dijelim isto mišljenje sa kolegicom Merimom koja je govorila ovdje o stavu tri, koji 

govori u slučaju jednakog broja bodova prednost na rang listi ko će imati. Možda ne bi bilo 

loše predsjedavajuća da se malo urade neke konsultacije nakon izlaganja vezano za ovaj stav 

tri.  

Evo čutet ćemo ovdje i predlagača, obrađivača. Slažem se da možda da bude ovdje 

jedan od kriterija veći broj osoba sa invaliditetom, ali mogao bi isto da bude kriterij dakle da 

imaju prednost osobe sa invaliditetom koji imaju veći stepen invalidnosti. 

Dakle nije isto 60% osoba sa invaliditetom, 80, 90 i 100% osoba sa invaliditetom. Dakle 

to su neke stvari oko kojih se treba usaglasiti. Dakle imamo veći broj osoba sa invaliditetom 

koje su recimo hemiple, (NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme.) okej, hemiplegija, a 

imamo ovamo kvadriplegija. Dakle to su neke stvari o kojima se može razgovarati.  

Mislim da bi mogao jedan kriterij da bude veći stepen invalidnosti treba da ima prioritet. 

Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Selma. Je li? Šta je? Molim? Je li diskusija ili replika? Sačekajte ima 

replika. Vijećnica Sabiha Mujkanović. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

 

Ovo je u biti jedna pozitivna replika. Apsolutno pohvaljujem diskusiju kolege Senada 

i to je ono upravo o čemu sam ja govorila u diskusiji. Naše je da što više izreklamiramo da 

građani budu obaviješteni o ovome. 

Mi unaprijed govorimo da je ovo malo novca. Uopće ne znamo koliko će biti 

zainteresiranih. 
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Da se nas pitalo kada je riječ ne znam o subvencioniranju nabavke toplotnih pumpi i 

peći na pelet, mi bismo u prve dvije godine ukinuli ovu Odluku jer se javilo trideset ljudi 

ukupno. Prošle godine se javilo 400 ljudi jer smo shvatili e hajmo pojednostaviti ove kriterije, 

privući ćemo, pa smo sveli samo na dva dokumenta. 

Hajde da pustimo ovako da vidimo kakva će biti povratna reakcija naših građana, koliko 

će biti zainteresiranih a poslije je lako odluku mijenjati, pojednostaviti kriterije, da vidimo 

samo kakvu ćemo povratnu informaciju od naših građana imati. Eto toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala Sabiha. Vijećnica Selma Ćatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Mene je iskreno inspirisao, da tako kažem, kolega Senad u tom smislu da dešava se da 

postoje određeni grantovi koji nažalost građani ne iskoriste, ne prijave se, međutim kolega je 

spomenuo da, da je to na neki način naša zakonska obaveza. U svakom slučaju. 

Ja smatram da, da taj iznos od 150.000 bi možda trebao biti neka stalna stavka u budžetu 

dok sve zgrade ne napravimo pristupačne za invalidne osobe, za, nije to samo za invalidne 

osobe na kraju krajeva tu su i mame sa bebama sa kolicima i tako dalje, tako da prijedlog mog 

zaključka će biti, da svakako ljudi apliciraju i da naravno prvenstvo imaju oni koji apliciraju, 

ali isto tako za prijedlog zaključka je da se ta sredstva utroše maksimalno, tj. u cijelom iznosu. 

Da ako se prijavi, ne znam, deset zgrada da oni dobiju prioritet, ali isto tako da se ide 

redom i da se u sve zgrade stavljaju ti neki pristupi za invalidna lica kao i za je li kolica za bebe 

i tako dalje. 

Tako da maksimalno zapravo iskoristimo, potrošimo ova sredstva jer zakon nas na to 

obavezuje. Tako da smatram da pa možda čak i ne bi trebalo biti uopšte tog nekog javnog 

poziva ali eto da prioritet imaju ti ljudi, ali da ta sredstva stvarno maksimalno iskoristimo i da 

idemo onda redom u zgrade postavljati jer možda trenutno u nekoj zgradi nema osobe sa 

invaliditetom ali možda za mjesec dana će tu doći da živi osoba. 

Tako da eto pokažemo da smo inkluzivni. Ne znam da li ste me shvatili. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Mi smo vas shvatili, ali taj zaključak ne može ići. Ne može se mijenjati odluka tim 

zaključkom. 

 

SLAĐANA KRAJINA 

 

Evo objasnit ću ja. Šef službe će dati odgovore na pitanja, ali znate da po proceduri bilo 

kakva intervencija, znači izmjena odluke, podrazumijeva amandmansko djelovanje. Znači ne 

možemo. (NATAŠA PERIĆ – Kasno je za amandman.) Ne možemo mi sam tekst odluke. Mi 

možemo.  

Evo pročitat ću ja na kraju kad Slavko da odgovore na pitanja jedan zaključak pa ako 

se slažete da njega usvojimo. Jer sam tekst odluke ne možemo mijenjati zaključcima. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Vijećnik Hasib Hirkić. Izvolte. 
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HASIB HIRKIĆ 

 

Alternativna rješenja sad dolaze. Imajući u vidu da odluka ko odluka, znači to stvarno 

treba podržati i o tome ne trebamo puno pričati. Mi ćemo sad raditi i krovove, i zgrade i svašta 

ćemo mi raditi. I fasade. Ali postavljamo pitanje kako doći do tih zgrada i fasada i do tih 

objekata? 

Evo pričamo o prilazima. Sve je to u redu. Mi moramo raditi na nečemu drugom. Kako 

doći do te zgrade da bi ovo što se bude uradilo kao prilaz toj zgradi ili invalidne osobe kako da 

dođu do, do, do, do odredišta, kad i ovo ostalo ništa nevalja od komunalne infrastrukture. I tu 

moramo malo povesti računa. 

Odluka ko odluka dobra je. Ne treba se puno oko toga ni bakčati. Ovo je nešto za 

početak kako je Sabiha i kazala dobro. Treba vidjeti kolko će se prijaviti, šta i kako, na koji 

način će funkcionisati pa tek onda da možemo raspravljat. 

A evo ja mislim da se bliži i rebalans za dva, tri mjeseca, pa ako bude potrebe normalno 

da treba samo tu veća sredstva izdvojiti i pomoći tu odluku da profunkcioniše onako kako se i 

planira. Eh hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Zahvaljujem. Zaključujem raspravu vijećnika. Ja ću sad zamoliti gospodina 

Stjepića samo da da odgovore i pojasni neke diskusije. 

 

SLAVKO STJEPIĆ 

 

Ja sam vam dva u jedan je li. Osim što sam građevinac i invalidna sam osoba. Tako da 

mislim da mogu da prepoznam i jedan i drugi problem. I kad su u pitanju i krovovi i fasade i 

pristupi. 

Znači prvo ću odgovoriti na ove, neka pitanja. (NATAŠA PERIĆ - Molim vas tišina.) 

Ne može doći, gospodine Berbiću, do situacije da na ova sredstva apliciraju oni koji su 

aplicirali pa bilo da su dobili ili nisu dobili po drugom osnovu. Znači ovdje mogu aplicirati 

samo upravitelji u ime etažnih vlasnika u zgradama koje imaju više od četiri stambene jedinice 

i više od jednog suvlasnika i imaju obavezu izabrati upravitelja. 

To iz razloga što Služba za civilnu zaštitu ima nadležnost na kontrolu provođenja 

Zakona o zajedničkim dijelovima i uređajima zgrada. Znači isključuju se individualni stambeni 

objekti, isključuju se javni objekti. Znači isključivo su to kolektivni stamberni i stambeno-

poslovni objekti koji moraju imati upravitelja a to je propisano Zakonom o održavanju 

zajedničkih dijelova i uređaja zgrada. Znači ta opasnost ne postoji i ne može doći do dupliranja 

aplikacije. 

Kad je u pitanju ovaj stav tri, člana 7. Interesantno da je to prepoznato. Prvo, vrlo će 

teško doći do situacije da će ljudi, da će aplikacije imati isti broj bodova i mi u službi smo o 

tome raspravljali kad smo kreirali ko ima prednost u slučaju istog broja bodova i nismo mogli 

da se odlučimo da brojimo invalidne osobe po zgradama. Zato smo stavili ovaj kriterij.  

Jer ako živi i jedna osoba u takvoj zgradi koja mora da koristi invalidska kolica ona 

zaslužuje isto i ako žive dvije i tri i zato sam i u uvodnom izlaganju reko, naš broj jedan fokus 

je otklanjanja erhitektonskih barijera, pristup objektima za osobe sa invaliditetom koje koriste 

invalidska kolica za kretanje. 

Znamo mi da imamo mi ovaj invalidnih osoba po raznim osnovama i procentualno i 

tako dalje. Znači može neko biti invalid po drugom osnovu ali može da pristupi u svoj stan i 

tako dalje. Znači to nije uslov. 
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Naš cilj je da u razumnom roku, a kad kažem razuman rok, da upravo kad dođemo do 

podataka a vrlo brzo ćemo doći do podataka, koliko mi u našem gradu imamo ovakvih zgrada 

u kojima žive osobe sa ovim posebnim potrebama. 

I mi ćemo sigurno onda u skladu sa tom situacijom, jer je naša namjera onda da obiđemo 

sve te zgrade, da vidimo u koju zgradu možemo riješiti sa pristupnom rampom a u koju ne 

možemo. Znači mi ćemo, mi smo planirali i subvencionirati takozvane pokretne liftove kose 

da bi se stiglo do lifta u koji možete ući koji recimo koštaju desetak hiljada maraka a rampa 

možda će biti trošak hiljadu, dvije maraka. 

Znači moramo doći do ulaznih podataka kako bi znali koliko ćemo tražiti novaca u 

budžetu za ovu potrebu u narednom periodu kako ovaj posao ne bi bio dugogodišnji. 

Kad su u pitanju fasade i krovovi. Pa naravno nismo mi iluzionisti da mislimo da je ovo 

stvar koju možemo da riješimo. Ja sam vama spomenuo ovaj podatak da bi doveli sve zgrade 

do energetske efikasnosti kakva se sad propisuje, milioni su u pitanju, desetine miliona. 

Ali nije zakonska obaveza Grada da subvencionira ništa od ovog. Znači to je odluka 

Grada da želi da subvencionira i ima svoje opravdanje. Znači zakon, svaki zakon kaže da je 

održavanje zajedničkih dijelova i uređaja zgrada obaveza vlasnika tih zgrada. Bilo da se radi o 

jednom, bilo da se radi o više. 

Tako da nije nam, nismo mi imali ideju kako ćemo mi riješiti sve oluke u jednoj godini 

ili ovo, ono. Nije nam to. Ne postoji ta mogućnost jednostavo. Znači za to trebaju jedan budžet 

grada čitav. 

Ali želimo da potaknemo objektivno i etažne vlasnike, jer vrlo često imamo situaciju 

da ljudi uporno govore kako ništa ne mogu da urade jer nemaju sredstava. Pa hajde probat 

ćemo malo zajedno da vidimo kolko to.  

Jer da biste se kandidirali uopšte na sredstva morate da imate i pokažete obezbijeđeno 

sredstva, znači kad su u pitanju krovovi i fasade minimalno 50%. I vidjeli ste znači što više 

etažni vlasnici obezbijede sredstava to dobivaju više bodova. Znači veću šansu. A to znači 

manje sredstava iz ovih, iz ovih budžetskih 150.000 a onda više urađenog posla. 

Znači ovo je objektivno testna godina, testna godina za ovaj poso. I mi želimo istrajati 

kad su u pitanju nesmetani pristupi za ljude u te zgrade. Znači na tome ćemo insistirati, 

istrajavati i zato i jesmo uveli benifite daleko drugačije nego, nego kad su to u pitanju fasade i 

krovovi. I govori se o oštećenim krovovima, o oštećenim fasadama i tako dalje. 

Ovo nije utopljavanje iz razloga smanjenja aero-zagađenja jer ovi objekti ne zagađuju, 

oni se griju na daljinsko grijanje, tako da tu nije to suština toga. 

I moram na kraju ipak da kažem. Ovo nema nikakve veze sa izborima. Mi nismo u 

izborima, mi smo na poslu. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Stavljam na izjašnjavanje odluku o postupku i uslovima za dodjelu 

sredstava za subvencioniranje troškova sanacije zajedničkih dijelova zgrada i pozivam 

vijećnike da aktiviraju uređaje za elektronsko glasanje. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O POSTUPKU I USLOVIMA ZA DODJELU 

SREDSTAVA ZA SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA SANACIJE ZAJEDNIČKIH 

DIJELOVA ZGRADA usvojena većinom glasova, 28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio 

protiv i 1 vijećnik je bio suzdržan. 

 

Prelazimo na šesnaestu tačku Dnevnog reda Pravilnik o kriterijima i postupku za 

ostvarivanje prava na jednokratne novčane pomoći iz Budžeta Grada Tuzle. 

 

Ali ćemo prvo sad pauzu napraviti deset minuta. (Pauza.) 
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Pozivam vijećnike da uđu  u salu. Pozivam vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo sa 

radom.  

Dakle, prelazimo na šesnaestu tačku Dnevnog reda:  

 

 PRAVILNIK O KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA OSTVARIVANJE PRAVA 

NA JEDNOKRATNE NOVČANE POMOĆI IZ BUDŽETA GRADA TUZLE 

 

 Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzle. Obrađivač Služba za kulturu, sport mlade i 

socijalnu zaštitu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Zamoliću uvodno izlaganje obrađivača Službe, materijala pardon. 

 

ASJA REDŽIĆ – pomoćnik Gradonačelnika Službe za kulturu, sport mlade i  

                              socijalnu zaštitu                          

 

Poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajući, dragi vijećnici i vijećnice, poštovani 

mediji. 

Prije svega trebam da vam kažem jednu ispravku, dobili ste na mejl, dobili ste pogrešan 

Pravilnik ima sad samo jedna mala ispravka, tamo gdje medicinski potpomognuta oplodnja 

pisalo je, u iznosu, refundiraće se u iznosu od 2.000, a treba ispravno je do 2.000, ali moja je 

greška, jer sam greškom posla gospođi Slađi Krajina na mejl pogrešan Pravilnik, pa vas molim 

da uvažite to. Mislim da vam je podijelila (NATAŠA PERIĆ – Da. U redu je.) ispravne 

Pravilnike.  

Sa ove pozicije grantovi pojedinicima socijalne jednokratne pomoći sredstva se 

dodjeljuju već dugi niz godina. Pravilnik o kriterijima i ostvarivanju prava na jednokratne 

novčane pomoći primjenjuje se 2011. godine, s tim da je bilo nekoliko izmjena i dopuna. 

Služba je vidjela da primjena u praksi, primjenjujući ovaj pravilnik u praksi vidjeli smo da 

postoji potreba  za izmjenom,  odnosno  za novim Pravilnikom. 

Ono što je bitno istaći je da nikom nisu uskraćena prava ovim novim Pravilnikom, čak 

smo povećali sa 25% na 30% procenat prosječne plate po članu domaćinstva, povećali smo 

iznos za osnovne životne potrebe sa 100 maraka na 150 maraka ovim novim Pravilnikom po 

članu domaćinstva, zatim oprema za novorođene bebe povećane su sa 150 na 200 KM, troškovi 

sahrane/dženaze sa 400 na 500, zatim troškovi, rekla sam osnovne životne potrebe, zatim 

troškovi za školovanje djeteta/djece sa 130 na 150 KM.  

Takođe, potrebno je da znate da od ove godine biomedicinski potpomognuta oplodnja 

Zavod zdravstvenog osiguranja refundira troškove biomedicinski potpomognute oplodnje 

100% prvi pokušaj, drugi i treći pokušaj 50%, tako da  smo i ovdje i to u Pravilniku izmijenili 

i stavili smo da će Grad sufinansirati drugi, treći i svaki slijedeći pokušaj u iznosu do 2.000 

KM, u zavisnosti kakav nam račun dostave.  

Takođe je utvrđeno za interventnu novčanu pomoć, utvrđen je procenat od 45% 

prosječne plate po članu domaćinstva,što prije nije bilo, takođe za senzore za bezbolno i 

konutuirano mjerenje šećera u krvi utvrđena je prosječna plata, prosječan prihod 45% po članu 

domaćinstva za osobe preko 26 godina, do 26 godina taj kriterij iznosi prosječna plata po članu 
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domaćinstva. Na ovoj poziciji imamo na raspolaganju 510 hiljada KM, prošle godine je bilo 

1.500 korisnika, svake godine je taj broj osoba u stanju socijalne potrebe se povećava. 

Mi smo se potrudili da napravimo ovaj Pravilnik tako da svi građani i građanke u stanju 

socijalne potrebe budu u mogućnosti da dobiju sredstva, odnosno da raspolažemo ovim 

sredstvima na adekvatan način, tako da svi dobiju sredstva. 

Ukoliko ima nekih pitanja, ja vam stojim na raspolaganju da odgovorim, možda je tako 

najbolje, mi smo u obrazloženju napisali koje su to sve promjene koje su uvedene ovim 

Pravilnikom. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala Asja. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Nedžad Jusić. 

Izvolite. 

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda nacionalnih manjina 

 

Poštovana predsjedavajuća, poštovani zamjenici predsjedavajuće, kolege i kolegice 

vijećnici i drugi. Prije svega želim predsjedavajućoj da se zahvalim na početku sjednice koja 

je pozvala vijećnike da odamo počast žrtvama Holokausta. Danas je 75 godina od oslobađanja 

logora Aušvica i samim tim da se nikom više to ne ponovi, jer u tom periodu je negdje oko 4 

miliona Jevreja mučeno i ubijano, kao i oko milion i dvjesto Roma. Toliko za početak. 

Kada je u pitanju Pravilnik o kriterijima i postupku za ostvarivanje prava na jednokratnu 

novčanu pomoć iz budžeta Grada Tuzle, znači, evo danas imamo određene izmjene i dopune, 

i ako se sjećamo, a sjećamo se sigurnio, na prošloj, odnosno na jednoj od prethodnih sjednica 

ja sam govorio kada smo Budžet usvajali, da je neophodno da dođe do određene izmjene i 

dopune pomenutog Pravilnika, jer se stvaraju nove potrebe za socijalno ugrožene kategorije i 

hvala Službi na kraj krajeva što je pristupila izmjeni i dopuni Pravilnika, kao i o povećaju 

određenih finansijskih sredstava za  socijano ugrožene kategorije, tako je, evo,  i gospođa Asja 

je spomenula ono osnovno što sam govorio na toj sjednici, jednostavno da veliki broj građana 

nema dovoljno finansijskih sredstava za osnovne životne namirnice, i evo sa ovim Pravilnikom 

su se povećala pomenuta finansijska sredstva znači sa 100 maraka na 150 maraka po članu 

porodice, znači ukoliko ima tri - četiri člana to je nekih 600 maraka, hajde može biti neka 

startna pomoć kao i druge i još jednom želim da se zahvalim Službi na kvalitetnom Pravilniku, 

ali s druge strane, siguran sam u tome, siguran sam u tome, da iz dana u dan sve veće su potrebe 

građana Grada Tuzle.  

Mi u budžetu imamo 510 hiljada maraka predviđenih za 2022. godinu i ja sam siguran 

u tome da ta sredstva neće biti dovoljna da se zadovolje minimalne potrebe socijalno ugroženih 

građana u gradu Tuzla i moja jedna preporuka, mogu samo ovo reći kao preporuka, ne kao 

zaključak, Službi da napravi procjenu potreba do kraja 2022. godine i da pokušamo svi zajedno 

kao vijećnici, da prilikom rebalansa Budžeta ukoliko dođe u toku 2022. godine, povećamo 

finansijska sredstva na ovoj budžetskoj liniji, a sve u skladu sa potrebama socijalno ugroženih 

građana grada Tuzle. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

U redu, hvala kolegi Jusiću. Slijedeći za red se javio vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Hvala. Ništa, sve u svemu mislim da je dobar Pravilnik, ali imam samo par pitanja. 

Znači, korisnici proširenih oblika socijalne pomoći, kaže nezaposlena lica 50 godina za žene i 

55 za muškarce. Zanima me, zbog čega je to tako, i zbog čega je, evo izgleda da su muškarci 

tu na neki način diskriminisani po broju godina, i zanima me još jedna informacija, znači kada 

neko dolazi po ovu jednokratnu pomoć, ovdje piše da mora da izvadi nekih pet dokumenata i 

tih pet dokumenata se plaćaju, pogotovo kada govorimo o ovom što se mora u opštini, znači 

zahtjev ovjeren, ovako onako, ima cijela lista, ima li mogućnost da im se refundira plaćanje 

ukoliko im ta pomoć bude odobrena, s obzirom na to ako neko dolazi po 100 150 maraka 

jednokratne novčane pomoći, vrlo vjerovatno je u dosta teškoj  finansijskoj situaciji i njemu je 

ovih 7,8, 10 maraka koliko treba da dobije u odnosu na ovih pet dokumenata koje treba da 

izvadi, to im vjerovatno puno, puno više znači nego nama, kojima to faktički u stuštini ništa  

ne znači. Evo, to su samo neka dva moja komentara, tako da to me zanima. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala Omere. Zaključujem raspravu klubova vijećnika, jeste li vi ispred kluba. 

U redu Esana izvolite. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  

  

Ja se samo želim zahvaliti gospođi Asji na ovako dobrom izlaganju i pohvaliti Službu 

što se donijelo odluku da dođe do povećanja određenog dijela pomoći, što će izuzuzetno značiti 

našim građanina u socijalnoj potrebi, posebno što ste povećali iznos sa 400 na 500 KM, što je 

bila jedna od mojih inicijativa da bi pomogli socijalno ugroženim porodicama u toku pogreba, 

tako da zahvaljujem se Službi još jednom i svaka pohvala.   

 

NATAŠA PERIĆ   

 

Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika, otvaram raspravu vijećnika, vijećnik 

Čavalić. 

 

ADMIR ČAVALIĆ   

 

Hvala puno predsjedavajuća, dakle, iskrene čestitke takođe predstavnici Službe, vrlo 

efektivan pravilnik i svaka čast u kontekstu proširenja ovih prava za korisnike. 

Ja imam jednu konstruktivnu kritiku, odnosi se na jednokratnu novčanu pomoć za 

refundiranje jednog dijela troškova postupka biomedicinske potpomognute oplodnje, pa ako 

posmatrate član 22., član 23.  i  24.,  u članu 24. stav 7, kaže da jedan od dokaza, da jedna od 
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ovih postupak, je li za ostvarivanje se, jedna od dokumentacije čini dokaz da par nema djece – 

ovjerena izjava, a u članu 22. i 23. se ne eliminišu bračne ili vanbračne zajednice koje imaju 

djecu, a svejedno imaju potrebu za postupkom biomedicinske potpomognute oplodnje, što 

hoću kazati, dakle ja predlažem da brišemo ovaj dokaz, jer ne veže se prirodno, logički se ne 

veže za član 22., 23, jer u članu 23 mi definišemo ko su ti partneri koji imaju pravo, pa kažemo 

da imaju prebivalište na području Grada Tuzla, da žive u bračnoj ili vanbračnoj zajednici, da 

mogu postati roditelji samo primjenom postupka i da ukupan prihod po članu porodičnog 

domaćinstva mjesečno ne prelazi visinu prosječne neto plate, ne kažemo tu pet da već imaju 

djecu, odnosno da nemaju djecu, trebalo bi pisati, ili da dodate ako hoćete taj pet da kažemo 

nemaju djecu ili bi još bolje moj prijedlog da ukinemo ovo ovdje dokaz da par nema djecu, jer 

nema logičke povezanosti sa dva prethodna člana, dakle kakve sad veze ima jel par nema djecu 

ili ima djecu. 

Ono što nas interesuje u kontekstu ovog pravilnika jeste da li njima treba ta, da li imaju 

potrebu za biomedicinskom potpomognutom oplodnjom. Znači, ako ima, možda je par dobio 

tim postupkom, nije koristio nikakvu podršku Grada Tuzle, sad doće i drugo dijete, na taj način 

mi ga podržavamo kao onog koji name djecu, jer nismo definisali član 22 i 23, ako me 

razumijete. Toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Vijećnik Elvir Bijedić, izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća, ja ću biti vrlo kratak. Želim da u ime Kluba SDP i u svoje 

ime izrazim zadovoljstvo na donošenje ovakvog Pravilnika koji evidentno, kako bi rekao, 

usklađuje troškove rasta životnih cijena, namirnica sa troškovima života, dakle i sa potrebama 

onih koji se nalaze u stanju socijalne potrebe.  

Dakle Služba i ovim putem pokazuje empatiju i dakle, potpuno opravdava svoje 

postojanje i sve ono što su do sada radili. Dakle, imali smo ovdje vrlo konstruktivnih prijedloga 

i mislim da treba dati podršku kako Pravilniku, tako i prijedlozima. Samo bih zamolio sve da i 

mi imamo malo više osjećaja kada se predlaže budžet, kad imamo prijedloge ispred Službe, 

bilo da se radi o prijedlogu budžeta ili rebalansa, dakle da pokušamo da sve te potrebe, kako 

bih rekao, dobro razmotrimo i da onda kao takve i donesemo neke konkretnije odluke. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu, hvala. Vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Najprije, htio bih da se zahvalim za ovo što ste nam prezentirali. Ja sam sad obavio 

malo konsultaciju sa uvaženim i renomiranim našim profesorom Fatušićem doajenom 

hirurgije, odnosno ginekološke hirurgije u BiH.  
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2.000 maraka konvetibilnih za oplodnju, vještački podmognutu oplodnju, to je sasvim 

jedan humani gest i ja vam čestitam svima koji ste donijeli takvu odluku. Ono na što ja želim 

skrenuti pažnju jeste da Klinički centar Tuzla kao temeljna zdravstvena ustanova u državi ne 

radi takav proces.  

Sad u razgovoru sa profesorom mi dajemo prijedlog da obavimo dijagnostiku kao 

tercijalni nivo i dajemo prijedlog da se takva usluga napravi. Postavlja se pitanje, ovo govorim 

iz iskustva koje imam kroz svoje pacijente, a neke ljude i poznajem, u kojim ustanovama se 

može obavljati vještački potpomognuta oplodnja? Nisu sve ustanove, koje se reklamiraju da 

obavljaju te usluge, referentne za takav proces.  

Prema meni dostupnim informacijama, obzirom da sam u Mariboru proveo dosta 

vremena, a u Mariboru je jedan od centara u bivšoj Jugoslaviji, najjači za vještačku oplodnju. 

Rezultati ustanove u kojoj se obavlja vještačka oplodnja moraju biti približno 30% uspješnosti, 

jel sam dobro profesore ja rekao, znači priblizno 30% uspješnosti, Maribor ima i preko 30%. 

Želim predložiti da slijedeće ide kao zaključak, da se definira na prijedlog Ministarstva 

kako Federacije, tako i Republike Srpske, koje su to ustanove,  da li one bile privatne, da li 

javne, javne mislim da nema da rade to, jer to vjerovatno rade samo privatne, koje su te 

ustanove gdje se to može raditi i kakvi su njihovi rezultati u postizanju uspješnosti kod vještački 

potpomognute oplodnje.  

Mi dajemo 2.000 maraka našeg novca, porodica, familija, to je enormno skupo košta, 

ljudi potroše život i svu ušteđevinu da bi dobili dijete. Postoje razne malverzacije kod ti 

postupaka gdje se lažno predstavljaju rezultati od strane ustanova koje nemaju približno takav 

rezultat, i predložio bi da ide kao zaključak da mi dogovorimo  i tražimo da se tačno od stručnih 

institucija u prvom redu mislim na Ministarstva, dobijemo spisak ustanova u kojima se to može 

raditi na osnovu njihovih referentnih rezultata koje su oni pokazali. To je što se tog tiče.  

Što se tiče ovo što je rekao uvaženi gospodin Elvir Bijedić, nemoguće je Elvire u 

budžetu razgovarati na jedan, kako bi rekao, kolegijalan način, toga smo svjedoci svi. Rebalans 

budžeta gdje ide 2 milona i nešto viška ide milion i nešto ide u komunalnu strukturu i ne 

možemo dalje dogovarati, jer je to većina dogovorila da to ide u rebalans i da ide za poboljšanje 

komunalne infrastrukture Grada Tuzle. Komunalna infrastruktura Grada Tuzla od kako ja 

živim u Tuzli nivelira pingu. Nikad je nije nivelirala. Neće je sigurno  nivelirati ni ubuduće.  

Ali ono što mi možemo napraviti a podržavamo ovo što si rekao jeste da se dozvoli da 

se u tom dijalogu nađe prostora upravo za ovo o čemu danas govorimo, vještački 

potpomognutoj oplodnji. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala. Replika vijećnik Omer Berbić. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Hvala, pa ništa, samo na ovaj dio koji se tiče Ministarstva da mi dajemo zahtjev, pošto 

sam bio uključen u neke procese oko Kantona, i neke procese koji se tiču ove biomedicinske 

potpomognute  oplodnje, od strane Federalnog ministarstva, mislim da samo pet kuća u cijeloj 

Federaciji da imaju dozvolu za biomedicinski potpomognutu vještačku oplodnju, od čega su 
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dva iz Tuzle, mislim Balić i Korak do života, dvije kuće su iz Tuzle. Mislim da oni imaju tu 

egzaktne podatke.  

Tako možda bi bilo efikasnije da mi kroz zaključak tražimo od njih te podatke ili nešto 

u ovom smislu, pošto znam da, ovaj, da je to rigorazan postupak koji oni moraju proći da bi to 

bilo dozvoljeno, odnosno refundirano od strane Zavoda, i mislim da bi možda i kao zaključak. 

 Ja vjerujem da se to već primjenjuje da samo ove referentne kuće, odnosno koje imaju 

tu dozvolu da se samo može u njima ove 2.000 maraka potrošiti i da ne može (NATAŠA PERIĆ 

– Ne može zaključak u repliku.) Dobro ne mora biti zaključak, ja ovo samo govorim (NATAŠA 

PERIĆ – Dobro, rekli ste, pomenuli ste, pa zato, u redu. ) OK, povlačim.  

Samo kažem da 2.000 maraka samo u ove kuće koje imaju tu dozvolu od ministarstva. 

Eto toliko od mene. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Mensur Alić, izvolite, možete. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

Moram samo da kolegama kažem da neće moći ići ovakav zaključak, jer ovo je 

Pravilnik, mi Pravilnik usvajamo. Možda bi bilo dobro da ovo što ste vi doktore preložili da to 

ide kao inicijativa na slijedećem Vijeću posebno, jer ne može uz Pravilnik, jer je Pravilnik, biti 

vezano ovo čemu ste vi govorili, a slažem se u potpunosti s time da ne bi samo došli u zabunu 

da uz ovakav Pravilnik donosimo ovakav zaključak. Evo samo to.  (NATAŠA PERIĆ – U redu,  

razumijem.) 

Naravno da iskoristim i priliku da se zahvalim pomoćnici načelnika za ova pitanja i 

ovaj Pravilnik da pohvalim da je odrađen kako treba, a nastojat ćemo naravno uz takođe 

sugestiju doktora da se dogovorimo, kad je u pitanju socijalna pomoć kad bude rebalans 

Budžeta sljedeći, da svi se dogovorimo oko toga kolko je potrebno sredstava, jer ulazimo u 

period jednog veoma, veoma osjetljivog socijalnog pitanja u naredne, naredne dvije godine, jer 

prateći sva ekonomska dešavanja u čitavom svijetu pa Evropi, Bosni i Hercegovini, Federaciji 

posebno, mi ćemo imati sve više i više slučajeva socijalnih i ja sam to govorio na Vijeću kad 

se donosio Budžet da treba više sredstava zbog toga, jer sam znao šta nas čeka posle ove korone 

(Ne čuje se dobro na snimku. op.a.), jer parametri svi ekonomski su pomjereni u čitavoj Evropi 

i svijetu tako da morat ćemo vodit računa o tome da što više sredstava izdvojimo ako bude 

Budžet, rebalans Budžeta i ako bude, naravno, sredstava da usmjerimo što više u ovaj dio. 

Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu. Hvala Mensure.  Vijećnik Anel Ibeljić. Izvoli. 
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ANEL IBELJIĆ 

 

  Dobar dan svima, sve vas srdačno pozdravljam pošto je ovo moje prvo javljanje danas. 

Iskorist ću priliku da čestitam šefici Službe Asji Redžić koja je donije,a ovaj pripremila ovaj 

Pravilnik koji je u cijelosti poboljšao reguliranje ove  materije. Nije se išlo sa nekim izmjenama 

i dopunama Pravilnika i dosta je ovako preglednije, sistematičnije. 

Moja prva inicijativa je, mislim, u ovom Gradskom vijeću, jeste upravo bila da se ovaj 

Pravilnik, koji je trenutno na snazi, uskladi sa federalnim zakonskim i podzakonskim 

propisima, u dijelu finansiranja, subvencioniranja u stvari, vještački biomedicinske 

potpomognute oplodnje. Naime, još 2018. godine je donesen Zakon, Federalni Zakon  iz ove 

oblasti, a 2020. godine donesen Pravilnik kojim je regulisano subvencioniranje ove oplodnje, 

i drago mi je da se, da je ta moja inicijativa usvojena.  

Kolega, uvaženi doktor Zijah Rifatbegović je u stvari imao konstruktivnu kritiku i 

namjeru, odnosno sugestiju, kolega Omer je također dobro se nadovezao na to, vidi se da je 

upućen, da je vjerovatno radio  nešto na tome, i ja djelimično poznajem tu materiju, i ispravno 

je rekao Federalni ministar, odnosno Federalno ministarstvo daje odobrenja klinikama za, 

odnosno, odobrenja da rade tu medicinski potpomognutu vještačku oplodnju.  

U TK-a mislim da samo dvije ustanove to mogu raditi i Zavod zdravstvenog osiguranja 

je zaključio mislim početkom ove godine sa te dvije ustanove jer Zavod u stvari finansira 

biomedicinski potpomognutu oplodnju. Eto toliko. Čestitam. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Evo zamolit ću Asju da odgovori samo 

na neka pitanja koja su postavljena 

 

ASJA REDŽIĆ  - pomoćnik Gradonačelnika Službe za kulturu, sport mlade i socijalnu          

       zaštitu 

 

Nadam se da sam zapamtila sve, gospodin Berbić, korisnici proširenih oblika 

interventnih jednokratnih novčanih pomoći su oslobođeni plaćanja svih taksi kada apliciraju i 

to stoji i u prijavnom obrascu, tako da ne moraju plaćati ove takse.  

Što se tiče godina 50, 55, pravo da vam kažem ne znam ni ja to, to je preuzeto iz 

prethodnih Pravilnika, to godinama već tako piše, žene 50 godina, muškarci 55, možda zato što 

je prije, što su žene prije išle u penziju, nego muškarci, pa je to ostalo od prije, mada u praksi 

se ispostavilo da je ovo dobro da ovako ostane 50 godina žene, 55 muškarci. Jesam li sve 

odgovorila? (NATAŠA PERIĆ – Jesi). 

Gospodin Čavalić, ovo smo preuzeli da izjava, da par nema djecu, to smo preuzeli iz 

Pravilnika kojim je regulisana upravo dodjela sredstava Zavoda zdravstvenog osiguranja 

biomedicinske potpomognute oplodnje, kod njih u Pravilniku stoji izjava da par nema djecu, i 

onda može raditi biomedicinski potpomognutu oplodnju i dobiti refundiranje troškova od 

Zavoda, tako da smo mi to od njih., mada ovdje u članu 23. stoji, samo sekundu jednu, u članu 

23. stoji da mogu postati roditelji samo primjenom postupka biomedicinske potpomognute 
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oplodnje. (NATAŠA PERIĆ – U redu.), (Vijećnik govor sa mjesta. op.a.) Molim? Ne čujem  

vas ništa. Izvinjavam se. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas).  

Ali imali smo situaciju u 2021. godini da par koji ima djecu da je tražio sredstva za 

refundiranje dijela troškova biomedicinske potpomugnute oplodnje za drugo dijete. (ADMIR 

ČAVALIĆ – I to je OK onda.) Pa bilo je u ovom Pravilniku, sad vam kažem, u ovaj novi 

Pravilnik smo stavili upravo zato što je preuzeto iz Zavoda zdravstvenog osiguranja iz njihovog 

Pravilnika (NATAŠA PERIĆ – U redu Asja. Hvala vam). Jeste li imali još neko pitanje? To je 

to. Hvala vam. 

   

NATAŠA PERIĆ 

 

Nemaju ništa više. U redu je.  

Hvala vam Asja. Stavljam na izjašnjavanje Pravilnik o kriterijumima i postupku za 

ostvarivanje prava na jednokratne novčane pomoći iz Budžeta Grada Tuzla. Nikice, glasajte.  

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je PRAVILNIK O KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA 

OSTVARIVANJE PRAVA NA JEDNOKRATNE NOVČANE POMOĆI IZ BUDŽETA 

GRADA TUZLE jednoglasno usvojen, 28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i nije 

bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na sedamnaestu tačku Dnevnog reda:  

 

IMOVINSKO PRAVNA AKTA:  

a) ODLUKA O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA IZGRADNJU 

ELEKTROENERGETSKOG OBJEKTA 

b) ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA “G” NA LOKACIJI 

STUPNE U TUZLI 

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA  „G“ NA LOKACIJI 

STUPINE U TUZLI 

d) RJEŠENJE O ODBIJANJU ZAHTJEVA AVDIBAŠIĆ RASIMA ZA 

UTVRĐIVANJE PRAVA VLASNIŠTVA NA IZGRAĐENOM GRAĐEVINSKOM 

ZEMLJIŠTU OZNAČENOM KAO K.Č. BROJ 527/3 „SRPSKA VAROŠ“, KO TUZLA 

II, broj: 01/07-27-14845/21 

e) ZAKLJUČAK O ODBACIVANJU ZAHTJEVA ZA UTVRĐIVANJE 

JAVNOG INTERESA ZBOG NENADLEŽNOSTI (JP CESTE FBIH) broj: 01/07-27-

26161/21 
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Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko-

pravne poslove. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za izbor i 

imenovanja (pod c) i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram 

raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

U redu, sada stavljam na izjašnjavanje imovinsko – pravna akta, odluku. Možemo li u 

paketu da glasamo? Pa ništa ove pročitane odluke  i rješenja da glasamo. Glasanje je okončano. 

Konstatujem  da su jednoglasno usvojena sljedeća:  

 

IMOVINSKO PRAVNA AKTA:  

a) ODLUKA O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA IZGRADNJU 

ELEKTROENERGETSKOG OBJEKTA 

b) ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA “G” NA LOKACIJI STUPNE U 

TUZLI 

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA  „G“ NA LOKACIJI STUPINE 

U TUZLI 

d) RJEŠENJE O ODBIJANJU ZAHTJEVA AVDIBAŠIĆ RASIMA ZA 

UTVRĐIVANJE PRAVA VLASNIŠTVA NA IZGRAĐENOM GRAĐEVINSKOM 

ZEMLJIŠTU OZNAČENOM KAO K.Č. BROJ 527/3 „SRPSKA VAROŠ“, KO TUZLA II, 

broj: 01/07-27-14845/21 

e) ZAKLJUČAK O ODBACIVANJU ZAHTJEVA ZA UTVRĐIVANJE JAVNOG 

INTERESA ZBOG NENADLEŽNOSTI (JP CESTE FBIH) broj: 01/07-27-26161/21, 

 

 29 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na osamnaestu tačku Dnevnog reda:  

 

a) INFORMACIJA O AKTIVNOSTIMA NA RJEŠAVANJU STAMBENIH 

PROBLEMA RASELJENIH LICA I SOCIJALNE KATEGORIJE STANOVNIKA  

b) INFORMACIJA O AKTUELNIM PITANJIMA IZ OBLASTI BORAČKO-

INVALIDSKE ZAŠTITE I REALIZACIJI PRAVA DEMOBILISANIH BORACA 

 

  Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla. Obrađivač: Služba za boračko-invalidsku 

zaštitu, stambene poslove i integraciju raseljenih lica. 

Materijal su razmatrali: Komisija za stambena pitanja (pod a) i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik 

Nedžad Jusić, izvolite. 
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NEDŽAD JUSIĆ 

 

Pa dobro na kraju je valjda najslađe, zbog toga što sam se uključio. Vezano za 

informaciju o realizaciji aktivnosti na rješavanju stambenih problema raseljenih lica i socijalne 

kategorije stanovnika, svake godine mi razmatramo ovu informaciju.  

I evo ja sam evo već peta godina, ja mislim u vijeću, šesta, i stalno se ponavljaju jedni, 

hajde većina jedne te iste informacije, pa možda da Služba ukoliko nije potretno, neke 

informacije koje su se projekti, programi realizovali prije deset godina, petnest, ja ne znam da 

li ima stvarno svrhe da ima ta informacija u informaciji koju raspravljamo svake godine i 

primamo k znanju određene informacije, ali što se mene tiče  nije ni to problem. 

S obzirom, ne bi ja o kompletnoj ovoj informaciji o pojedinim segmentima, jel to je to, 

šta je urađeno u Gradu Tuzla vezano za ovu problematiku, ali kada smo raspravljali o 

zatvaranju kolektivnog naselja u Mihatovićima, tada su bile određene reakcije od pojedinih 

korisnika, na kraj krajeva, tog kolektivnog centra, kao i  određenih ljudi koji su dobili socijalne 

stanove u Miladijama i Solini, i zbog toga, mislim da bi možda trebali, ja ću zbog toga i 

predložiti određeni zaključak, da skinemo ljagu i sa Službe, a i samog Vijeća, jel imaju razne 

priče, dolaze da određene porodice, određeni ljudi su dobili stanove koji možda i ne zaslužuju 

i nisu ispunili određene kriterije koji su trebali da budu, a to je da su osobe raseljena lica, 

odnosno da su u stanju socijalne potrebe, tako da ja lično imam određene pritužbe od velikog 

broja, mogu slobodno reći, velikog broja građana, da tu je postojala određena nepravilnost, u 

što ja ne vjerujem, na kraj krajeva, ja to ne vjerujem, i siguran sam u tome da je Služba radila 

u skladu sa Pravilnikom i sa moralom, na kraj krajeva, da te stanove dobiju baš one porodice 

kojima je to potrebno.   

Na prošloj sjednici, u stvari, na jednoj od prethodnih sjednica, kada smo zatvarali 

kolektivni centar Mihatovići,  ja sam upitao predstavnicu Službe da li je potpisan određeni 

ugovor sa korisnicima i dobio sam potvrdan odgovor da da, potpisani su ugovori, a to su trajni 

ugovori bili, trajni su ugovori  potpisani, iako  to su, barem prema mojem mišljenju da su to 

privremeni smještaj, dok  te porodice ne izađu iz te kategorije, ali o tom potom, to su ugovori 

tako napravljeni, ali ti ugovori, u ugovorima stoji ukoliko dođe do promjene stanje, da se može 

taj stan dodijeliti nekoj drugoj osobi.  

Zbog toga bi predložio jedan zaključak da se uradi revizija ugovora sa korisnicima 

socijalnog stanovanja u Miladijama i Solini, koji su dobili, znači ti korisnici koji su dobili, da 

se uradi revizija tih ugovora, da li dalje, ti isti stanari ispunjavaju osnovne, osnovna pravila, 

odnosno osnovne kriterije, ili da nisu slučajno korisnici ili napravili slučajno, ponovo kažem 

slučajno, sve se može slučajno desiti, Služba određeni propust, pa da su neke osobe dobile te 

socijalne stanove, a da nisu ispunjavali kriterije ili su zloupotrijebili, primjera radi, da je netko 

od korisnika, već dobio od iste Službe finansijska sredstva i preko Ministarstva za boračka 

pitanja za rješavanje stambenog pitanja, i to fina sredstva, što bi naš narod rekao, i na kraju nije 

riješio svoj status, ali je dobio stan kao socijalni slučaj.  

Da se slučajno to nije desilo, da Služba provjeri sve korisnike da nisu bili korisnici 

nekih drugih programa, i ako se to utvrdi, mislim da takva osoba ne zaslužuje socijalni stan, 

nego da treba dati osobi, odnosno porodici koja stvarno zaslužuje. 

Druga stvar, takođe, imam pritužbi od određenih porodica, da pojedine porodice, znači 

ovaj projekat je trajao gotov deset godina,  da pojedine porodice u godini kada su se trebali 
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useliti u stanove, te iste godine, ili prije na par mjeseci su prodali svoju imovinu, jer im je 

rečano ne možete dobiti ovaj stan dok ne prodate svoju, i oni su svoju imovinu prodali da bi 

dobili socijalni stan, a one stvarno socijalno ugrožene porodice nisu dobile, i normalno je, kada 

sam ja to govorio Službi, Služba je rekla pa kako da provjerimo, nemamo mi mehanizam da 

provjerimo.  

Može se to lako provjeriti, ukoliko pomenute porodice se provjere u komunalnim 

preduzećima da li su prijavljeni na vodovodoj mreži na nekoj drugoj adresi su bili,  da li su 

imali struju, priključak na drugoj mreži, ili na kraju krajeva, ukoliko je u Opštini izvršeno 

prenos nekretnina. I u ovoj reviziji to bi sve trebalo da stoji, i mislim na taj način da ćemo 

skinuti ljagu i sa Službe, a i od Vijeća.  

Mislim samo na taj način ćemo moći uspjeti i siguran sam u tome, kada dobijemo ovu 

reviziju, a najdalje, ponovo kažem u zaključku da najdalje revizija bude završena do narednog, 

naredne informacije koju trebamo razmatrati negdje u novembru 2022. godine. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala vam. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu 

vijećnika, vijećnik Omer Berbić 

 

OMER BERBIĆ 

 

Ja ću vrlo kratko, inače ne volim da pričam o individualnim slučajevima kada je u 

upitanju ovako neka informacija, ali sam zvao Službu da vidim ima li mogućnost u Mjesnoj 

zajednici Kula za porodicu Hasana Čamdžića da se nađe rješenje, pošto oni žive u kući od 

paleta, Služba je rekla da će vidjeti, pa me samo zanima šta se tu dešava, pošto sam juče dobio 

poruku daje gospodin onako teže bolestan i da ne može da radi. Evo samo to me zanima. 

 

 NATAŠA PERIĆ 

 

U redu, hvala Omere. Vijećnik Hasib Hirkić, izvolite. Nekome su naočele ostale, pa eto 

ne znam. Jusić. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

Evo po primanju ove informacije, znači, možemo zaključiti da je ovdje na neki način i 

bilo nekakvih propusta, pa evo ukoliko bi se desilo da ima propusta, a znamo da na području 

grada Tuzla je ogroman broj demobilisanih boraca koji su učestvovali u ratu 1992 – 1995. 

Ukoliko se desi da je neko omanuo Službu, prevario, evo ja predlažem da se pokuša riješiti 

stambeno pitanje tih boraca, pripadnika Armije Republike Bosne i Hercegovine, za koje vidimo 

svaki dan na društvenim mrežama da neko  skuplja novac, da nemaju, znači,  gdje da žive, da 

su  kuće trošne, a pri tome su obolili, nisu obolili sigurno onako sami od sebe, nego tri godine, 

tri i po godine u ratu biti u rovu, mislim da takve kategorije zaslužuju onakve stanove koji su 

napravljeni i da takve kategorije mi treba da više njegujemo i da takvima treba da više pažnje 

posvetimo.  
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Ukoliko se desi da se evo kažem nađe neko takav ko je možda prodao tu imovinu ili na 

bilo koji način prevario Službu ili Grad Tuzlu, ili imaju i drugi kriteriji, znači koliko je neko 

zdrav i sposoban da može da radi, da sve, a da mu grad obezbjeđuje stambeno pitanje i rješava 

ta njegova pitanja, a imamo kategorije koje su stvarno u potrebi za tim, ja mislim da prvenstveo 

trebamo na te kategorije obratiti pažnju i tim demobilisanim borcima dati prostora, ako ništa 

drugo borio se za ovu državu i oni zastlužuju najviše u ovoj državi i ovom gradu. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu Hasibe. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću gospođu Admiru Atić 

Tupković da odgovori na pitanja koja su proistekla iz rasprave. Izvolite. 

 

ADMIRA ATIĆ TUPKOVIĆ - pomoćnik Gradonačlnika za Službu 

                                                     za boračko invalidsku zaštitu, stambene poslove 

                                                     i integraciju raseljenih lica 

 

Dobar dan. Sve vas pozdravljam ispred Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene 

poslove i integraciju raseljenih lica.  

Smatrala sam i smatram još uvijek da se radi o afirmativnim informacijama kojima smo 

zaista pružili pomoć velikom broju ljudi, kako iz kategorije raseljenih osoba, a takođe 

informacija o realizaciji dopunskih prava i položaju boračke populacije je također afirmativan. 

 Naravno prihvatam određene sugestije, iako ne želim da prihvatim tu riječ ljaga, koju 

je vijećnik Jusić spomenuo. Ogroman je posao bio, ova Služba je realizovala uz nekoliko službi 

gradskih je znači odradila ovaj projekat i ne samo Služba nego i svi oni implementarori i 

finajnsijeri ovih projekata su učestvovali u dodjeli ovih stambenih jedinica, počev od državnog, 

federalnog ministarstva, kantonanog i također predstavnik Službe za boračko – invalidsku 

zaštitu, stambene poslove i integraciju raseljenih lica. Svoj dom u ovim zgradama našto je 

preko dvijestotine porodica. Rješavamo također i ostali mali broj porodica koji je ostao u 

kolektivnom centru Mihatovići, radi se o našem domicilnom stanovništu, a prema zaključku 

Gradskog vijeća koja smo razmatrali zatvaranje kolektivnog centra Mihatovići. Mi već radimo 

na reviziji stanara koji žive u Miladijama i Solinni, po prijavama ljudi,a također i po službenoj 

dužnosti, tako da svakako ćemo do informacije  koja je planirana za novembar 2022. godine 

imati ove podatke o kojma je govorio vijećnik Jusić. 

Što se tiče pitanja vijećnika Omera Berbića, naravno da sam u toku za Čamdžić Hasana, 

demobilisanog borca koji živi u naselju Kula. Naša koordinacija boračke organizacije i 

udruženja je na moj prijedlog obišla ovu porodicu, potvrdila sve one navode koji su pisali o 

kojima je Omer Berbić izijestio, i u toku smo rješavanja njegovog stambenog pitanja. Ponudli 

smo mu jedan smještaj koji mu se nalažlost nije svidio, jer ljudi su nekad i navikli da žive u 

jednoj mjesnoj zajednici i na svom tom nekom području, koje nije stvano uslovno, vidjeli smo 

svi na slikama, ali evo uz saradnju sa koordinacijom boračke organizacija i udruženja i nekim 

sredstvima koje mi imamo na ovoj poziciji ćemo mu stvoriti bolje uslove za život ovdje, dok 

ne nađemo neki drugi bolji smještaj. Izuzetno smo osjetljivi prema ovoj populaciji, sve ove 

godine, i gledamo da svaki slučaj rješavamo pojedinačno i da ga riješimo da ljudi budu i žive 

dostojno života jednog čovjeka. 
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Mislim da je gospodin Hirkić, jel tako, rekao za demobilisane borce, za njihovu 

stambenu problematiku, ona je slovom zakona rečeno ona je u nadležnosti Federacije i 

Kantona, znači  nije u nadležnosti lokalnih jedinica, odnosno Gradova i Općina, ali i kroz ove 

projekte ova dva nivao vlasti nisu se riješili nažalost, nije se riješila komplatna boračka 

populacija Grada Tuzle, pošto nespretno su bila nespretna rješenja dodjele tih nekih 

bespovratnih sredstava za izgradnju kuća, pa su ljudi uglavnom kupovali i ta sredstva koristili 

na neke druge načine, ali kažam opet, radi se o njihovoj nadležnosti, a sve što se konkretno tiče 

boraca Grada Tuzle mi pokušavamo na ovaj način o kojem sam maloprije pričala da ispravimo.  

Tako da imamo osjetljivost prema boračkoj populaciji, prema svim ovim slučajevima 

koji su bili i kojih će vjerovatno biti još, nažalost ima ih puno u ovoj kategoriji još uvijek 

socijalno ugroženih i zahvaljujući i vama kao zakonodavanoj vlasti i izvršnoj vlasti, znači 

imamo veća sredstva nego svih dvanaest opština Kantona, Tuzlanskog kantona na raspolaganju 

za te najugroženije kategorije boračke  populacije.  Nije dovoljno, ali trudimo se da u okvirima 

naše nadležnosti pomognemo maksimalno.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Uredu, hvala vam Admira.  

Konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla primilo k znanju pod a)  Informaciju o 

aktivnostima na rješavanju stambenih problema raseljenih lica i socijalne kategorije stanovnika 

i  

b) Informaciju o aktuelnim pitanjima iz oblasti boračko-invalidske zaštite i realizaciji 

prava demobilisanih boraca. 

 

Zamoliću samo Slađana Krajinu da pročita zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za boračko invalidsku zaštitu, stambene poslove 

i integraciju  raseljenih lica da najkasnje do dostavljanja  naredne Informacije  Službe izvrši 

reviziju Ugovora sa korisnicima socijalnog stanovanja u stanovima u Miladijama i Solini, u 

cilju utvrđivanja da li i dalje ti korisnici ispunjavaju sve  potrebne kriterije ili je neko od njih 

eventualno zloupotrijebio ovo pravo,  da li među korisnicima ima osoba koje su ranije dobile 

određena finansijska sredstva za rješavanje stambenog pitanja, da li među korisnicima ima 

osoba koje su bili korisnici nekih drugih programa i slično. 

 

 NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je Zaključak koji je pročitala sekretar Gradskog vijeća:   

- Gradsko vijeće Tuzla traži od Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove 

i integraciju raseljenih lica da, najkasnije do dostavljanja naredne informacije Službe o 

aktivnostima na rješavanju stambenih problema raseljenih lica i socijalne kategorije 

stanovnika, izvrši reviziju ugovora sa korisnicima stanova socijalnog neprofitnog stanovanja u 



82 
 

 

Miladijama i Solini u cilju utvrđivanja da li i dalje ti korisnici ispunjavaju sve potrebne kriterije 

ili je neko od njih eventualno zloupotrijebio ovo pravo, da li među korisnicima ima osoba koje 

su ranije dobile određena finansijska sredstva za rješavanje stambenog pitanja, da li među 

korisnicima ima osoba koje su bile korisnici nekih drugih programa i slično, 

 

usvojen većinom glasova, 28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 1 vijećnik je 

bio suzdržan. 

 

Prelazimo na devetnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

NACRT ZAKONA O OSNIVANJU JAVNE USTANOVE CENTAR ZA 

AUTIZAM TUZLA  

 

U materijalu za današnju sjednicu ste dobili Obavijest Ministarstva za rad, socijalnu 

politiku i povratak Tuzlanskog kantona, tekst Nacrta zakona o osnivanju Javne ustanove Centar 

za autizam Tuzla, kao i mišljenje Stručne službe Gradskog vijeća u vezi sa Zakonom o 

osnivanjem Javne ustanove Centar za autizam Tuzla.   

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Kao neko ko se bavi edukacijom i rehabilitacijom osoba sa invaliditetom, naravno da 

mi je drago što će Tuzlanski kanton dobiti jedan Centar ovakvog tipa, Centar za populaciju 

osoba koji imaju poremećaje iz autističkog spektra. 

Drago mi je isto što sam vidio u obrazloženju da je Grad Tuzla, ako se ne varam, 

učesvovao sa 50.000 KM. Dakle, Grad Tuzla je učestvovao vezano oko određene 

dokumentacije, što govori da imamo aktivno, da smo uzeli aktivno učešće kao Grad, međutim, 

tamo u ovom prijedlogu Zakona vidim da je predviđeno sufinansiranje rada Centra, da li 

dijelom iz budžeta Kantona, a dijelom iz budžeta Grada Tuzle. Sad ne bi govorio, možda, na 

rebalansu da se predlože određena sredstva za rad ovog Centra, ali želim da kažem nekoliko 

stvari koji se tiču samog ovog nacrta Zakona.  

Riječ je o članu 5. o glavnoj djelatnosti koja govori pod a) djelatnost zdravstvene zaštite, 

naravno što mora da bude, djelanost odgoja i obrazovanja, zatim socijalne zaštite. Mi koji se 

bavimo edukacijom i rehabilitacijom kada govorimo i o opservaciji, kada govorimo o 

identifikaciji, kada govorimo i o rehabilitacijskim tretmanima, kasnije kada govorimo o odgoju 

i obrazovanju, dakle, ključni segment ovog procesa rehabilitacije jeste nešto što se naziva 

profesionalna rehabilitacija, i zato bi ja presjedavajuća predložio, mislim da je to veoma bitna 

stvar, zato što u svijetu i evo zemljama regiona postoje određeni modeli zapošljavanja za osobe 

sa poremećajem iz autistističnog spektra, a ovdje u ovom nacrtu Zakona nisam ni jednom 

riječju vidio ovdje da je napisana profesionalna rehabilitacija, i imam dva prijedloga zaključka, 

koje evo pozivam vas da podržite, a to je u članu 5. pod glavnom djelatnosti da se doda nova 

tačka pod e koja bi se odnosila. (NATAŠA PERIĆ – Samo polako ako može, samo da Slađana 

može zapisati.) Izvinjavam se.  
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Pod e koja bi glasila djelatnost profesionalne rehabilitacije. Slađo, sad ovdje pod 

djelatnost profesionalne rehabilitacije, ako dozvolite, ja bih vam pročitao našto se to odnosi i 

ja bih vam to proslijedio porukom, dakle, da ne pišete to sad, dobili bi, ali evo čisto da i uvažene 

kolege znaju o čemu se to radi. 

Dakle, kada govorimo o djelatnosti profesionalne rehabilitacije, da naš prijedlog bude 

pod a) to podrazumjeva procjenu profesionalnih mogućnosti uz analizu tržišta rada i 

mogućnosti zapošljavanja; pod 2. procjena mogućnosti  izvođenja programa profesionalnog 

osposobljavanja, informisanja i savjetovanja o pomoćnoj tehnologiji u učenju i radu. Pod 3. 

radno osposobljavanja, dokvalifikacija, prekvalifikacija, održavanje i usavršavanje radnih 

sposobnosti do zaposlenja; pod 4. izrada plana potrebne opreme i sredstva za rad i pod 5. 

zapošljavanje uz podršku. 

Dakle, ako mi imao, nebitno, o kojoj vrsti invalidnosti govorimo, ako imamo proces 

odgoja i obrazovanja, i na kraju krajeva, ove svi mi ovdje, zašto se školujemo, dakle školujemo 

se da bi smo konačno dobili posao i da bi smo bili neovisni. Dakle, to isto radi populacija osoba 

sa invaliditetom, al kod nas ako nije zapisano kao i da ne postoji. Zato mislim da je to dobro, 

da ima baš u nacrtu Zakona, bez obzira što će se raditi određena pravila o radu ove institucije 

Javna ustanova Centar za autizam. 

Dalje, pripremajući se za ovu tačku,  malo sam gledao mejlove, kada sam se dopisivao 

sa predsjednikom Udruženja, koji je nažalost izgubio život zbog pandemije kovid 19, to je 

gospodin Meho Sadiković, i malo smo se dopisivali, prije trinaest godina vezano za projekat 

idejnog rješenja otvaranja Centra za autizam, i evo predložio bi da kao Vijeće usvojimo jedan 

Zaključak, a to je da se Javna institucija Centar za autizam dobije ime po Mehi Sadikoviću, 

dakle čovjeku, koji ne da mu se, ne znam toliko je radio da na ovim stvarima, dakle znam da 

je izašao u Zagreb,  znam da je ovdje konstantno radio na tome, mislim da je u najmanju ruku 

trebao taj Centar za autizam da nosi njegovo ime i prezime. Dakle, da to bude Centar za autizam 

pod navodnim znacima Meho Sadiković, ovo na neki način da se, evo, prizna ono sve što je 

radio u proteklih, sigurno, trinaest do četrnaest godina. 

Takođe, (NATAŠA PERIĆ - Samo privodite kraju.) Okej.  

Jedna veoma bitna stvar, pošto govorim o profesionalnoj rehabilitaciji, a profesionalna 

rehabilitacija se tiče zapošljavanja osoba sa invaliditetom,  i ne bi da držim predavanja, bitna 

stvar je takvozvani kvotni sistem zapošljavanja, koji govori na primjer, da u odnosu na određeni 

broj osoba tipičnog razvoja, treba  da se zaposli osoba sa invaliditetom. Šta to znači prema 

Zakonu o profesionalnoj rehabilitaciji.  

Prema Zakonu o profesionalnoj rehabilitaciji, svi su u obavezi koji zapošljavanju preko 

šesnaest osoba, zaposliti jednu osobu sa invaliditetom, ukoliko to neće, onda moraju da 

uplaćuju 25% prosječne neto plate u fond za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje. Šta 

hoću da predložim kao zaključak.  

Obzirom da su ovo primarne isto obavezne i javne institucije, ja bih predložio jedan 

zaključak kojim se taži da sve javne institucije Grada Tuzle ovom Gradskom vijeću dostave 

informaciju, u stari mislim na one javne institucije koje zapošljavaju preko šesnaest osoba, da 

dostave nam informaciju koliko osoba sa invaliditetom je zaposleno u javnim institucijama 

koje zapošljavaju preko 16 osoba tipičnog razvoja, zato što je Zakonom o profesionalnoj 

rehabilitaciji ovo definisano i mi kao primjer javne institucije treba da odgovorimo pozitivno 
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na ovo i da budemo pozitivan primjer kako se može pomagati populaciji osoba sa invaliditetom. 

Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala vam Senade. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu 

vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika. 

 

Konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla raspravu o Nacrtu zakona o osnivanju  Javne 

ustanove Centar za autizam. Šta? Primilo k znanju, jel tako? (SLAĐANA KRAJINA – Samo 

da je vodilo raspravu.) Vodilo raspravu. Dobro. (SLAĐANA KRAJINA - Prihvatate mišljenje 

Stručne službe, jel tako, pa će se ono proslijediti, koju ste dobili u materijalu.) Prihvatamo 

mišljenje. Dobro. Pa hoćete li vi pročitati.   

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla   

 

Ja da bude Zaključak da se prihvata ovo mišljenje Stručne službe koje ste dobili u 

materijalu, da će ono biti proslijeđeno Ministarstvu za rad, socijalnu politiku i povratak 

Tuzlanskog kantona i tri prijedloga Zaključka vijećnika Mehmedinovića.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Dobro, ko je za ove zaključke? 

Konstatujem da su predloženi Zaključci:  

1. Gradsko vijeće Tuzla prihvata Mišljenje Stručne službe Gradskog vijeća u vezi sa 

Zakonom o osnivanju Javne ustanove Centar za autizam Tuzla i isto se proslijeđuje 

Ministarstvu za rad, socijalnu politiku i povratak Tuzlanskog kantona.  

2. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se u Nacrtu Zakona o osnivanju Javne ustanove 

Centar za autizam Tuzla u članu 5.  stav 1. iza tačke c) doda nova tačka d) koja glasi: 

“d) djelatnost profesionalne rehabilitacije:  

- procjena profesionalnih mogućnosti uz analizu tržišta rada i mogućnosti 

zapošljavanja;  

- procjena mogućnosti izvođenja programa profesionalnog osposobljavanja, 

informisanja i savjetovanja o pomoćnoj tehnologiji u učenju i radu;  

- radno osposobljavanje, dokvalifikacija, prekvalifikacija, održavanje i usavršavanje 

radnih sposobnosti do zaposlenja;  

- izrada plana potrebne opreme i sredstava za rad;  

- zapošljavanje uz podršku. 

3. Gradsko vijeće Tuzla predlaže da Javna ustanova Centar za autizam Tuzla dobije ime 

po Mehi Sadikoviću, preminulom predsjedniku Udruženja roditelja djece i osoba sa autizmom 

tako da naziv glasi Javna ustanova Centar za autizam “Meho Sadiković” Tuzla.  

4. Imajući u vidu da je članom 15. stav 2. Zakona o profesionalnoj rehabilitaciji, 
osposobljavanju i zapošljavanju lica sa invaliditetom  („Službene novine Federacije BiH“, br. 

9/10) propisano da se “pod općim uvjetima zapošljavaju lica sa invaliditetom na otvorenom 
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tržištu rada, u državnim organima, organima pravosuđa, organima lokalne uprave, javnim 

službama, ustanovama, fondovima, javnim preduzećima, privrednim društvima i drugim 

pravnim licima koja nisu osnovana za zapošljavanje lica sa invaliditetom u skladu sa 

Zakonom” a članom 18. je propisana obaveza navedenih subjekata da su, prilikom 

zapošljavanja lica sa invaliditetom pod općim uvjetima, dužni ta lica zapošljavati srazmjerno 

ukupnom broju zaposlenih u tom subjektu i to, do 31. decembra 2013. najmanje jedno lice sa 

invaliditetom na svakih 16 zaposlenih, a ukoliko ne ispune tu obavezu, dužni su mjesečno pri 

isplati plaća obračunati i uplatiti u Fond za podsticanje rehabilitacije i zapošljavanja lica sa 

invaliditetom novčani iznos u visini 25% od prosječne plaće u Federaciji za svako lice sa 

invaliditetom koje su bili dužni zaposliti, Gradsko vijeće Tuzla traži od svih javnih institucija 

Grada Tuzle koje imaju preko 16 zaposlenih da dostave informaciju koliko je zaposlenih osoba 

sa invaliditetom, 

 

usvojeni jednoglasno, 28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv, ni suzdržan. 

 

Prelazimo na dvadesetu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA   

 

Molim Sekretara samo da pročita prijedlog 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla    

 

Komisija za izbor i imenovanja je na sjednici održanoj 26. januara 2022. godine 

razmatrala Prijedlog Kluba samostalnih vijećnika za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice 

Sjenjak, te predlaže Gradskom vijeću da se Amer Mešić razriješi dužosti člana Savjeta Mjesne 

zajednice Sjenjak, a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Sjenjak izabere Adnan 

Husejnović. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je prijedlog komisije za izbor i imenovanja, na inicijativu Kluba 

samostalnih vijećnika za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Sjenjak, usvojen sa 28 

glasova za, nije bilo protiv, nije bilo suzdržanih, te se:  

Amer Mešić razrješava dužnosti člana Savjeta MZ Sjenjak,  

Adnan Husejnović bira na dužnost člana Savjeta MZ. 

 

Prelazimo na dvadeset i prvu  tačku  Dnevnog reda: 

 

TEKUĆA PITANJA 

 

a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu životne okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Nacrta Regulacionog plana stambeno-poslovne zone “Kreka jug” – II 

faza u Tuzli. 
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Konstatujem da je vijeće primilo k znanju ovo obavještenje. 

 

Zahvaljujem se vijećnicima i vijećnicama i zaključujem 11-tu. redovnu sjednicu 

Gradskog vijeća. 

(S obzirom da je Dnevni red iscrpljen predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla je  

zaključio jedanaestu redovnu sjednicu Gradskog vijeća u 17:40 sati.) 

 

STENOGRAM SAČINILA                                                            PREDSJEDAVAJUĆI 

 

   Jasminka Delalić                                                                            Nataša Perić, prof. s.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    


